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سهم فرهنگ از درآمدهای 
مالیاتی صفر است
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 عشایر استان به روز سیاه نشسته اند 
شهباز حسن پور ، نماینده مجلس:

 جلالی معاون استاندار کرمان: 

دستگاه ها با آرایش قرارگاهی 
سهم خود را در مدیریت کرونا 

 ادا کنند

 معاون دانشگاه علوم پزشکی کرمان:

افزایش ۶۲ درصدی شمار مبتلایان 
 موارد بستری کرونا در استان

 رئیس کمیسیون بودجه شورای شهر کرمان: 

در تمامی ردیف های بودجه 
 شهرداری کرمان کسری داریم
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 مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان:

سعی در حل مشکلات 
مدارس کرمان در همه 

 مناطق داریم

اختصاص زمین 
برای سرمایه گذاران 

 انرژی های نو

مدیرکل آموزش 
و پرورش اســتان 

کرمان عدالــت آموزشــی را از مهم ترین 
محورها و اهداف آموزش و پرورش کرمان 
دانست و گفت: ســعی در رفع مشکلات 
مدارس داریم. رضا رضایــی در آیین آغاز 
به کار دوره آموزشــی چهــار روزه تأمین 
مدرس ویژه معلمان دوره ابتدایی مناطق 
جنوبی و شرقی اســتان کرمان گفت: از 
مهم ترین اهداف آموزش و پرورش استان 
کرمان عدالت محــوری در زمینه آموزش 
اســت به طوری که همــه دانش آموزان 
 نصیب برابری از آموزش داشــته باشند.

بودجه  کمیسیون  رئیس  شناس-  نمک  کوثر 
به  که  فضایی  به  توجه  با  گفت:»  شهر  شورای 

وجود آمده نگران هستیم که اقتدار شورا از بین برود.« پس از این انتقادات 
حسین چناریان دیگر عضو شورای شهر کرمان و رئیس کمیسیون بودجه 
با خطاب قرار دادن نادری رئیس شورای شهر افزود:» بحث ها و اختلاف 
 نظرهایی که در شورا به وجود می آید اقتدار شورا را از بین می برد.«
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معاون سیاسی امنیتی استاندار کرمان گفت: 
سه مولفه واکسیناسیون، رعایت پروتکل ها 

و مدیریت هوشمند در مدیریت بیماری کرونا موثرهستند و همه 
دستگاه ها باید با آرایش قرارگاهی سهم خود را ادا کنند. رحمان جلالی 
در جلسه ستاد استانی مدیریت کرونا با اشاره به اینکه دو شهرستان 
جیرفت و منوجان در استان کرمان در وضعیت قرمز کرونایی قرار دارند.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: 
تعداد بیماران بستری مبتلا به کرونا در استان کرمان 

در هفته گذشته نسبت به هفته قبل از آن ۶۲ درصد افزایش پیدا کرده است. 
دکتر محسن بارونی در جلسه ستاد استانی مدیریت کرونا درباره آخرین 
وضعیت بیماری کووید ۱۹ در استان اظهار کرد: ۲۴۸ هزار نفر در استان کرمان 
واکسن کرونا نزده اند که گروه سنی این افراد مشخص است اما عمده آنها 
 دانش آموزان هستند و حدود ۴۰ هزار نفر افرادی هستند که حساسیت دارند. 
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چالش کم کاری و گرانی 
 در صنعت ساختمان 

بیماری هاری مساوی با 
قالی کرمان از عرش به فرشمرگ قطعی

انتقاد یک استاد مرمت کار از نحوه مرمت بناهای تاریخی؛
در مرمت خانه »حاج آقا علی« نه اصالت بنا حفظ شده و نه اصول مرمتی

مدیر گروه مبارزه با بیماری های معاونت بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: هاری یک بیماری 
عفونی ویروسی است که از طریق ورود ویروس به 
سیستم عصبی، باعث مرگ می شود. دکتر سعید 
صحبتی در جمع خبرنگاران به مناسبت هفته ملی 
پیشگیری از بیماری های مشترک انسان و حیوان گفت: 
بعد از حیوان گزیدگی می شود با اقداماتی ساده اما موثر 
و حیاتی، مانع بروز بیماری و مرگ افراد شد. وی با بیان 
اینکه این بیماری مخصوص به حیوانات گوشت خوار 
اهلی و وحشی است و انسان و خیلی حیوانات خونگرم 
هم به طور تصادفی از طریق حیوان گزیدگی به این 
بیماری مبتلا می شوند ادامه داد: ویروس هاری تمایل به 
سیستم عصبی مرکزی دارد و وقتی وارد سیستم عصبی 
شود، تقریبا همیشه باعث مرگ بیمار می شود.  مدیر 
گروه مبارزه با بیماری های معاونت بهداشتی دانشگاه 
علوم پزشکی کرمان با اشاره به اینکه مهم ترین راه انتقال 
بیماری، گاز گرفتن است گفت: این گاز گرفتگی عمدتا 
توسط سگ ها صورت می گیرد و درمورد گربه سانان هم 
از طریق پنجه کشیدن، ویروس می تواند منتقل شود.  
صحبتی گفت: تقریبا ۷۵ درصد موارد حیوان گزیدگی 
از طریق سگ ها است اما حیوانات دیگری مثل شغال، 
گرگ، روباه و حتی دام هایی مثل گوسفند، گاو و الاغ هم 
دیده شده که انتقال بیماری از طریق گاز گرفتگی آنها 

صورت گرفته است. 

هنر اصیل کرمانیان یعنی فرش بافی با حمایت از این 
صنعت رونق وجان می گیرد.

به گزارش صداوسیما رئیس اتحادیه فرش بافان 
کرمان در این باره گفت:  سال ۹۵ بیش از دویست 
هزار بافنده در استان کرمان فعالیت می کردند اما 
به مرور و به دلیل حمایت نکردن از فرش بافان از 
جمله  نبودپرداخت کافی دستمزد و نیز بیمه نشدن 
فرش بافی در حال حاضر کمتر از ۵۰ هزار نفر در این 
صنعت فعالیت می کنند که البته تعداد زیادی از این  
افراد مسن هستند و جوانان انگیزه ای برای ورود به 

این هنر ندارند.
اشرف افزود: در این بین در استان کرمان بی توجهی به 
نیاز بازارهای بین المللی و تکیه بر نقوش سنتی باعث 

شده فرش کرمان در کشور  درجایگاه چهارم  باشد. 
به گفته وی صادرات فرش کشورمان  سال ۹۰ بیش 
از ۷۰۰ میلیون دلار معادل نصف فرش صادراتی در 
جهان بود اما  سال ۹۹ این عدد به ۱۵ میلیون دلار 
رسید که سهم استان کرمان فقط دو میلیون دلار 
است.  شرکت سهامی فرش ایرانیان نیز حال و روز 
خوشی ندارد و تنها کارگاه متمرکز فرش بافی در شهر 
کرمان است این کارگاه در سال های قبل دارای ۱۲۰ 
دار قالی بود اما در حال حاضر فقط ۱۰ دار قالی در آن 
دایر است و بخش های طراحی و ریسندگی آن دیگر 
فعال نیستند.  قالی بافان معتقدند اگر شرایط فعلی 
فرش کرمان بهبود نیابد تا چند سال آینده این هنر به 

طور کامل برچیده خواهد شد.

از شواهد امر چنین استنباط می شود که مقوله حفاظت 
و مرمت در تاریخ گذشته ایران یک تفکر و گرایش 
عمومی بوده که همواره با ظرافت هنری معماران و 
مرمت کاران در حفظ ابنیه و آثار تاریخی و فرهنگی 

خود را نشان داده است.
به گزارش ایسنا، بهترین معماران ایرانی در هر 
برهه زمان از تاریخ، آثار چشمگیری از خود برجای 
گذاشته اند. سبک های مختلف و متفاوتی از معماری 
که از آتشگاه، گنبد، کاخ، دروازه های تاریخی، 
کاروانسرا، حمام و … شروع می شود و تا این اواخر 

که آثار چشم نوازی در سطح شهر به چشم می خورد.
معماری ایرانی با وجود تغییرات، آسیب و تهاجم های 
فرهنگی زیادی که در طول تاریخ داشته است، توانسته 
سبک خاص و متفاوت خود را در منطقه و نسبت به سایر 
کشورهای مسلمان برجای بگذارد؛ که استان کرمان نیز 
از این مسئله مستثنی نبوده و در طول سالیان متمادی 
معمارانی را به خود دیده است که اثر انگشتانشان بر 
وجود تک تک بناهای تاریخی این استان مشاهده می 
شود. »محمد شاهمرادی« از جمله این معماران است 
که سوم بهمن ماه ۱۳۳۰ دیده به جهان گشود و کار 
حرفه ای خود را از سال ۱۳۴۶ در سازمان فرهنگ و هنر 
استان کرمان آغاز کرد، مرمت کاروانسرای گنجعلیخان 

اولین کار و تعمیرات مسجد جامع نیز از کارهای بعدی 
او به شمار می رود. در سال ۱۳۶۰ گنبد شاه نعمت الله 
ولی را که به دلیل زلزله تخریب شده بود را بازسازی و 
سردر آب انبار، ضرابخانه و کاروانسرا گنجعلیخان را نیز 

مرمت و در کارنامه عملی خود ثبت کرد.
محمد شاهمرادی استادکار پیشکسوت معماری کرمان 
در گفت و گو با ایسنا گفت: »کار را با بنایی و با شاگردی 
نزد معمار ارزشمند کرمانی، جواد فخری زاده آغاز کردم 
و سپس به دلیل علاقه ای که به مرمت آثار تاریخی 
داشتم وارد سازمان میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی شدم.« او مرمت مقبره پیرجارسوز در 
بردسیر را یکی دیگر از کارهای مرمتی خود برشمرد و 
در ادامه به مشکلاتی که در طول فعالیت حرفه ای خود 
داشته است اشاره و اظهار کرد: »متاسفانه امروزه ارزش 
افراد با تجربیات آنها سنجیده نمی شود در حالیکه اگر 
تجربیات معماران قدیمی با معماران عصر جدید پیوند 
بخورد بدون شک حرف زیادی برای گفتن در زمینه 
مرمت و بازسازی بناهای تاریخی استان کرمان خواهیم 
داشت.« این استادکار پیشکسوت با اشاره به اینکه برخی 
از مرمت کاران و هنرمندان حرفه ای یا فوت کرده اند یا به 
دلیل مریضی خانه نشین شده اند افزود: »جوانان فعال 
این عرصه با معماران پیشکسوت آشنایی زیادی ندارند 

و متاسفانه برای مرمت آثار تاریخی و آموزش جوانان 
علاقمند از تجربیات این عزیزان استفاده نمی شود.«

او به یکی از خاطرات گذشته اش اشاره و تصریح کرد: 
»در زمان مرمت ایوان بزرگ مسجد جامع؛ استادکار 
اصلی بازنشسته شده بود و سازمان میراث فرهنگی 
استان، قصد آوردن استادی از مشهد داشت، بنده نزد 
آقای نظریان رییس وقت این سازمان رفتم و گفتم ما 
این کار را انجام می دهیم که ایشان گفتند، شما از عهده 
این کار برنمی آیید؛ گفتم سند خانه شخصی خودم را 
گرو می گذارم تا اگر خراب شد شما خانه ام را بفروشید. 
با همکارانم آقایان تقی غفاری، قجری، امیرماهانی و 
چندتن دیگر از آنها کار را آغاز کردیم و وقتی کار تمام 
شد؛ آقای نظریان، به عنوان قدردانی گفتند، ۱۵ روز 
مرخصی تشویقی به شما می دهم. نیت اصلی ما در 
انجام این کار این بود که ما کرمانی ها هم می توانیم این 

کارهای مرمتی را انجام دهیم.«
این استادکار پیشکسوت گفت: »با اعتقاد به خدا 
کارهایم را انجام داده ام و پیش خدا و وجدانم شرمنده 
نیستم، زیرا در حد توانم از آثار تاریخی استان کرمان 
حفاظت کرده ام و در کارهای مرمتی اصالت بنا را از 

بین نبرده ام.«
شاهمرادی با انتقاد از نحوه مرمت بناهای تاریخی که 

امروزه انجام می شود ادامه داد: »به عنوان مثال مرمت  
خانه حاج آقا علی در رفسنجان که دارای قدمتی بیش 
از ۲۰۰ سال است، به بدترین شکل ممکن انجام شده 
بطوریکه نه اصالت بنا حفظ شده و نه اصول مرمتی در 
آن اجرا شده است. ساخت پاساژ در کنار این مجموعه 
تاریخی از اتفاقات ناخوشایندی است که در سال های 
گذشته رخ داده است. حال اینکه اگر این بنای تاریخی 
در استان های همسایه بود به بهترین شکل از آن 
حفاظت و با تغییر کاربری های مناسب از آن استفاده 
می شد. ساخت ساختمان های غول آسا در کنار میدان 
ارگ و بازار تاریخی کرمان نیز از این دست اتفاقاتی است 
که در سال های اخیر بر سر بناهای تاریخی این شهر 
آمده است.« او افزود: »در حال حاضر کارهای مرمتی 
را به پیمانکاران واگذار می کنند و آنها هم فقط ظاهر را 
اصلاح می کنند. متاسفانه اقدامات مقاوم سازی را انجام 
نمی دهند اما من در زمانی که فعالیت مرمتی انجام 
می دادم به این شکل عمل نمی کردم به طور مثال، 
پی های ایجاد شده در حمام گنجعلیخان از دو طرف 
کشیده و به هم وصل شده اند که امیدوارم تا ۱۰۰ سال 

آینده این بنا سالم بماند.«
این استادکار پیشکسوت طرح های کاشی های سنتی 
کرمان از حرفه ای بودن استادکاران قدیمی و انجام 

کارهای مرمتی بدون داشتن ابزارهای مهندسی سخن 
گفت و بیان کرد: »حاج محمدعلی یاوری که یکی از 
معماران قدیمی کرمان است، با سر گیوه خود، خطوط 
دقیقی را ترسیم می کرد در حالیکه ما باید با خط کش و 
وسایل اندازه گیری این کار را انجام می دهیم. مرقد این 
استاد بزرگ و شهیر در مقبره مشتاقیه کرمان قرار دارد 

که خدا او را بیامرزد.«
به گفته شاهمرادی، معماران گذشته به همه ابعاد 
بناهای تاریخی توجه داشتند به طور مثال مسجد 
جامع کرمان که دارای قدمتی حدود ۷۰۰ ساله است را 
به گونه ای طراحی کرده اند که در برابر زلزله بسیار مقاوم 
است. او ادامه داد: »تحصیل کرده های این حوزه ما را بی 
سواد فرض می کنند اما نمی دانند در همه ادوار تجربه و 
فعالیت مداوم در یک کار مهم تر از تحصیل بدون تجربه 
است.«  این استادکار پیشکسوت دست بر روی قلبش 
گذاشت و گفت: »این قلب من پر است از بی مهری ها 
است.« شاهمرادی گفت: »من نزد استادی که اهل 
اصفهان بود نیز آموزش دیده ام. او طرح ها را با دست از 
مقیاس یک متری به مقیاس مثلا پنج متری و برعکس 
تبدیل می کرد اما به ما آموزش نداد که چگونه این کار 
را انجام می دهد اما تا حدودی با نگاه کردن این کار را 

یاد گرفتم.«
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روزنامه اقتصادی استان کرمان
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هتل جهانگردی کرمان

آگهی مزایده
مرحله اول

هتل جهانگردی کرمان شعبه 1 واقع در چهارراه شفا در 
نظر دارد اقلام اسقاطی خود را از طریق مزایده عمومی به 
فروش برساند.  لذا متقاضیان میتوانند از تاریخ انتشار این 
آگهی حداکثر به مدت 72 ساعت جهت رویت و دریافت 

فرم مزایده، به امور اداری هتل مراجعه نمایند.

 

1.  تمام هزینه های مزایده و کارشناسی بر عهده برنده مزایده است.
2.  حداقل قیمت نرخ پیشنهادی نباید از نرخ قیمت پایه

 پایین تر باشد. 

آگهی فراخوان
واگذاری یک قطعه زمین آموزشی)اجاره به شرط تملیک(

اداره کل راه و شهرسازی جنوب استان کرمان در نظر دارد اجاره املاک و مستغلات تحت اختیار خود را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات مندرج در اسناد مزایده را با بهره گیری 
از سامانه تدارکات الکترونیکی دولت  )Setadiran.ir(  و با شماره مزایده ۵۰۰1۰۰۳771۰۰۰۰۰1 به صورت الکترونیکی واگذار نماید.

زمان انتشار در سامانه: 14۰1/۰4/2۳           مهلت دریافت اسناد مزایده:) تا ساعت 1۳ روز چهارشنبه 14۰1/۰4/29 (         تاریخ مهلت بازدید: 14۰1/۰۵/1۰             
 آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت: )تا ساعت 1۳ روز دوشنبه 14۰1/۰۵/1۰(    زمان بازگشایی: 14۰1/۰۵/11                       زمان اعلام به برنده: 14۰1/۰۵/11   

لیست املاک
قیمت پایه اجاره بها )ریال(مبلغ تضمین)ریال(آدرسمساحت مترمربعشماره پلاککاربریشهرستانردیف

آموزشیجیرفت۱
قسمتی از پلاک ۷۰۳۲ فرعی مفروز و مجزی 

شده  از ۷۰۶ اصلی بخش ۴۵ کرمان
۱،۹۶۳،۰۰۰،۰۰۰۳۹،۲۴۲،۴۰۰،۰۰۰خیابان خیبر کوچه ۱۶۳۵/۱۱۵

ول
ت ا

نوب

ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:
1( برگزاری مزایده صرفا از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت می باشد و کلیه مراحل فرآیند مزایده شامل خرید و دریافت اسناد مزایده( در صورت وجود هزینه مربوطه)، 

پرداخت تضمین شرکت در مزایده (ودیعه)، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم از این طریق امکان پذیر می باشد.
2( کلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

۳( علاقمندان به شرکت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الکترونیکی (توکن ) با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند :
مرکز پشتیبانی و راهبری سامانه: ۰21-419۳4

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام سایر استانها، در سایت سامانه ) www.setadiran.ir ( بخش “ ثبت نام/پروفایل مزایده گر ” موجود است.
نام و نشانی مزایده گزار : 

-  مزاید گزار : اداره کل و راه شهرسازی جنوب استان کرمان .
-  آدرس: شهرستان جيرفت – حد فاصل سيلو و پليس راه – بلوار ورودي شهرك صنعتي شماره 2 اداره كل راه و شهرسازی جنوب  استان كرمان 

-  تلفن: 18-۰۳44۳۳1۰۵16، فاكس: ۰۳44۳۳111۰9

اداره کل راه و شهرسازی جنوب استان کرمان شناسه آگهی: 1349257

بحران کم آبی 

را جدی بگیریم

به گفته حسن پور نماینده سیرجان و بردسیر 
در مجلس، با وجود اینکه قیمت دام در سراسر 
کشــور آزاد اعلام شده اما در اســتان کرمان و 
شهرستان سیرجان هنوز قیمت دستوری است.

 طبق اعلام نماینده مردم سیرجان و بردسیر در 

مجلس شورای اسلامی، عشایر استان کرمان به 
روز سیاه نشســته اند، قیمت گوشت دام پایین 
تعیین شده و شرکت امور پشتیبانی دام هنوز 
خریدی انجام نداده و این در حالی اســت که 
سال های گذشته در این فصل گوشت دام را از 

عشایر خریداری می کرده است.
حسن پور ادامه داد: قیمت دام در سراسر کشور 
آزاد اعلام شده اما در استان کرمان و شهرستان 

سیرجان هنوز قیمت دستوری است.
حسن پور می افزاید: کرمان اولین استان کشور 

در زمینه تعداد دام است و عشایر با مشکل آب 
روبرو هستند.

وی همچنین در ادامه افزود: حدود ۶ هزار و ۶۰۰ 
دانش آموز اتباع بیگانه در شهرستان سیرجان در 

حال تحصیل هستند.
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مدیرکل آموزش و پرورش استان کرمان:
سعی در حل مشکلات مدارس 

کرمان در همه مناطق داریم
مدیرکل آمــوزش و پرورش اســتان کرمان عدالت آموزشــی را از 
مهمترین محورها و اهداف آموزش و پرورش کرمان دانست و گفت: 

سعی در رفع مشکلات مدارس داریم.
رضا رضایی در آیین آغاز به کار دوره آموزشی چهار روزه تأمین مدرس 
ویژه معلمان دوره ابتدایی مناطق جنوبی و شرقی استان کرمان گفت: 
از مهم ترین اهداف آموزش و پرورش استان کرمان عدالت محوری در 
زمینه آموزش است به طوری که همه دانش آموزان نصیب برابری از 

آموزش داشته باشند.
او گفت: تمام سعی ما در این زمینه متمرکز شده که مشکلات را به 
نمایش بگذاریم تا این مشکلات به خصوص در مناطق محروم رفع 

شود.
رضایی ادامه داد: باید سعی کنیم توانمند سازی و به روز رسانی نیروی 
انسانی در جهت ارتقا آموزش به خصوص در مقطع ابتدایی انجام شود.

او بیان کرد: کارگاه های آموزشی در این زمینه برگزار شده است
او با بیان اینکه عدالت محوری و نصیب برابر آموزشی مهمترین راهبرد 
ما در آموزش و پرورش استان کرمان است، بیان کرد: تا کنون سعی 
کرده ایم کمبودها و مشکلات مدارس را در مناطق مختلف به نمایش 

بگذاریم تا مشکلات محروم ترین مناطق استان را حل کنیم.
او با اشاره به اینکه همه مســئولان باید برای رفع مشکلات و ارتقای 
آموزش تلاش کنند بیان کرد: ارتقای سطح آموزشی دانش آموزان 
مهم است و از همه توان برای ارتقای توان آموزشی دانش آموزان در 

فصل تابستان استفاده می شود.
او بر شناسایی اســتعدادها در همه مناطق تاکید کرد و افزود: طرح 
تثبیت یادگیری برای ۳۴ هزار دانش آموز کرمانی در تابستان برگزار 

می شود.

شهباز حسن پور، نماینده مجلس: 
عشایر استان به روز سیاه 

نشسته اند 
به گفته حسن پور نماینده سیرجان و بردسیر در مجلس، با وجود اینکه 
قیمت دام در سراسر کشور آزاد اعلام شده اما در استان کرمان و شهرستان 

سیرجان هنوز قیمت دستوری است.
 طبق اعلام نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس شورای اسلامی، 
عشایر استان کرمان به روز سیاه نشسته اند، قیمت گوشت دام پایین تعیین 
شده و شرکت امور پشتیبانی دام هنوز خریدی انجام نداده و این در حالی 
است که سال های گذشته در این فصل گوشت دام را از عشایر خریداری 
می کرده است. حسن پور ادامه داد: قیمت دام در سراسر کشور آزاد اعلام 
شده اما در استان کرمان و شهرستان سیرجان هنوز قیمت دستوری است.

حسن پور می افزاید: کرمان اولین استان کشور در زمینه تعداد دام است و 
عشایر با مشکل آب روبرو هستند.

وی همچنین در ادامه افزود: حدود ۶ هزار و ۶۰۰ دانش آموز اتباع بیگانه در 
شهرستان سیرجان در حال تحصیل هستند.

شهباز حسن پور در جلسه شورای برنامه ریزی شهرستان سیرجان با اشاره 
به حقوق پایین کارکنان اداره جهاد کشاورزی سیرجان،گفت: پایین ترین 

حقوق در کشور متعلق به مجموعه وزارت جهاد کشاورزی است.
حسن پور در ادامه درباره پروژه هایی که بنیاد مسکن اجرا کرده، بیان کرد: 
شهرک هایی که به مردم واگذار شده در بحث زیرساخت آب و برق و گاز 

مشکل دارند.
او در ادامه از ۲۳ مدرسه خیرساز آماده تحویل در مهرماه خبر داد و افزود: 

پنج خانه عالم نیمه تمام در شهرستان سیرجان داریم.
حسن پور گفت:حدود ۶ هزار و ۶۰۰ دانش آموز اتباع بیگانه در شهرستان 
ســیرجان در حال تحصیل هستند و این موضوع مشــکلی برای این 
شهرستان ایجاد کرده زیرا مردم به دلیل مسائل فرهنگی اجازه نمی دهند، 

فرزندانشان در این مدارس تحصیل کنند.
علی یعقوبی سرپرست فرماندار سیرجان نیز در این جلسه درخواست 
فراهم کردن زیرساخت های شرکت های دانش بنیان شهرستان سیرجان 
را داشــت. طبق اعلام او، در حوزه آموزش و پرورش عادی و عشــایری 
شهرستان سیرجان کمبودهایی وجود دارد و در برخی از مدارس عشایری 

حتی صندلی برای نشستن دانش آموزان ندارند.

بـازار مسـکن اسـتان بـه دلیـل افزایـش 
لـش  چا بـا  بتـن  شـده  م  تمـا قیمـت 
نـی مواجـه شـده اسـت. کـم کاری و گرا

 انجم شـعاع رئیـس هیئـت مدیـره انجمن 
تخصصـی بتـن اسـتان کرمـان می گویـد: 
در حـال حاضر بـازار مسـکن در رکـود به 
سـر می بـرد و صنعت سـاختمان بـا چالش 
کـم کاری و گرانـی مواجـه اسـت زیـرا بـا 
افزایـش قیمـت تمـام شـده بتـن قیمـت 

فـروش نیـز بالا مـی رود.
گـزارش »کاغـذ وطـن«- الهـام پـی پـر: 
محمدحسـین انجم شـعاع عرضـه سـیمان 
بزرگ تریـن  ا  ر لا  کا بـورس  طریـق  ز  ا
چالـش تولیدکننـدگان بتـن عنـوان کرد.
ینکـه بزرگ تریـن چالـش  وی بـا بیـان ا
تولیدکننـدگان بتـن در اسـتان کرمـان 
تامیـن سـیمان از بورس کالاسـت؛ تصریح 
لیـه  و ده ا کـرد: سـیمان اصلی تریـن مـا
بـرای تولیـد بتـن اسـت؛ فـروش سـیمان 

بـه صنایـع سـیمان بر از طریق بـورس کالا 
بـدون برنامه ریزی یـک تصمیم اشـتباه در 
عرصه صنعـت سـاختمان بـود و پیگیر آن 

هسـتیم تـا ایـن مشـکل رفع شـود.
انجم شـعاع بیـان کـرد: به دلیـل ممنـوع 
الـورود بـودن کامیون هـا در سـطح شـهر 
کرمـان؛ هم اکنـون دریافـت مجـوز تـردد 
کامیون هـا در سـطح شـهر برای سـرویس 
دهی به بخـش صنعـت سـاختمان یکی از 

مهم تریـن دغدغه هـای ماسـت.
نجمـن تخصصـی  رئیـس هیـات مدیـره ا
 : کـرد ن  عنـوا کرمـان  سـتان  ا بتـن 
یـن  بـت قیمتـی فعـالان ا قا نه ر متاسـفا
و  کیفیتـی  بـت  قا ر جـای  بـه  بخـش 
خدماتـی در طـی چند سـال اخیـر به یک 
معضـل تبدیـل شـده کـه هنـوز موفـق به 

یم. حـل آن نشـده ا
او بـا یـادآوری ایـن مسـئله کـه فـروش 
ز  ا مسـتقیم  صـورت  بـه  سـیمان 

یـل مهرمـاه  وا ز ا کارخانه هـای سـیمان ا
ممنـوع شـد، گفـت: مقرر شـد تا سـیمان 
از طریـق بـورس کالا خرید و فروش شـود 
ز  فـرادی کـه ا ینکـه اکثـر ا و بـه دلیـل ا
کـد بورسـی برخوردارنـد، دلال هسـتند 
و سـیمان را قبـل از صنایـع سـیمان بـر، 
خریـداری کـرده و بـا قیمتـی بالاتـر بـه 
صنایـع می فروشـند و مسـئولان اسـتانی 
یـن مشـکل  ا بـه رفـع  کنـون موفـق  تا

. ند ه ا نشـد
صنعت ساختمان با چالش کم 

کاری و گرانی مواجه است
انجم شـعاع اضافـه کـرد: در حـال حاضـر 
بـازار مسـکن در رکـود بـه سـر می بـرد و 
صنعـت سـاختمان بـا چالـش کـم کاری 
و گرانـی مواجـه اسـت زیـرا بـا افزایـش 
قیمت تمـام شـده بتـن قیمت فـروش نیز 

بـالا مـی رود.

او بـا اشـاره بـه حـذف بسـیاری از افرادی 
که قصـد سـاخت مسـکن داشـتند تصریح 
کرد: هـم اکنـون فقـط انبوه سـازان حرفه 
ای باقـی مانـده انـد که ایـن اتفـاق خوبی 

در بخـش صنعـت سـاختمان نیسـت.
انجـم شـعاع ادامـه داد: چنـد برابر شـدن 
قیمـت قطعـات و لـوازم یدکی باعـث تمام 
شـدن قیمـت بتـن و در نتیجـه بـالا رفتن 

قیمـت تمام شـده  مسـکن می شـود.
او بیـان داشـت: متاسـفانه بـرای دور هـم 
نگه داشـتن اعضـای انجمـن ابـزار لازم از 
جملـه صـدور برخـی مجوزهـا و… را در 
اختیـار نداریـم تـا باعـث ایجـاد انسـجام 

شـود.
و تصریـح کـرد: بـه دلیـل تحریم هـای  ا
موجـود سالهاسـت موفـق بـه وارد کـردن 
ماشـین آلات مـورد نیاز نشـده ایـم و این 
د چالش هـای  یجـا ا عـث  با نیـز  له  مسـا

زیـادی شـده اسـت.

معـاون سیاسـی امنیتی اسـتاندار کرمـان گفت: 
سـه مولفـه واکسیناسـیون، رعایـت پروتکل ها و 
مدیریـت هوشـمند در مدیریـت بیمـاری کرونا 
موثـر هسـتند و همـه دسـتگاه ها بـا آرایـش 

قرارگاهـی بایـد سـهم خـود را ادا کننـد.

رحمان جلالی در جلسـه ستاد اسـتانی مدیریت 
کرونا با اشـاره بـه اینکـه دو شهرسـتان جیرفت 
و منوجـان در اسـتان کرمـان در وضعیـت قرمز 
کرونایی قرار دارنـد، اظهار کرد: شهرسـتان های 
رابـر، زرنـد، کوهبنـان وعنبرآبـاد در وضعیـت 

نارنجـی و ۱۱ شهرسـتان در وضعیـت زرد قـرار 
دارنـد.

او با اشـاره به اینکه شـش شهرسـتان بم، فهرج، 
ریـگان، رفسـنجان، بردسـیر و قلعـه گنـج در 
وضعیت آبـی کرونایی قـرار دارنـد، تصریح کرد: 
بایـد در شهرسـتان های قرمـز نشسـت های 
منطقـه ای تقویـت و در شهرسـتان های زرد 
نه و رعایـت پروتکل هـا بـه  بیـر پیشـگیرا تدا

جدیـت بیشـتری دنبـال شـود.
جلالی تصریـح کرد: سـه مولفه واکسیناسـیون، 
رعایـت پروتکل هـا و مدیریـت هوشـمند در 
مدیریت بیمـاری کرونا موثر هسـتند و باید همه 
دسـتگاه ها با آرایش قرارگاهی سـهم خـود را ادا 
کنند و جلسـات کرونا به صورت هفتگـی برگزار 

خواهد شـد تا فضـای اسـتان ثابت شـود.
معاون اسـتاندار کرمان گفت: آمـوزش و پرورش 
در کلاس هـای آموزشـی فصـل تابسـتان بـر 
رعایـت پروتکل هـا نظـارت کنـد زیرا بخشـی از 

مبتلایـان بچه هـا هسـتند.
او اظهـار کـرد: بایـد در تفرجگاه هـا نیـز رعایـت 
پروتکل هـا بـه صـورت جـد در دسـتور کار قـرار 
بگیـرد و دسـتگاه های اجرایـی در تزریـق دز 
یـادآور واکسـن کارکنـان توجـه ویـژه داشـته 

باشـند.
جلالـی با تاکیـد بر همـکاری همه دسـتگاه های 
اجرایـی و اصنـاف بـرای عبـور از پیـک جدیـد 
کرونـا گفـت: بایـد قبـل از مـاه محـرم وضعیـت 

اسـتان درسـت شـود.

فرمانده یگان حفاظـت اداره کل منابـع طبیعی و 
آبخیـزداری جنوب کرمـان گفت: جهـت صیانت 
از عرصه هـای منابـع طبیعـی از هر گونـه تعرض 
و سـاخت و سـاز غیرمجـاز جلوگیـری بـه عمـل 

می آیـد. سـرهنگ خانبـاز امیرافضلی در حاشـیه 
جلوگیـری از سـاخت و سـازهای غیرمجـاز در 
جیرفـت اظهار کـرد: بـا اقدام بـه موقـع نیروهای 
یـگان حفاظـت اداره کل منابـع طبیعـی و 

آبخیـزداری از عملیـات سـاخت و سـاز غیرمجاز 
در اراضی ملـی روسـتای اله آباد هرنـدی جیرفت 
جلوگیری شـد. امیرافضلـی ضمن تأکیـد بر لزوم 
مشـارکت جوامع محلی در حفاظـت و حمایت از 
عرصه هـای ملـی، نسـبت بـه تعییـن حـد و مرز 
اراضی ملـی و مسـتثنیات و عدم تجاوز بـه اراضی 
ملـی تاکیـد کـرد.  وی با اشـاره بـه آسـیب هایی 
چـون تخریـب مراتـع و جنگل هـا، افـزود: باید با 
برنامه ریزی مناسب و فرهنگ سـازی جهت عدم 
ساخت و سـاز و کاهش آسـیب هایی چون حریق 
در مراتـع و جنگل هـا اقـدام شـود.  امیرافضلـی 

بـر لـزوم همـکاری مـردم در راسـتای صیانـت از 
عرصـه هـای منابع طبیعـی تاکیـد کـرد و گفت: 
مـردم طبیعـت  دوسـت می تواننـد در تمـاس بـا 
"شـماره های ۱۳۹ و ۱۵۰۴ کـد امـداد جنـگل و 
مرتع اداره کل منابع طبیعـی و آبخیزداری جنوب 
کرمـان" گزارش هـا و اخبـار خـود را در زمینـه 
آتش سـوزی عرصه های منابع طبیعـی، تخریب و 
تصرف اراضی ملـی، قاچاق گیاهـان دارویی، حفر 
چاه غیر مجـاز در اراضـی ملـی و ... اطلاع رسـانی 
کننـد تـا از ورود خسـارت های جبران ناپذیـر بـه 
عرصه هـای مرتعـی و جنگلـی جلوگیری شـود.

بنا داریم تولید کاتد در استان کرمان را به ۶۰۰ هزار تن 
برسانیم. پارسال میزان تولید ۲۸۵ هزار تن کاتد بود 
که حدود ۲۴۰ هزار تن از کنسانتره مس و مابقی آن از 

قراضه مس تولید شده بود. 
 علی رستمی با اشاره به موضوع اکتشافات گفت: در 
سرزمین ایران تا کنون فقط هفت درصد از مساحت 
کشور اکتشاف شده و هنوز ۹۳ درصد از مساحت آن 

باید مورد عملیات اکتشافی قرار گیرد.
به گفته رستمی حتی در استان کرمان به عنوان بهشت 
معادن ایران هنوز در بخش اعظمی از مساحت استان 
و خود محدوده معدن مس سرچشمه اکتشافات کامل 

صورت نگرفته است.
او افزود: یکی از دلایل این موضوع این است که شرکت 
ملی صنایع مس ایران با قدمت ۵۰ ساله تا مدتی قبل 
حتی یک دستگاه حفاری اکتشافی یا شرکت تخصصی 
حفاری اکتشافی نداشت. چندماه قبل یک شرکت 
اکتشافی معادن مس برای کل ایران با ۱۵ دستگاه 
حفاری تشکیل شد و از این تعداد قرار است دو دستگاه 
که به تازگی از گمرک ترخیص شده تا آخر هفته وارد 

مجتمع مس سرچشمه بشود. ۴ دستگاه در حال حمل 
بوده و ۶ دستگاه دیگر ظرف یک ماه آینده آماده تحویل 
می شود. رستمی با اشاره به تلاش دو ماهه برای فراهم 
شدن شرایط و جلب موافقت هیئت مدیره برای افزوده 
شدن دو شرکت اکتشافی دیگر گفت: خوشبختانه این 
مصوبه رقم خورد و برای خریداری ۳۰ دستگاه حفاری 

دیگر نیز از هیئت مدیره مجوز گرفتیم.
مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران افزود: طبق 
گزارش های ارائه شــده، هنوز در سرچشمه در حال 
اکتشاف هستیم. این در حالی است که بعد از گذشت 
۵۰ سال از عمر معدن سرچشمه هنوز اکتشاف آنجا 
کامل نشده است و کماکان کار اکتشافی ادامه دارد. 
۱۴ دستگاه در آنجا داریم و می خواهیم ۱۵ دستگاه 
دیگر اضافه و اکتشــاف سرچشــمه را کامل کنیم. 
عقب ماندگی در حوزه اکتشاف جدی است و در حد 

حرف یا شعار نیست.
راه اندازی آزمایشگاه مرجع معدنی در 

کرمان تا دهه فجر

او به کمبود آزمایشــگاه مرجع معدنی و تلاش برای 
راه اندازی آزمایشگاه های دیگر اشاره و عنوان کرد: در 
حوزه آزمایشگاه مرجع معدنی تحقیقاً به جز در شرق 
کشور آزمایشــگاه دیگری نداریم. کاری را در شستا 
در سیستان و بلوچستان شروع کردیم و قصد داریم 
دومی را به کمک دانشگاه های ولیعصر و شهید باهنر 
در کرمان راه اندازی کنیم که در دهه فجر امسال در 

استان افتتاح شود.
رستمی افزود: ما الان نمونه ها را از کرمان برای آزمایش 
به کرج و تهران ارسال می کنیم. با وجود رشته های 
خوب در دانشگاه  با قدمت ۴۰ تا ۵۰ ساله کرمان، نباید 

این اتفاق بیفتد.
برنامه ریزی برای خرید 30 دستگاه 

حفاری جدید
او با بیان اینکه در حوزه اکتشــاف مصمم به اجرای 
برنامه های توسعه ای هستیم گفت: برای تحقق این 
موضوع خواهش جدی ما این است که موقعیت های 
مستعد معدنی با هماهنگی سازمان صمت از سوی 

استاندار در اختیار شرکت مس قرار بگیرد تا عملیات 
اکتشاف صورت پذیرد.

دکتر رستمی تصریح کرد: با توجه به وجود امکانات 
و سابقه طولانی فعالیت، استان کرمان و آذربایجان 
شرقی اولویت اول ما برای شناسایی مناطق معدنی 
مس است و اگر این موقعیت ها در اختیار ما قرار بگیرد 
انگیزه مان بالاست که عملیات اکتشاف را در همین 
استان توسعه دهیم. مدیرعامل شرکت مس یادآور شد: 
برخی نگرانی هایی مبنی بر بالا نبودن سرعت عملیات 
اکتشاف دارند، با اقداماتی که انجام داده ایم این نوید را 
خواهم داد که اکتشاف ظرف دو  سه ماه آینده بسیار 
فعال خواهد شد. ۳۰ دستگاه حفاری جدید به استان 
می آوریم که این تجهیزات ســرعت اکتشاف را بالا 
خواهد برد مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران 
با اشاره به توسعه معدن مس کرور گفت: درخواست 
کردم عملیات در این معدن با سرعت بیشتری انجام 
پذیرد. همین امسال و ظرف دو ســه ماه آینده باید 
پیمانکار همزمان با ساخت جاده مستقر شود و زمان 

برای ما حائز اهمیت است تا کرور توسعه یابد.

چالش کم کاری و گرانی در صنعت ساختمان استان

 جلالی معاون استاندار کرمان: 

دستگاه ها  با  آرایش  قرارگاهی سهم 
خود  را  در  مدیریت کرونا   ادا  کنند

از ساخت و ساز غیرمجاز در 
اراضی ملی جیرفت جلوگیری شد

مدیرعامل شرکت مس در دیدار با مجمع نمایندگان استان کرمان: 

برنامه ریزی برای تولید ۶00 هزار تن کاتد در استان کرمان

امام جمعه کرمان:
 سهم فرهنگ از درآمدهای 

مالیاتی صفر است
امام جمعه کرمان با بیان اینکه مردم در حوزه فرهنگ نیز خدمات 
می خواهند؛ گفت: این در حالی است که ریالی از درآمدهای مالیاتی 
در حوزه فرهنگ هزینه نمی شود. حجت الاسلام والمسلمین حسن 
علیدادی سلیمانی، در دیدار مدیرکل و معاونین امور مالیاتی استان 
با وی که به مناسبت هفته مالیات انجام شد؛ به فلسفه مالیات اشاره 
و تصریح کرد: مالیات با دو مســئله گره خورده و آن ســود فرد و 

خدماتی است که به او داده می شود.
نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمان با بیان اینکه بخشی 
از بودجه های کشورها از طریق مالیات جبران می شود زیرا صادرات 
چندانی ندارند و مجبور به روی آوردن به مالیات هســتند ؛ تاکید 
کرد: هرکس خدمات بیشتر و بهتر و باکیفیت تری می گیرد مالیات 

بیشتری هم باید بدهد.
 او ادامه داد: از طرفی، کشور این بستر را فراهم کرده تا آن فرد به 
سودی برسد و از این سود باید به صورت منطقی و معقول به نفع 
کشور هم استفاده شــود ضمن اینکه کسانی که بخشی از مالیات 
جذب شده باید برای اداره بهتر شهر به همان استان برگردد و هزینه 
شود که این هم مشوق بزرگی برای مؤدیان مالیات و هم برای کم 

شدن فرار مالیاتی است.
امام جمعه کرمــان با تاکید بــر اینکه مالیات برگشــتی باید در 
بخش های مختلف آن شهر هزینه شــود؛ اظهار کرد: عدالتی در 
برگشت این درآمدهای مالیاتی باید باشد زیرا مردم همانگونه که 
ورزشــگاه و پارک و دهها خدمات می خواهند، در حوزه فرهنگ 
هم خدمات می خواهنــد در حالی که فرهنــگ، ریالی از مالیات 

سهم ندارد. 
او خاطرنشان کرد: این در حالی اســت که برای گفتمان سازی، 
دست مالیات به سوی فرهنگ است اما از جایی توقع دارد که هیچ 

سهمی هم برای آن در نظر نگرفته است. 
حجت الاسلام علیدادی سلیمانی حاکم شدن مکانیزم صحیح بر 
مالیات ها را در گرو عدالت مالیاتی و دادن سهم هر بخش از جامعه 
دانســت و تصریح کرد: مدتی اصل برگشــت مالیات به استان ها 
مشــکل بود اما الان عدالت در برگشت در دســتور کار نیست در 
حالی که کشوری پیشرفته است که پیشرفت متوازن داشته باشد. 
او در پایان تصریح کرد: چه درآمدهــای مالیاتی و غیر آن باید به 
مناطق کم برخوردار هم اختصاص داده شود و برای همین تأکید 

است بخشی از آن و نه همه مالیات ها، به استان برگردد.

مدیرکل امور مالیاتی استان کرمان به اتفاق 
جمعی از معاونین در دیدار دیدار با نماینده 
ولی فقیه در استان و امام جمعه کرمان که به 
مناسبت هفته مالیات انجام شد؛ گفت: وصول درآمدهای 
مالیاتی استان در سال گذشته حدود ۱۵ هزار میلیارد تومان 
بود. حمید زینل پور، ۷۵ درصد این وصولی را مربوط به به 
اشخاص حقوقی و شرکت های بزرگ و نقل انتقال سهام و...
دانست و افزود:، وصولی مالیات از اشخاص حقیقی شامل 
او با بیان اینکه پس از  پزشکان و غیره سه درصد است.
دسترسی به اطلاعات حساب بانکی که بانک مرکزی اطلاعات 
را بارگذاری کرد؛ مالیات چند برابر می شد اما سازمان مالیاتی 

با توجه به شرایط کرونایی درصد آن را کمتر کرد.
زینل پور ادامه داد: امور مالیاتی استان کرمان از نظر نیروی 
انسانی در مضیقه است زیرا به دلیل بازنشستگی بیش از 
۲۳۰ نفر، ردیف خالی دارد و استخدام هم صورت نگرفته 
است.او در بخش دیگری از سخنانش به پرداخت سه هزار و 
۸۰۰میلیارد تومان به شهرداری ها، فرمانداران و دهیاری ها 
از محل وصول عوارض و آلایندگی در سال گذشته خبر داد و 
گفت: در دو ماهه اول سال جاری نیز ۷۰۰ میلیارد تومان به 

آنان پرداخت شده است.
 این مسئول اظهار کرد: سال گذشته در حالی درآمدهای 
مالیاتی وصول شده از استان ۱۵ هزار میلیارد تومان بود که در 
قانون بودجه ۹ هزار میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان پیش بینی 
شده بود و امسال پیش بینی ۲۲ هزار میلیارد تومان شده که 

در سه ماهه امسال ۵ هزار میلیارد تومان وصول شده است.

مدیرکل بهزیستی استان کرمان با بیان این که امروز بخش 
اعظم فعالیت های تخصصی در حوزه های اجتماعی توسط 
تشکل های غیردولتی انجام می شود، گفت: »تسهیلگری، 
فرصت سازی و ایجاد ظرفیت و فضا برای ارتقاء سطح کیفیت 
خدمات تشکل های غیردولتی و پشتیبانی از آن ها یک 

ضرورت است«.
علیرضا وحیدزاده با اشاره به این که در سهم خواهی از 
سازمان ها و معادن و بخش خصوصی باید ساز و کاری تعریف 
شود که بتوان از طریق آن همۀ خیریه ها و مراکز اجتماعی 
استان را حمایت کرد، یادآور شد: »بهترین راه حمایت از 
تشکل های غیردولتی تشکیل خانه تشکل هاست. اگر این 
خانه تشکیل شود خود آن ها می توانند مسائل و مشکلات 
خود را پیگیری کرده و برای حل مشکلات خود به طراحی 

راه حل و عملیاتی کردن برنامه های خود بپردازند«.
او ادامه داد: »فعالیت تشکل های غیردولتی بیشتر از 
این که توجیه اقتصادی داشته باشد با رویکرد و کارکرد 
اجتماعی انجام می شود و این مهم ضرورت حمایت را از این 
زیرساخت های اجتماعی و موسسات چندین برابر می کند«.

وحیدزاده در نشست تخصصی موسسات غیردولتی همکار 
با بهزیستی به منظور بیان مسائل و مشکلات آن ها و ارائۀ 
راه حل های عملیاتی بیان کرد: »این نشست با توجه به 
اهمیت پیشگیری و مدیریت آسیب های اجتماعی و همکاری 
تشکل های غیردولتی در این زمینه و نیز بررسی مسائل و 

مشکلات این ساختارها تشکیل شده است«.
وحیدزاده ادامه داد: »بیش از ۹۵ درصد رسالت سازمان 
بهزیستی توسط تشکل های غیردولتی صورت می پذیرد 
و مسائل و مشکلات آن ها به نوبۀ خود مسائل و مشکلات 
بهزیستی است و بهزیستی به عنوان تسهیلگر در این میان، 
وظیفۀ خود می داند که این مسائل را با حضور خود آن ها به 

گوش مسئولین برساند«.
او با بیان این که اکثر این مجموعه ها در بحث مدیریت و 
کنترل و کاهش آسیب های اجتماعی با بهزیستی همکاری 
می کنند، اظهار کرد: »در همین راستا بهزیستی استان 
کرمان بیش از ۱۰۰ مرکز فعال دارد که در زمینه های مختلف 
مسئولیت نگهداری از جامعۀ هدف را بر عهده دارند. یعنی 
از افرادی که اصطلاحاً آن ها را افراد آسیب دیدۀ اجتماعی 
می نامند مانند بیماران اعصاب و روان، معلولین ذهنی، 
کمپ های ترک اعتیاد، بچه های بی سرپرست و بدسرپرست، 

کودکان کار و خیابانی، و...  نگهداری می کنند«.

کوثــر نمک شــناس- رئیــس کمیســیون بودجه 
شورای شهر گفت:» با توجه به فضایی که به وجود 

آمده نگران هستیم که اقتدار شورا از بین برود.«
پس از این انتقادات حســین چناریــان دیگر عضو 
شورای شــهر کرمان و رئیس کمیســیون بودجه با 
خطاب قرار دادن نادری رئیس شورای شهر افزود:» 
بحث هــا و اختلاف نظرهایی که در شــورا به وجود 
می آید اقتدار شورا را از بین می برد. الان موضوعات 
مهمی مانند کسری بودجه و پروژه های عمرانی که 
یک ســال به تاخیر افتادند برای کسی مهم نیست 
و همه دنبال مســائل حاشــیه ای افتادنــد و بنده 
احساس می کنم شان شورا دارد تضعیف می شود.«
چناریــان با اشــاره بــه بحــث لفظــی مویدی و 
امینی زاده در نشســت قبل و نشســت امروز که در 
مورد اختصاص ۵۰۰ میلیون تومان به ستاد مردمی 
غدیر بــود، بیان کــرد:» به هرحال برخــی اعضای 
سن وســال  دارند و باید به آن ها احترام گذاشــته 
شــود از برخی اعضای جوان تر خواهــش می کنم 

صمیمیت و استحکام شورا را حفظ کنیم.«
محمود بابایی نایب رئیس شــورای شــهر در پاسخ 
به چناریان ادامه داد:» اینکه شــورا بحث عمرانی را 
کنار گذاشته جوسازی اســت. اینطور نیست که ما 
موضوعات اصلی را رها کردیــم. ما خودمان متولی 

حفظ انسجام هستیم. مشکل از اینجا شروع شد که 
ستاد مردمی غدیر که زیر نظر حاج آقای علیدادی 

است را رفیق بازی خطاب کردیم.«
برخی اعضای شورای شهر 

به جای همه تصمیم  می گیرند
محمد امینی زاده رئیس کمیسیون حقوقی شورای 
شــهر نیز در پاســخ به چناریان افزود:» ای کاش 
آقای چناریان نســبت به تهمت بی قانونی به شورا 
حساسیت نشان می دادند. رسانه ارگان اصناف تیتر 
زده بی قانونی در شورای شهر این تیتر را چه کسی 
زده شما که ســفارش مصاحبه دادید؟ من از شان 
شــورا دفاع میکنم تا زمانی که شــان شورا رعایت 
نشــود موضوعاتی که شــما می  گویید انجام نشود. 
بسیاری از مسائل مالی را هم بنده پیگیری کردم با 
اینکه شما رئیس کمیســیون بودجه هستید و باید 

بقیه اعضای شورا را در این زمینه راهبری کنید.«
چناریان هــم در واکنش به امینــی زاده و با انتقاد 
از دخالــت اعضــا در کمیســیون های نامربــوط 
اظهارداشــت:» از شــما تشــکر می کنــم که در 
موضوعــات بودجــه پیگیــری می کنیــد امــا ای 
کاش بــا هماهنگی کمیســیون این کارهــا انجام 
شــود. بســیاری  از کارهایی که شــما انجام دادید 

کپی برداری از جــای دیگری بوده اســت که البته 
زحمت کشیدید و ما هم تصویب کردیم. منظور من 
این است که این وقت را با هم بگذاریم امور بودجه 
را پیگیری کنیم بهتر است. من شنیدم شما با چند 
نفر از اعضا در دفتر شــهردار یا معاونین شــهردار 
تصمیم گیــری می کنید اگــر ما را هم صــدا بزنید 
که در تصمیم گیری حضور داشــته باشــیم اتفاقی 

می افتد؟«
این عضو شورای شــهر با اشاره دوباره به خدشه دار 
شــدن شــانیت شــورای شــهر توضیح داد:» من 
نمی خواهم مســایل دوقطبی یا سه قطبی را مطرح 
کنم که شایســته شــورا نیســت. این مصاحبه ای 
که شــما می گویید را هــم نخوانــدم و ندیدم. من 
می گویــم در تمامی ردیف هــای بودجه حدود ۵۰ 
درصد کســری داریم و بهرحال جای نگرانی وجود 
دارد. نظر ما این اســت که این شورا باید روز به روز 

عملکردش بهتر شود.«

طبق گفته رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان در سطح استان حدود ۳ 
هزار پروژه نیمه تمام وجود دارد که با این وضعیت کنونی اعتبارات حدود ۱۰ سال دیگر به 
بهره برداری می رسند لذا منطقی نیست پروژه جدید تعریف شود و فقط برخی پروژه های 

خاص می توان در استان تعریف کرد.
جعفر رودری در جلسه شورای برنامه ریزی شهرستان سیرجان گفت: اقتصاد شهرستان 
سیرجان)GDP( بر اساس گزارش مرکز آمار حدود ۳۸ هزار میلیارد تومان است که 
۱۶ درصد )GDP( استان است که شهرستان سیرجان در این خصوص بعد از کرمان 

و رفسنجان در جایگاه سوم قرار دارد.
به گفته او، شهرستان سیرجان در بخش کشاورزی بعد از جیرفت در رتبه دوم و در بخش 
صنعت رتبه سوم بعد از کرمان و رفسنجان را به خود اختصاص داده است. ضمن آنکه در 

بخش خدمات بعد از کرمان در جایگاه دوم قرار دارد.
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان تاکید کرد: اگر سیرجان زنجیره 
معدنی را تکمیل کند ظرفیت بزرگ اقتصادی برای این شهرســتان و اســتان ایجاد 

می شود.
او بر لزوم توجه ویژه به بخش خدمات تاکید کرد و افزود: نرخ رشد اقتصادی شهرستان 
سیرجان در سال جاری ۹.۱ درصد و متوسط استان ۷.۷ درصد در نظر گفته شده است. 

شایان ذکر است رتبه اول ایجاد اشتغال متعلق به سیرجان است.
براساس اعلام رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان کرمان، احداث ساختمان های 
جدید در مرکز استان و مراکز شهرستان ها ممنوع است و بودجه ای برای اینگونه پروژه ها 

داده نخواهد شد، مگر آنکه مصوبه کمیسیون ماده ۲۳ دریافت کرده باشد.
او می افزاید: توزیع ۲۵ درصد اعتبارات در اختیار شــورای برنامه ریزی استان است و 

ظرفیت های قانونی هر دستگاه مشخص شده است.

رئیس کمیسیون بودجه شورای شهر کرمان: 

در تمامی ردیف های بودجه شهرداری کسری داریم
رییس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان اعلام کرد: 

وجود 3000 پروژه نیمه تمام
در استان کرمان

پرداخت ۷00 میلیارد تومانی امور 
مالیاتی کرمان به شهرداری ها، 

فرمانداران و دهیاری ها 

مدیرکل بهزیستی کرمان:

راه اندازی خانه تشکل ها 
به حل مشکل مراکز اجتماعی 

کمک می کند

خبر

خبر

کاغذ استان
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خبرخبر

نشســت هیات نمایندگان اتــاق کرمان با 
نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی 
با موضوع بررسی مشکلات فعالان اقتصادی و 

پیگیری برای حل آنها برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، 
معادن و کشاورزی کرمان، رئیس اتاق کرمان در 
این نشست با اشاره به برگزاری همایش معرفی 
فرصت های سرمایه گذاری استان کرمان ۲۲ و 
۲۳ تیرماه جاری گفت: برنامه ریزی شده که در 
این همایش بتوان شرایط لازم برای راه اندازی 
اندیشکده توســعه کرمان و شرکت توسعه 
زیرساخت ها را فراهم کرد. سیدمهدی طبیب 
زاده، مهم ترین زیرساخت استان را تامین گاز 
پروژه ها عنوان کرد و افزود: از سال ۹۵ قرار است 
خط انتقال یازدهم سراسری گاز کشور اجرا شود 
اما تاکنون انجام نشده زیرا اجرای آن یک میلیارد 
دلار هزینه در بردارد و اگر انجام نشود نیروگاه ها 

و پروژه های استان نیمه تمام باقی خواهد ماند.
وی نامناسب بودن فضای کسب و کار و رتبه ۲۷ 
استان در کشور در این زمینه را مطرح و عنوان 
کرد: در صدور مجوزها دچار مشکل هستیم که 
باید برای توسعه همه جانبه استان این موضوع 
به طور جدی در پنجره واحد استان بررسی و 
حل شــود. طبیب زاده در حوزه گردشگری و 
تاکید بر جذب سرمایه گذار در این حوزه تصریح 
کرد: اداره کل میراث فرهنگی اســتان از نظر 
بودجه و پرسنل ضعیف است و همین موضوع 
باعث شــده در جذب گردشگر ضعیف عمل 
کنیم به طوری که از ظرفیت های گردشگری 
استان به خوبی اســتفاده نشده است. رئیس 
اتاق کرمان با بیان اینکه در سال ۹۹ با وجود 
سرمایه گذاری های ســنگین در استان ۳۳ 
هزار نفر بیکار شده اند، اظهار کرد: کمتر از ۲۰ 
درصد تامین قطعات و تجهیزات و مشاوره های 
مربوط به پروژه های بزرگ توسط کرمانی ها 
تامین می شود و مابقی آن مربوط به خارج از 
استان اســت و به همین دلیل نقش چندانی 
در اشــتغال زایی ندارند. در ادامه این نشست 
نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس 
شوراي اسلامي در پاسخ به صحبت های هیات 
نمایندگان اتاق کرمان در حوزه کمبود مدرسه 
در استان گفت: برنامه ریزی شده در سفر رئیس 
جمهور به کرمان احداث ۱۷۵ مدرسه مصوب 
شود که با اجرایی شدن آن بخشی از مشکلات 
کمبود فضای آموزشی استان برطرف خواهد 

شد.

۱۷ میلیون شغل تا سال 
202۵ از بین می رود

معاون وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
با اشاره به از بین رفتن ۷۱ میلیون شغل 
تا سال ۲۰۲۵، اعلام کرد: اگر چه تا سه 
سال آینده این تعداد شغل از بین خواهد 
رفت اما ۷۸ میلیون شغل جایگزین آنها 
شــده و در مجموع فرصت های شغلی 
بسیاری ایجاد می شود که نیازمند کسب 

مهارت و مهارت افزایی هستند.
غلامحسین حســینی نیا در گفت وگو 
با ایســنا، یکی از مهم ترین موضوعات 
در بحــث ارزیابی توســعه یافتگی یک 
جامعه یا کشور را اهمیت به مقوله نیروی 
انسانی و مهارتی در سطح جامعه عنوان 
کرد و گفت: ســه عامل نیروی انسانی، 
فناوری و بنگاه های دانش بنیان، موتور 
محرک اقتصادی کشور هستند که بدون 
آنها رشد چشمگیری در جامعه پدیدار 
نخواهد شــد. وی افزود: در این راســتا 
سازمان آموزش فنی و حرفه ای، رویکرد 
شناسایی مشاغل نوین و اعمال تغییرات 
در فرآیندها، روش هــا و محتواها را در 
راستای ســازگاری با تحولات فناوری، 
تدوین استانداردهای بین المللی و ارائه 
آموزش های مشــاغل دانش بنیان را با 
همکاری پیشکسوتان و صاحبان ایده به 
عنوان رویکردهای نوین خود در دستور 

کار قرار داده است.
رئیس سازمان آموزش فنی و حرفه ای، 
پیش بینی برای تعیین تقاضای متغیر 
مهارت های آینده را از عناصر کلیدی در 
آماده سازی نیروی انسانی توانمند برای 

توسعه اقتصادی کشور برشمرد.
حســینی نیا در پاســخ به این پرسش 
که آیا ســاختار آموزش هــای مهارتی 
کشــور با توجه به آنکه تا ســال ۱۴۰۳ 
با رویــش بیش از ۱۳۳ میلیون شــغل 
جدید رو به رو می شــویم، توان تربیت 
چنین نیروی عظیمــی را دارد؟ گفت: 
تنها ۳۰ سال زمان برد تا حجم عظیمی 
از ابزار و تجهیزات در جیب )تلفن همراه( 
جا شود، اکنون نیز سرعت پیشرفت به 
قدری بالا است که برخی از تکنولوژی ها 
هنوز به بازار عرضه نشــده از رده خارج 
می شــوند لذا در این شــرایط ضروری 
اســت در ارائه آموزش هــای  مهارتی، 
تکنولوژی های برافکن را در نظر بگیریم 
و جوانان کشــور را برای این دنیای پر 

رقابت آماده کنیم.

شهرهای  عمران  شرکت  مدیرعامل 
جدید گفت: طی سه مرحله به متقاضیان 
نهضت ملی مسکن پیامک واریز آورده 
ارسال می کنیم و اگر پس از مرحله ی 
ز  فرادی ا سوم وجهی پرداخت نکنند ا
لیست ذخیره را جایگزین آنها می کنیم، 
لبته بنا به دستور وزیر فعلا پروژه ها  ا
با استفاده از وام بانکی پیش می رود تا 

اعتماد متقاضیان جلب شود.
یسنا  علیرضا جعفری در گفت وگو با ا
اظهار کرد: تعداد ۱۰۰ هزار واحد نهضت 
ملی مسکن در شهرهای جدید در حال 
اجراست و امیدواریم تا اوایل مردادماه 
نیم.  ر برسا ۲۰۰ هزا د را به  ین تعدا ا
نکته ی مهم بحث آورده متقاضیان است 
که باید این حوزه مقداری جدی تر دنبال 
شود. از افرادی که ثبت نام کرده و تایید 
موضوع  می کنیم  درخواست  ند  شده ا
واریز نقدینگی را مقداری تسریع کنند 
نیم پروژه ها را به شکل مطلوب  تا بتوا
فزود: برای پرداخت  پیش ببریم. وی ا
پیامک  متقاضیان  به  بار  سه  آورده 
ریز آورده  می فرستیم تا نسبت به  وا
اقدام کنند. در صورتی که پس از بار سوم 
این اقدام صورت نگیرد قاعدتا متقاضیان 
غیرموثر حذف و افرادی از لیست ذخیره 

جایگزین آنها می شوند.
واریز نکردن وجه توسط برخی 

متقاضیان چالش ایجاد کرده است

معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان این که 
تاخیرهایی که در تامین آورده از سوی 
متقاضیان صورت گرفته منجر به چالشی 
برای پروژه نهضت ملی مسکن شده است 
گفت: طبق دستور وزیر راه و شهرسازی 
ز تسهیلات  فعلا پروژه ها با استفاده ا
بانکی پیش می رود تا اعتمادسازی بین 
نند که پروژه ها  مردم ایجاد شود و بدا
در حال پیشرفت است. اما امیدوارم در 
مراحل بعدی متقاضیان، جدی تر پای 

کار بیایند.
۱0 شهر جدید در مرحله هفتم ثبت 

نام قرار دارد
جعفری درباره چگونگی اجرای ۱۰۰ 
ر واحد مرحله دوم تاکید کرد: با  هزا
توجه به این که در بعضی شهرها متقاضی 
ند  محدود است و کمتر ثبت نام کرده ا
سامانه برای نام نویسی مجدد باز شده 
است. از ۱۶۳ شهری که در مرحله هفتم 
ثبت نام قراردارد ۱۰ مورد آن شهرهای 
ین  گر متقاضیان در ا جدید هستند. ا
مرحله استقبال بیشتری داشته باشند 
به محض ثبت نام اولیه، پروژه ها را شروع 

می کنیم.
مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید 
گفت: حدود سه ماه طول می کشد تا 
به آن نقطه برسیم که متقاضیان برای 
واریز وجه دعوت شوند. مشکلی نیز در 
ین  ا شهرهای  زمین  تامین  خصوص 

مرحله از  ثبت نام وجود ندارد.
مرحله هفتم ثبت نام نهضت ملی 

مسکن در ۱۷ استان
ین گزارش، دولت سیزدهم بر  بنا بر ا
تامین  و  تولید  جهش  نون  قا اساس 
مسکن مصوب ۱۷ مرداد سال ۱۴۰۰ 
واحد مسکونی  میلیون  ر  ساخت چها
خود  برنامه  در  ا  ر سال  چهار  طی 
گنجانده است. حدود ۵.۴ میلیون نفر 
برای این طرح نام نویسی کرده اند که 
ثبت  ند.  یید شده ا تا نفر  میلیون   ۳ .۶
ه  ز روز ۱۵ تیرما نام مرحله ی هفتم ا
شهر   ۱۶۳ و  استان   ۱۷ در   ۱۴۰۱
نه  ما آغاز شده است. نام نویسی در سا
به  مسکن  حمایتی  جامع  طرح های 
نجام  نشانی saman.mrud.ir ا

خواهد شد.
تاکنون ۵۰۷ هزار نفر در بانک مسکن 
مسکن  ملی  نهضت  واحدهای  برای 
ر نفر  فتتاح حساب کرده و ۲۹۰ هزا ا
برای انعقاد قرارداد و دریافت تسهیلات 
ند. با ۹۱  به بانک مسکن معرفی شده ا
هزار نفر نیز عقد قرارداد شده و در واقع 
دریافت  را  تسهیلات  اول  قسطهای 
کرده اند. طبق آخرین برآوردها قیمت هر 
متر مربع واحدهای نهضت ملی مسکن ۴ 
میلیون و ۷۵۰ هزار تومان خواهد بود و 
زمان ساخت پروژه ۱۸ تا ۲۴ ماه تعیین 

شده است.

ثبت نام در فراخوان جذب اعضای هیأت علمی 
دانشگاه های کشور از بیستم تیرماه آغاز و داوطلبان 
می توانند از بیستم تیرماه تا دوم مرداد ماه برای 
ثبت نام به سامانه جذب وزارت علوم مراجعه کنند.

به گزارش ایسنا، دانشگاه ها و مؤسسات آموزش 
عالی، پژوهشی و فناوری کشور از ۱۱ تا ۱۷ تیرماه 
مهلت داشتند با مراجعه به سامانه جذب اعضای 
هیات علمی براساس سهمیه اختصاص یافته 
نسبت به تایید رشته های مورد نیاز خود اقدام 

کنند.
بر اساس مصوبه جدید هیات عالی جذب شورای 
انقلاب فرهنگی سن جذب عضویت هیات علمی 
تا ۴۵ سال افزایش یابد و برای افرادی که با سن 
۳۰ تا ۳۵ سال با مدرک دکتری متقاضی عضویت 
هیات علمی هستند ۷ امتیاز علمی و برای افرادی 
که با سن ۳۵ تا ۴۰ سال با مدرک دکتری متقاضی 
عضویت هیات علمی هستند ۳ امتیاز علمی در نظر 

گرفته خواهد شد.
همچنین هیأت عالی جذب اعضای هیأت علمی 
دانشگاه ها و مراکز آموزش عالی شورای عالی 
انقلاب فرهنگی تاکید کرد؛ در بررسی صلاحیت 
عمومی متقاضیان عضویت هیات علمی دانشگاه ها 
و مراکز آموزش عالی به ازای تاهل ۵ امتیاز و 
در صورت داشتن هر فرزند ۳ امتیاز به امتیازات 
صلاحیت عمومی افزوده می شود و در صورت 
تساوی امتیازات طبق فرم بررسی صلاحیت 

عمومی، اولویت با فرد متاهل است.
در این زمینه دکتر سید مختار موسوی معاون 
تایید صلاحیت مرکز جذب اعضای هیات علمی 
وزارت علوم توضیحاتی ارائه داد و به ایسنا داد و 
گفت: بر اساس این مصوبه سقف سن شرکت در 

فراخوان جذب هیات علمی دانشگاه ها در مقایسه با 
گذشته افزایش پیدا کرده است و ما ملزم به اجرای 
این مصوبه هستیم. وی در ادامه تصریح کرد: در 
گذشته و قبل از تصویب مصوبه فعلی، سن شرکت 
در فراخوان جذب اعضای هیات علمی دانشگاه ها 
و موسسات آموزش عالی برای متقاضیان دکتری 
۴۰ و کارشناسی ارشد نیز ۳۵ سال تعیین شده بود. 
اما با تصویب و ابلاغ مصوبه جدید هیات عالی جذب 
شورای عالی انقلاب فرهنگی این سن افزایش پیدا 

کرده است.
معاون تایید صلاحیت مرکز جذب اعضای هیات 
علمی وزارت علوم تاکید کرد: در حال حاضر سقف 
سن جذب برای متقاضیان دکتری دانشگاه ها و 
مراکز آموزش عالی ۴۵ سال و برای متقاضیان 
کارشناسی ارشد نیز به ۴۰ افزایش پیدا کرده است.

موسوی تاکید کرد: البته بین سن ۴۰ تا ۴۵ و ۳۵ تا 
۴۰ نیز یک امتیازی برای متقاضیان هیات علمی 
که سن کمتری دارند، قائل شده است که به نوعی 

به جوان گرایی نیز توجه کرده باشیم. یعنی کسانی 
که در سن پایین هیات علمی می شوند امتیازی 
از نظر عددی و کمی داشته باشند که در ابلاغیه 
جدید هیات عالی جذب شورای انقلاب فرهنگی 

اشاره شد.
وی یادآور شد: مصوبه جدید هیات عالی جذب 
شورای عالی انقلاب فرهنگی از سال جاری اجرایی 
خواهد شد و ما در فراخوان جذب امسال این 

ویژگی ها را لحاظ خواهیم کرد.
دکتر محمدعلی کی نژاد رئیس هیأت عالی جذب 
هیأت علمی دانشگاه ها و مراکز آموزشی شورای 
عالی انقلاب فرهنگی به ایسنا گفت: امتیازات تاهل 
و فرزند داشتن زمانی برای متقاضیان جذب در 
دانشگاه ها و موسسات آموزش عالی لحاظ خواهد 
شد که افراد از نظر علمی و عمومی حداقل شرایط 
و امتیازات قبولی و هیات علمی شدن در این مراکز 
را کسب کرده باشند و در مرحله رقابت امتیازات 

فرزندی برای آنها لحاظ خواهد شد.

 ثبت نام در فراخوان جذب هیات علمی آغاز شد
اولویت با متاهلین است

 مدیرعامل شرکت عمران شهرهای جدید اعلام کرد:

حذف متقاضیان نهضت ملی مسکن
 بعد از پیامک سوم

دبیر انجمن صنفی صنایع روغن نباتی ایران گفت: با وجود تصویب 
حذف سود بازرگانی واردات کالاهای اساسی بعد از حذف ارز ۴۲۰۰ 
تومانی، ستاد تنظیم بازار با گذشت دو ماه هنوز این مصوبه هیات 
وزیران را به گمرک ابلاغ نکرده است.  امیر هوشنگ بیرشک، دبیر 
انجمن صنفی صنایع روغن نباتی ایران در گفتگو با تسنیم، اظهار 
داشت: با وجود اینکه هیئت وزیران مصوب کرد که بعد از حذف ارز 
۴۲۰۰ تومانی کالاهای اساسی سود بازرگانی این محصولات نیز 
حذف شود اما بعد از گذشت ۵۰ روز این مصوبه توسط ستاد تنظیم 
بازار به گمرکات اجرایی کشور ابلاغ نشده است. وی افزود: با توجه به 
عدم ابلاغ این مصوبه در صورتی که بخواهیم با شرایط قبل اقدام به 
واردات کنیم هزینه تمام شده بالا می رود و در این صورت امکان عرضه 
محصول نهایی روغن به قیمت مصوب وجود نخواهد داشت. دبیر 
انجمن صنفی صنایع روغن نباتی ایران ادامه داد: ستاد تنظیم بازار 
وضعیت تولیدکنندگان را مشخص کند و در صورتی که امکان واردات 
حجم زیادی از روغن خام بدون سود بازرگانی وجود ندارد، مصوبات 
خود درباره قیمت روغن را اصلاح کند.    روابط عمومی انجمن صنفی 
صنایع روغن نباتی ایران در این ارتباط گزارشی ارائه کرده است که  
با وجود ابلاغ مصوبه حمایتی کاهش سود بازرگانی واردات کالاهای 
اساسی اما  این مصوبه عملا اجرا نشده است و محموله های  روغن 
خام وارداتی در گمرک رسوب کرده و منتظر ابلاغ مصوبه است. بر 
اساس اعلام روابط عمومی انجمن روغن نباتی ایران از زمان اجرای 
حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی تا کنون حدود  ۱۰۰ هزار تن انواع روغن نباتی 
توسط بخش خصوصی در بنادر رسوب کرده و منتظر ابلاغ مصوبه 
ستاد تنظیم بازار در خصوص کاهش عوارض گمرکی است و به دلیل 
افزایش رسوب روغن در بنادر شمالی امکان واردات و تخلیه کشتی 

در بنادر شمالی کشور وجود ندارد.
با توجه به تغییر نرخ ارز  و واردات روغن خام با ارز نیمایی، در حال  
حاضر ۵۰ هزار میلیارد ریال نقدینگی بخش خصوصی در بنادر قفل 
شده و چشم انتظار ابلاغ مصوبه کاهش عوارض گمرکی توسط ستاد 

تنظیم بازار است.

رسوب ۱00 هزار تن روغن در بنادر 
و گمرکات به دلیل تعلل 2ماهه 

ستاد تنظیم بازار

 33هزار نفر در سال 
۹۹ از کار بیکار شدند

کمتر از 2۰ درصد تامین قطعات 
شرکت های بزرگ در کرمان

معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه قضاییه در پیامکی 
اعلام کرد که عرضه، حمل یا نگهداری ارزِ فاقد صورت حساب خرید 

معتبر و...قاچاق ارز محسوب می شود.
به گزارش ایسنا، معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم قوه 

قضاییه در پیامکی هشدار داده است:
"عرضه، حمل یا نگهداری ارزِ فاقد صورت حساب خرید معتبر یا فاقد 
مجوز ورود توسط اشخاصی غیر از صرافی، بانک یا موسسه مالی 
اعتباریِ دارای مجوز از بانک مرکزی، قاچاق ارز محسوب می شود."

 حمل یا نگهداری ارز فاقد صورت حساب 
معتبر، قاچاق محسوب می شود

تسهیلات در نظر گرفته شده توسط دولت در کنار اجرای 
اخـذ مالیات به شـیوه هوشـمند رویکرد جدیـدی جهت 
تحقق عدالت مالیاتی بوده اسـت، با این وجـود اعتراضات 

عجیب اتاق اصنـاف همچنان ادامـه دارد.
به گـزارش خبرنـگار اقتصادی تسـنیم، سـرانجام پس از 
۳۲ مـاه از زمان تصویـب قانـون پایانه های فروشـگاهی و 
سـامانه مؤدیان، برای نخسـتین بار اقداماتی در راسـتای 
تغییر روند اخذ مالیات در کشـور از شـیوه سنتی به شیوه 

هوشـمند صورت پذیرفت.
بـر همیـن اسـاس، طبـق اعـلام سـازمان امـور مالیاتـی 
براسـاس قانون بودجـه ۱۴۰۰، برای محاسـبه مالیات بر 
عملکرد سـال ۱۴۰۰، علاوه بـر اظهارنامه  هـای مؤدیان و 
لحاظ مبلغ مالیات پرداخت شـده در سال گذشته، میزان 
فعالیت کارتخوان ها نیز مبنا و ملاک عمـل قرار می گیرد. 
در ابتدای امر به علت عدم اطلاع رسانی گسـترده در مورد 
تسـهیلات و تخفیفات در نظر گرفته شـده توسـط دولت 
به منظور اجـرای گام بـه گام هوشـمند سـازی رویه اخذ 
مالیات، این اقدام موجب ابهـام و در نهایت اعتراض برخی 

اصناف و کسـبه قرار گرفتـه بود.
یکی از اصلی ترین نگرانی های کسـبه، مربوط به استفاده 
غیرتجـاری از کارتخوان هـا و محاسـبه مالیات بر اسـاس 
آن بود کـه بر همیـن  اسـاس اعلام شـد فقـط ۷۰ درصد 
تراکنش هـای pos مـلاک محاسـبه قـرار می گیـرد، از 
سـوی دیگر سـقف بهره مندی از تبصره ماده ۱۰۰، نیز به 
۴ میلیارد و ۸۰۰ میلیـون تومان افزایش پیدا کـرد و ۱۰۰ 
برابر افزایش داشـت، همچنیـن علاوه بر کاهـش ضرایب 
مالیاتی، مهلـت ارائه اظهارنامه توسـط مؤدیان نیـز تا ۱۵ 

تیرماه تمدید شـد.
بر اسـاس اظهارات مقامـات سـازمان مالیاتی بـا مجموع 
ابتـکارات صـورت گرفتـه بیـش از ۸۵ درصـد مؤدیـان با 
پرداخت رقمی کمتر از ۵ میلیون تومـان از ارائه اظهارنامه 
و نگهداری اسـناد معاف می شـوند و تنها کمتر از ۳ درصد 
مؤدیان که گردش مالی بالاتـر از ۴ میلیارد و ۸۰۰ میلیون 
تومان دارند، ملزم به تسـلیم اظهارنامه و اسـناد هسـتند. 
اما نکته عجیـب ماجرا این اسـت کـه جلال الدین محمد 
شـکریه، نایب رئیس اتاق اصناف کشور اخیراً سقف جدید 
مشـمولان مالیات مقطوع را ناچیز عنوان کرده است، وی 
دراین خصـوص گفت: باتوجه بـه اینکه بسـیاری از کالاها 
افزایش قیمت چنـد برابری دارنـد، معافیـت ۴ میلیارد و 
۸۰۰ تومانـی هم به ازای یک سـال مبلغ ناچیـزی خواهد 
بـود و ایـن معافیـت و ضرایـب معافیـت همچنـان محل 

اعتراض ما اسـت.
اعتراض عجیب اتاق اصناف

 به مالیات ستانی دولت

اظهارنظـر نایب رئیـس اتـاق اصنـاف کشـور بیانگـر آن 
اسـت که در کشـور ۳ میلیـون واحـد صنفی مشـغول به 
فعالیت هسـتند، ایـن در حالی اسـت کـه آمار ارائه شـده 
از سـوی مهدی موحدی بکنظـر، رئیس مرکـز پژوهش و 
برنامه ریزی مالیاتی نشـان می دهد که در سـال گذشـته 
۳ میلیون و ۵۰۰ هـزار اظهارنامه به سـازمان امور مالیاتی 

ارائه شـده اسـت.
از سوی دیگر داده های غیررسـمی به فعالیت ۱۴ میلیون 
دسـتگاه pos در کشـور اشـاره دارد، بـا وجـود اینکـه 
طبیعتاً برخی از مشـاغل از چندین pos بهـره می برند، 
اما می تـوان ادعا کرد که تعـداد مؤدیان مالیاتـی به مراتب 
بسـیار بالاتر از ۳.۵ میلیون مؤدی بوده است، حتی برخی 
از کارشناسـان تعداد مؤدیان مالیاتی را بیش از ۷ میلیون 
نفر عنـوان داشـته اند. بـه عبـارت دقیق تـر ۴۰ الـی 60 
درصـد از صاحبـان pos، حتی دارایـی پرونده 

مالیاتی نیستند.
مالیات اصناف بیشتر است یا کارمندان؟

مسـئله بعدی به شـکاف مالیاتی بین اصناف و کارمندان 
دولـت مربـوط می شـود. رئیـس مرکـز پژوهـش و 
برنامه ریـزی مالیاتـی دراین خصـوص گفـت: هـر واحـد 
صنفی به طور میانگین سـالانه ۵ میلیون تومـان مالیات 
پرداخت می کنـد، ایـن در حالی اسـت کارمنـدان دولت 
سـالانه به طور میانگین ۹ میلیون تومان مالیات پرداخت 

می کننـد.
عجیـب اینجاسـت کـه تعـداد حقوق بگیـران دولـت ۲ 
میلیـون و ۳۰۰ هزار فرد بـوده و مالیـات این افـراد قبل از 
پرداخت حقوق وصول می شـود، اما بـرای اصناف مالیات 

به صـورت فصلی و سـالیانه محاسـبه می گـردد.
از سـوی دیگر به دلیل شـفافیت کامل در نظـام پرداختی 
حقوق بگیران )دولتی و بخش خصوصـی(، مالیات آنان به 
شکل دقیق محاسـبه می شـود به گونه ای که اگر فردی با 
افزایش حقوق به دلیل یک سـاعت اضافه کار روبرو شـود، 

مالیات آن محاسـبه و از حقوق کم می شود.
اما در حوزه مشـاغل تـا به امروز شـفافیت وجود نداشـته 
اسـت و در حـال حاضر کـه دولـت به دنبـال شـفافیت و 
تحقـق عدالـت مالیاتـی بـوده اسـت، موضع گیری هـای 

عجیـب و اعتراضـات اصنـاف مشـاهده می شـود.
ایرادات بنی اسرائیلی

 برای فرار از پرداخت مالیات
از سـالیان دور بـه سـبب قطعـی اینترنـت یـا خرابـی 
دسـتگاه های pos همـواره بخشـی از تراکنش هـای 
اصنـاف به صـورت نقـدی یـا کارت بـه کارت صـورت 
می گرفت، هرچنـد در برخـی از صنوف نظیر اطبـا و وکلا 

ایـن امـر مرسـوم بـوده اسـت.

در سـایه عدم اجرای کامـل قانون پایانه های فروشـگاهی 
و عدم تفکیک حسـاب های تجاری و شـخصی این بخش 
از درآمد اصنـاف در مالیات بر تراکنش هـای pos لحاظ 

نشـده است.
از سـوی دیگـر به دلیل عـدم اطـلاع اصنـاف در خصوص 
شـیوه جدیـد محاسـبه مالیـات و امـکان ایـن امـر کـه 
 pos خارج از شـبکه خرید و ارائـه خدمات، تراکنشـی با
صورت گرفته باشـد، لذا سـازمان امـور مالیاتـی فقط ۷۰ 

درصـد از تراکنـش را ملاک قـرار داده اسـت.
بـا یـک محاسـبه سـاده می تـوان دریافـت کـه سـازمان 
امـور مالیاتـی در خصـوص مـلاک قـراردادن ۷۰ درصـد 
تراکنش های pos بیشـترین همکاری را به سـبب عدم 
ملاک قـراردادن وجـوه نقد دریافتـی و واریز به حسـاب با 

اصناف داشـته اسـت.
نکته بعدی به افزایش سـقف بهره مندی از مالیات مقطوع 
مربوط می شـود، همان طور که گفته شـد به دلیل شرایط 
اقتصادی و همه گیری کرونا سـازمان امور مالیاتی، سقف 
تبصـره مـاده ۱۰۰ را از حـدود ۱۶ میلیـارد ریـال بـه ۴۸ 

میلیارد ریـال افزایش داده اسـت.
میزان افزایش مالیاتی حداکثر 3 برابر

از سـوی دیگر اظهارنظر داوود منظور رئیس سازمان امور 
مالیاتی نیـز بیانگـر آن اسـت که یک سـقف سـه برابری 
نسبت به حداقل تعیین شـده مالیات در نظر گرفته شده 
اسـت. وی دراین خصـوص گفـت: اگر کسـی در گذشـته 
۲۵ میلیون تومـان مالیات پرداخـت می کرده، بر اسـاس 
تراکنش ها، اطلاعات فـروش و خریدی که مـا از مودی در 
سـامانه ها ثبت کردیـم، حداکثر مالیـات مـودی برابر ۷۵ 

میلیـون تومان خواهد شـد.

بـه بیـان دقیق تر بـه سـبب فـرار مالیاتـی در گذشـته یا 
افزایـش درآمدهـای فـرد، مالیات ایـن فرد ممکن اسـت 
با افزایش چندین برابر محاسـبه شـده باشـد، اما سازمان 
امور مالیاتی تنها سـه برابر مبالغ سال گذشـته را دریافت 

خواهـد کرد.
بـا ایـن تفاسـیر چـرا همچنـان برخـی از افـراد نظیـر 
نایب رئیـس اتـاق اصنـاف کشـور بـه شـیوه جدیـد 

هسـتند؟ معتـرض  مالیات سـتانی 
نکتـه جالـب ایـن بـوده کـه تبصـره مـاده ۱۰۰ و مالیات 
مقطوع اختیاری بـوده و افـراد معتـرض به مالیـات، قادر 
هسـتند با ارائه مدارک، درخواسـت بازنگری در محاسبه 
مالیـات را اعـلام نماینـد و مُمیـز با بررسـی دقیـق کلیه 
مدارک میزان سـود کسـبه معتـرض را محاسـبه خواهد 

کـرد.
آنچـه مشـخص اسـت، در صـورت اجـرای دقیق شـیوه 
هوشـمند اخـذ مالیـات، یعنـی محاسـبه تراکنش های 
pos، تفکیـک حسـاب شـخصی و تجـاری، ارائـه 
صورت حسـاب الکترونیـک، قطـع کامـل دسـتگاه های 
pos فاقد پرونده مالیاتی، تعیین سقف تراکنش )فصلی 
و سـالیانه( بر اسـاس نـوع فعالیـت افـراد و ... میـزان فرار 
مالیاتی در کشـور به شـدت کاهش خواهد یافت و شـاهد 
افزایش چندین برابـری درآمدهای مالیاتـی خواهیم بود.

بـه گـزارش تسـنیم در خطـر افتـادن منابـع برخـی از 
متخلفین موجب انتشـار شـایعاتی در خصـوص افزایش 
ضرایـب مالیاتـی شـد و همین امـر واکنـش کسـبه را به 
دنبال داشـت، درحالی که اسـاس خبر افزایـش پرداخت 
مالیـات کـذب بـوده و تنهـا شـیوه اخـذ مالیات شـفاف 

شـده است.

میانگین مالیات پرداختی کارمندان دولت دو برابر اصناف

قیمت سکه طرح قدیم روز گذشــته )دوشنبه، ۲۰ تیرماه( با 
۲۰۰ هزار تومان کاهش نسبت به روز کاری قبل )شنبه، ۱۸ 

تیرماه( به ۱۵ میلیون و ۱۵۰ هزار تومان رسید.
به گزارش ایرنا، قیمت هر قطعه ســکه طرح جدید در ساعت 
۱۴ و ۲۰ دقیقه روزگذشته با ۵۰ هزار تومان کاهش نسبت به 

روز کاری گذشته)شنبه(، ۱۵ میلیون و ۱۵۰ تومان داد و ستد شد.
سکه تمام بهار آزادی طرح قدیم نیز  ۱۴ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان معامله شد.

همچنین روزگذشــته نیم ســکه هشــت میلیون و ۲۰۰ هزار تومان، ربع سکه پنج 
میلیون و ۲۰۰ هزار تومان و سکه یک گرمی سه میلیون تومان قیمت خورد.

علاوه بر این، در بازار طلا نیز نرخ هر گرم طلای ۱۸ عیار به یک میلیون و ۳۹۵ هزار 
تومان رسید و قیمت هر مثقال طلا ۶ میلیون و ۴۵ هزار تومان شد.

قیمت انُس جهانی طلا بــا پنج دلار کاهش روزگذشــته یک هزار و ۷۳۷ دلار و ۴۳ 
سنت بود.

 افت 200 هزار تومانی قیمت سکه

رئیس کل بانــک مرکزی درباره شــرایط و وثایــق وام ازدواج گفت: متناســب با 
اعتبارسنجی، حداکثر یک سفته یا یک ضامن معتبر مورد نیاز است.

علی صالح آبادی افزود: البته درباره وثایق علاوه بر این، مواردی را در دســتورالعمل 
دیدیم و مثلا نوشتیم می توانند قرارداد لازم الاجرا بگیرند و حتی الامکان سیم کارت 

موبایل را در نظر گرفتیم.
رئیس کل بانک مرکزی گفت: وقتی وثایق و مدارک تحویل بانک شد، باید حداکثر ظرف مدت ۱۰ روز وام 
پرداخت شود و اگر این کار انجام نگیرد، خلاف است و راه اعلام تخلفات نیز این است که به سامانه شکایت ما 

و یا سامانه ارتباط مردمی بانک مرکزی اعلام بشود تا مورد رسیدگی قرار بگیرد.
صالح آبادی در ادامه درباره طرح اصلاح نظام بانکداری نیز خاطرنشــان کرد: طــرح بانکداری مدت زمان 
زیادی ست که در مجلس مطرح است و کلیات آن به تصویب رسیده و در کمیسیون تخصصی در حال بررسی 
و نهایی شدن است. کمیســیون اقتصادی مجلس با ما به عنوان بانک مرکزی مشورت لازم را انجام داده و 
اصلاحات مد نظر ما را پیگیری کردند و مواردی که به تفاهم رسیدیم را اعمال کردند؛ طرحی که هم اکنون 

در مجلس مطرح می شود مورد حمایت و تأیید بانک مرکزی است.

یک ضامن برای وام ازدواج کافی است

در ادامه روند نزولی در بازار سرمایه شاخص کل بورس روز گذشته ۱۰ هزار 
واحد سقوط و شاخص کل فرابورس هم به کانال ۱۹ هزار واحد عقب کرد 
کرد. به گزارش ایسنا، شاخص کل بورس روز گذشته با ۱۰ هزار و ۸۹۱ 
واحد کاهش تا رقم یک میلیون و ۴۸۷ هزار واحد سقوط کرد. شاخص 

کل با معیار هم وزن هم ۶۲۷۱ واحد کاهش یافت و رقم ۴۰۹ هزار و ۵۵۸ واحد را ثبت کرد. در این 
بازار ۳۵۵ هزار معامله به ارزش ۳۴ هزار و ۳۶۶ میلیارد ریال انجام شد. فولاد مبارکه اصفهان نسبت به 
سایر نمادها بیشترین تاثیر مثبت و در مقابل صنایع پتروشیمی خلیج فارس، ملی صنایع مس ایران، 
پالایش نفت تهران، پالایش نفت اصفهان، بانک ملت و ایران خودرو نسبت به سایر نمادها بیشترین 
تاثیر منفی را روی بورس گذاشتند. شاخص کل فرابورس روزگذشته با ۲۲۲ واحد کاهش به کانال ۱۹ 
هزار واحد عقب گرد کرد و در رقم ۱۹ هزار و ۸۲۲ واحد ایستاد. معامله گران این بازار ۱۹۴ هزار معامله 
به ارزش ۱۲۹۳ میلیارد ریال انجام دادند. پلیمر آریاساسول، پالایش نفت لاوان، صنعتی مینو، نفت 
ایرانول، پتروشیمی تندگویان، شرکت آهن و فولاد ارفع و گروه سرمایه گذاری میراث فرهنگی نسبت 

به سایر نمادها بیشترین تاثیر منفی را روی فرابورس گذاشتند.

بورس قرمز ماند
 فرابورس عقب گرد کرد

$ طلا و سکه
$ شاخص وام  ازدواج 

فرابورس

کاغذ اقتصادی
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انجمن اوتیسم الگوی مناسب سازی 
پارک ها و معابر را در اختیار مدیریت 

شهری قرار دهد
رئیس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی شــورای اسلامی شهر 
تهران گفت: برای مواجهه مناســب با بیماری های خاص نیاز به 

فرهنگ سازی و آگاه سازی جامعه است.
به گزارش ایســنا، نرگس معدنی پور در جلسه مشترک با اعضای 
انجمن اتیسم ایران از نزدیک با دغدغه ها و مشکلات این بیماران 
و خانواده آنان آشنا شــد و با تاکید بر ضرورت تقویت سازمانهای 
مردم نهاد به منظور تسهیل در خدمات دهی به مردم گفت: تقویت 
بخش مردمی دارای اهمیت بسزایی است.  اگر ما بخواهیم کاری 
را در حوزه های مختلف اجتماعی به ویژه بیماری های خاص انجام 
دهیم می بایست سازمان های مردم نهاد و سمن ها را تقویت کنیم.
وی با بیان اینکه شــهرداری هــا، دولت و وزارتخانه هــا نباید در 
حوزه های اجتماعی به دنبال تصدی گری باشند، خواستار حمایت 
این نهادها از سازمان های مردم نهاد شد و ادامه داد: اگر می خواهیم 
کاری پایدار و ماندگار انجام دهیم باید نهادها به کمک سازمان های 

مردم نهاد بیایند.
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران 
بیان کرد: یکی از دغدغه های انجمن اتیسم و خانواده های این دست 
از بیماران  مناسب ســازی معابر و اماکن شهری به منظور حضور 
این قشر از جامعه در جریان اجتماع است. این یک دغدغه جدی 
است تا کودکان اتیسم بتوانند با آسودگی در شهر حضور یابند لذا 
شهرداری می بایست با همکاری انجمن اتیسم پیش نیازهای این 
موضوع را استخراج و زمینه را برای حضور اجتماعی این افراد در 

جامعه فراهم کند.

جهش جدید امُیکرون در هند 
و چند کشور دیگر

جهش جدید کروناویروس نگرانی هایی را در هند و چندین 
کشــور دیگر به همراه داشــته اســت. به گزارش ایســنا، 
کروناویــروس که به ســرعت در حال تغییر اســت، جهش 
بسیار مسری دیگری داشته که با گســترش یافتن در هند 
و مشاهده مواردی از آن در بســیاری از کشورهای دیگر از 

جمله ایالات متحده، متخصصان را نگران کرده  است.
 ۲.۷۵.BA به گفته متخصصان، این زیرســویه امیکرون که
نامیده می شود، ممکن است بتواند به سرعت گسترش پیدا 
کند و از مصونیت ناشــی از واکسیناســیون و ســابقه قبلی 
عفونت در امان بماند. در حال حاضر مشخص نیست که آیا 
می تواند باعث بروز نوع شــدید بیماری نســبت به سایر زیر 

۵ شود یا خیر. .BA سویه های اُمیکرون از جمله
"متیــو بینیکر"، مدیــر ویروس شناســی بالینــی در مایو 
کلینیک در روچستر، مینه سوتا گفت: هنوز خیلی زود است 
که بتوانیم نتیجه گیری  داشــته باشــیم. اما به نظر می رسد 
به خصوص در هنــد، نرخ انتقال با نوعــی افزایش تصاعدی 

همراه است.
همچنین "شیشــی لو"، رئیس بیماری های عفونی شرکت 
هلیکس که اطلاعــات توالی  یابی ویروســی را برای مراکز 
کنترل و پیشــگیری از بیماری های ایــالات متحده تامین 
می کند، گفــت: این واقعیت که این زیر ســویه پیش از این 
در بسیاری از نقاط جهان حتی با ســطوح پایین  تر نظارت 
و کنترل ویروســی شناســایی شده، نشــانه اولیه گسترش 
ویروس است. لیپی توکرال، از متخصصان موسسه تحقیقات 
علمــی و صنعتی ژنومیک و زیســت شناســی یکپارچه در 
دهلی نو گفت: جدیدترین ویــروس جهش یافته در چندین 
ایالت هند مشاهده شــده و به نظر می رسد سریعتر از انواع 
دیگر در کشور در حال گسترش اســت. همچنین در حدود 
۱۰ کشور دیگر از جمله اســترالیا، آلمان، انگلیس و کانادا 

شناسایی شده است.

دبیر مرکـز ملی مطالعـات جمعیـت از اصلاح 
قانون سـقط جنیـن خبـر داد و گفـت: اصلاح 
قانـون مدیریـت سـقط در دسـتور کار قـرار 
دارد و در صـورت اجرایی شـدن قانـون جوانی 
جمعیـت نیز شـاهد کاهش آمار سـقط جنین 

در کشـور به طـور محسـوس خواهیـم بود.
صالح قاسمی دبیر شـورای راهبردی جمعیت 
اسـتان تهـران در گفت وگـو با ایسـنا، بـا بیان 
اینکـه براسـاس آخریـن داده هـای موجـود از 
وضعیت جمعیتی ایـران، جمعیت ایـران برابر 
بـا ۸۵ میلیون نفر اسـت، اظهار کرد: براسـاس 
آمارهـای سـال ۱۴۰۰، نرخ رشـد جمعیت به 
حـدود ۰.۷ درصد رسـیده اسـت که ایـن رقم 
یک رکـورد حداقلی اسـت که در طـول تاریخ 

ایـران بی سـابقه بوده اسـت.
وی ادامـه داد: همچنین نرخ بـاروری به حدود 
۱.۵ فرزنـد بـه ازای هـر زن رسـیده اسـت که 
این رقم در کلانشـهرها حدود ۱.۳ بـه ازای هر 
زن و در اسـتان های گیـلان، مازنـدران، البرز، 
مرکزی و تهران حـدود ۱.۱ فرزند بـه ازای هر 

زن است.
ایران میانسال شد 

پیش بینی جمعیت حداکثر ۹۴ 
میلیونی برای ایران

دبیـر مرکـز مطالعـات جمعیـت بـا اشـاره به 
اینکه نرخ سـالمندی در کشـور بـه ۱۱ درصد 
رسـیده اسـت، یادآور شـد: به زودی با سرعت 
زیادی کشـور به سوی سـالخوردگی جمعیت 
حرکـت می کنـد. در حال حاضـر بـا میانگین 
سـنی بالای ۳۵ سـال، ایران دیگر یک کشـور 
جوان نیسـت، بلکه یک کشـور میانسال است.
قاسـمی تاکیـد کـرد: آنچـه که شـاخص های 
جمعیت شناسـی نشـان می دهنـد این اسـت 
کـه حداکثـر عـدد جمعیـت کلـی را کـه در 
ایـران تجربه خواهیـم کرد حـدود ۹۴ میلیون 
نفر اسـت؛ یعنی ایران ۱۰۰ میلیونـی نخواهد 
شـد و پیک جمعیت ایـران در عـدد ۹۴ تا ۹۵ 

میلیون نفـر اتفـاق خواهـد افتاد.
تنها ۵ درصد سقط جنین های کشور 

خودبه خودی و قانونی هستند
دبیر شـورای راهبردی جمعیت اسـتان تهران 
در ادامـه بـا بیـان اینکـه بـر اسـاس داده های 
موجـود، آینـده تحـولات جمعیتـی ایـران 
نگران کننـده  بـه نظـر می رسـد، بـه ارائـه 
آمارهایـی از تعـداد سـقط  جنیـن  در کشـور 

پرداخت و افزود: آمار سـقط جنیـن از حداقل 
حدود ۳۵۰ هزار مورد در سـال تـا حدود ۶۰۰ 
هـزار مـورد بـرآورد می شـود امـا بـه صـورت 
کلـی در حـال حاضر حـدود ۴۰۰ هزار سـقط 
جنیـن در ایـران اتفـاق می افتـد که حـدود ۲ 
درصـد آن هـا برآمـده از سـقط های خـود بـه 
خودی، ۳ درصد سـقط های قانونی و پزشـکی 
)که به جهت مشـکلات پزشـکی مجوز سـقط 
صادر و پزشـکی قانونـی آن را انجـام می دهد( 
هسـتند. همچنیـن ۹۵ درصد نیز سـقط های 
غیرقانونـی هسـتند کـه بیـش از ۳۷۰ هـزار 
مورد را شـامل می شـوند. بالاترین آمار سـقط 
در شهرهای بزرگ و کلان شـهرها مثل تهران، 

اصفهـان، شـیراز، البـرز و... واقع می شـود.
سالانه معادل یک سوم موالید 

کل کشور را در پدیده سقط
 از دست می دهیم 

به گفته قاسـمی در نسـبت سـقط به جمعیت 
کل و تعـداد موالیـد، ایـران جـزو کشـورهای 
بـالای رنکینـگ جهانـی اسـت. بـرای کشـور 
اسـلامی قتـل حداقـل ۴۰۰ هزار مورد سـقط 
جنیـن در کشـور آمـار نگران کننده ای اسـت 
و ایـن آمـار شایسـته ایـران اصیـل، متمدن و 
اسلامی نیسـت. در حال حاضر سـالانه معادل 
یـک سـوم تعـداد تولدهـای کل کشـور را در 
پدیـده سـقط از دسـت می دهیـم. بـه عبارت 
دیگـر سـالانه بیـش از یـک میلیـون و یکصد 
هـزار تولـد رخ می دهـد و در کنـار آن حـدود 

۴۰۰ هـزار مـورد نیـز سـقط جنیـن داریم.
خصـوص  در  ادامـه  در  قاسـمی  صالـح 
سـقط های ناشـی از روابـط خـارج از عـرف 
به ارائـه توضیحاتـی پرداخـت و گفـت: از کل 
سـقط های انجام شـده حداکثر ۳ تـا ۴ درصد 
از آنهـا بـه دلیـل روابـط خـارج از عـرف اتفاق 
می افتـد و اکثریـت مطلـق ایـن جنین هـا 
محصـول روابـط شـرعی و قانونـی در نهـاد 

خانـواده اسـت.
 دلایل آمار نگران کننده سقط جنین 

در کشور
دبیر مرکـز ملی مطالعـات جمعیت بـه انگیزه 
افراد برای سـقط جنیـن اشـاره کرد و یـادآور 
شـد: بخشـی از باورهـا و انگاره هـای رایـج در 
جامعه و بخشـی از سـاختارهای جامعه دست 
بـه دسـت هـم داده  و موجـب افزایـش آمـار 
سـقط جنین شـده اسـت؛ انگاره هایـی مانند 

اینکـه همـه زندگـی مـن بایـد طبـق برنامـه 
پیـش بـرود البتـه ایـن انـگاره منطقی اسـت 
امـا مطلـق انـگاری آن درسـت نیسـت، چـرا 
کـه در دقیق تریـن پلن هـای برنامه ریـزی 
شـده جهانـی نیـز "اتفاقـات" برنامه ریـزی 
نشـده لحـاظ می شـود، لـذا اینکه ایـن جنین 
برنامه ریـزی نشـده اسـت یکـی از انگیزه های 
والدین برای سقط اسـت. همچنین ناخواسته 
بـودن فرزنـد و نگرانـی از اقتصـاد خانـواده و 
فرزنـد از مهم ترین دلایل سـقط جنین اسـت 
و انگیزه هایـی ماننـد اشـتغال بانـوان، نگرانی 
از حفـظ موقعیـت شـغلی بانـوان، مشـکلات 
خانوادگـی و ... نیـز از دیگـر دلایـل سـقط 

فراوانـی جنیـن اسـت.
ز دلایـل آمـار نگـران  وی یکـی دیگـر ا
کننده سـقط جنیـن را نیـز فرآینـد معیوب 
غربالگـری عنـوان کـرد و یـادآور شـد: 
غربالگـری دو هزینـه جدی بـرای خانواده ها 
ایجـاد می کنـد. یکـی از آنهـا هزینه هـای 
مالـی و اقتصـادی بسـیار سـنگین اسـت که 
بسـیاری از افراد با سـختی بایـد آن را تامین 
کننـد، لذا عـده ای از ایـن مادران به واسـطه 
تحمیـل هزینه هـا و باتوجـه بـه انگاره هـای 
فکـری بـه ایـن جمع بنـدی می رسـند کـه 
اساسـا بـه بارداری شـان خاتمـه دهنـد و 
جنیـن را از بین ببرند. هزینه دوم فشـارهای 
روحی و روانی و اسـترس شـدیدی است که 
فرآیند معیـوب غربالگـری با نگرانی سـازی 
مفـرط و تشـخیص های غلـط بـه مـادران و 

خانواده هـا تحمیـل مـی کننـد.
لزوم مدیریت سقط جنین و تبیین 

پیامدهای آن برای خانواده ها 
دبیر شـورای راهبردی جمعیت اسـتان تهران 
با اشـاره به اینکه بـرای مدیریت پدیده سـقط 
جنین بایـد چنـد اتفـاق رخ دهد، گفـت: باید 
ابعـاد و پیامدهـای سـقط جنیـن از جملـه 
پیامدهـای پزشـکی، روانشـناختی، فـردی و 
خانوادگـی و پیامدهـای معرفتـی به درسـتی 
بـرای خانواده هـا تبییـن شـود، اما متاسـفانه 
ایـن کار اتفـاق نیفتـاده اسـت. از سـوی دیگر 
نیز بایـد پدیده هایـی مثل در دسـترس بودن 
داروهـای سـقط و همینطـور آزادی عمـل 
کسـانی کـه در مراکـز غیـر قانونی بـه صورت 
کامـلًا علنـی سـقط انجـام می دهنـد، کنترل 
شـود. بـه ایـن ترتیـب بایـد قانـون مدیریـت 
سـقط اصـلاح شـود و قانـون اصـلاح شـده با 
دقـت کامل بـه اجـرا درآیـد تـا از ایـن طریق 

پدیـده سـقط کنترل شـود.
اصلاح قانون سقط در دستور کار 

قاسـمی با اشـاره به اینکـه در مـوادی از قانون 
جوانی جمعیـت نیز فرآیند غربالگری و سـقط 
جنین مورد توجه جـدی قرار گرفتـه و اصلاح 
قانون مدیریت سـقط نیـز در دسـتور کار قرار 
دارد، گفـت: در صـورت اجرایـی شـدن قانون 
جوانـی جمعیـت، شـاهد کاهـش آمار سـقط 
جنیـن در کشـور به طـور محسـوس خواهیم 

بود.

مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی تمهیدات 
سازمان تامین اجتماعی برای جبران افزایش قیمت 

دارو پس از اصلاح نظام ارزی دارو را اعلام کرد.
میرهاشم موسوی در گفت وگو با ایسنا، در این باره 
اظهار کرد: در واقع اصلاح روش پرداخت مابه التفاوت 
یارانه ارزی دارو، اتفاق خواهد افتاد و قرار است مردم 
چیزی را از جیب برای این افزایش پرداخت نکنند. 
دو روش را برای این منظور پیش بینی کردند که 
هر کدام عملیاتی شود، زیرساخت هایش در تامین 
اجتماعی آماده است. وی افزود: جلسات متعددی از 
ابتدای طرح با سازمان غذا و دارو، وزارت بهداشت و 
بیمه ها و همچنین چندین جلسه با معاون اول رئیس 
جمهور برگزار شده است. زمینه های فنی که باید 
لیست داروها به سازمان های بیمه گر ارائه و بارگذاری 
شود، فراهم است. در چند روز گذشته نیز جلساتی در 
این زمینه برگزار شده و با ارسال این لیست، این اقدام 

در تامین اجتماعی هم محقق خواهد افتاد.
بسترهای فنی برای اجرای طرح 

ساماندهی ارز دارو مهیاست

مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعی با اشاره به 
نسخه نویســی الکترونیک طی دو سال اخیر که 
اجرای این طرح های تحولی را آسانتر خواهد کرد 
گفت: مسیرهایی را دارند پیش بینی می کنند که 
فکر می کنم با وجود بسترهای فنی که مهیاست 
مشکل خاصی نداشته باشیم. تمهیدات لازم در 
وزارت بهداشت دیده می شود و ما به عنوان سازمان 
بیمه گر هم بستر فنی این قضیه را آماده و در دست 
داریم و هم از ابتدا در هر طرحی که منجر به کاهش 
پرداخت از جیب مردم در حوزه ســلامت شده 
همراهی کرده و آمادگی ۱۰۰ درصدی داشته ایم. 

در این زمینه نیز مشکلی وجود نخواهد داشت.
موسوی ادامه داد: بارمالی برآورد شده برای اجرای 
کل این طرح حدود ۹۰ هزار میلیارد تومان است 
که حدود ۷۰ هزار میلیارد تومان مربوط به دارو و 
مابقی مربوط به تجهیزات است. البته چون قرار 
است طی چند مرحله اتفاق بیفتد، باید جزئیات 
مشخص شود که در فاز اول قرار است چه تعداد 
از داروها مشمول شــوند و بار مالی فاز اول چقدر 

خواهد بود.

وی با بیان اینکه مرحله اول طرح ساماندهی ارزی 
دارو، برای داروهای تولید داخل اجرا می شود اظهار 
کرد: در بحث تامین مالی آمادگی از سمت ما وجود 
دارد و در  بیمه سلامت هم مشکل خاصی وجود 
ندارد. برای شــرکت ها و کارخانه های تولید دارو 
نیز جهت افزایش سرمایه در گردش تمهیداتی 
در کارگروه ها انجام شده است که با تامین منابع، 
مشکلی پیرامون افزایش مواد اولیه و غیره نداشته 

باشند.
مدیرعامل ســازمان تامین اجتماعــی با تاکید 
براینکه مهمترین قســمت این طرح، این است 
که مابه التفاوت ناشی از اصلاح قیمت ها از جیب 
مردم پرداخت نشــود گفت: این تراکنش مالی 
مابه التفاوت ها را از طریق ســاز مان های بیمه گر 
و یا روش های الکترونیک دیگر که ممکن است 
در بســتر هدفمندی یارانه ها اتفاق بیفتد دنبال 
خواهند کــرد. به هر صــورت پیش بینی خوبی 
انجام شــده که مردم دارویشان را با قیمت قبلی 
دریافت کنند و مابه التفاوت از طریق بیمه ها و بستر 
هدفمندی یارانه ها به شکل مستقیم به داروخانه 

پرداخت شود.
 OTC پوشش بیمه ای داروهای

موسوی همچنین اعلام کرد که بخشی از داروهای 
OTC یا بدون نسخه که در سنوات گذشته مصرف 
عمومی داشته اند نیز قرار است وارد این طرح شوند. 
بالغ بر ۱۵۰۰ میلیارد تومان برآورد هزینه شده است 
و بیمه ها پوشش این داروها را نیز با پرداختی که از 
منابع عمومی دولت برای این داروها اتفاق می افتد، 

پذیرفتند.
وی اضافه کرد: در کنار ایــن طرح، رویکرد خوبی 
نیز آغاز شده و ما در شورای عالی بیمه روی توسعه 
تعهدات بیمه ای کار می کنیم. اخیرا ۴۷ قلم داروی 
بیماران خاص را تحت پوشش بردیم. برخی خدمات 
بیماران اوتیسم نیز تحت پوشش رفت. همه آنها به 
مراکز دولتی برای کاردرمانی و غیره دسترسی ندارند 
و این خدمات در مراکز غیردولتی تحت پوشش قرار 
گرفت. برخی خدمات بیماران پروانه ای نیز تحت 
پوشش قرار گرفته است. رویکرد توسعه خدمات 
جزو اولویت های تامین اجتماعی است و این دولت 

هم به خوبی پشتیبانی می کند.

در روز جهانی جمعیت و تنظیم خانواده اعلام شد

اصلاح قانون »سقط جنین« در دستورکار

تمهیدات بیمه ای تامین  اجتماعی در پی اصلاح نظام ارزی

امروز؛ آخرین فرصت ثبت نام 
بیمه تکمیلی جدید فرهنگیان

قرارداد جدید بیمه تکمیلی فرهنگیــان از تاریخ اول تیرماه آغاز 
شده است و طبق اعلام وزارت آموزش وپرورش امروز سه شنبه، ۲۱ 
تیرماه، مهلت ثبت نام و حذف و اضافه متقاضیان جهت بهره مندی 

از بیمه جدید به پایان می رسد.
به گزارش ایسنا، سرپرست اداره کل رفاه و پشتیبانی وزارت آموزش 
و پرورش از فرهنگیان خواسته است در صورت تمایل و در مهلت 
باقی مانده برای استفاده از خدمات بیمه تکمیلی به نشانی  اینترنتی  
dana-insurance.ir.https://apps1/ مراجعــه و 

اطلاعات خود و افراد تحت تکفل شان را در سامانه ثبت کنند.
در شیوه نامه اجرایی بیمه درمان تکمیلی سال ۱۴۰۱ آمده است 
که نظر به انعقاد قرارداد شرکت بیمه دانا با وزارت آموزش و پرورش 
از تاریخ اول تیــر ۱۴۰۱ لغایت اول تیــر ۱۴۰۲ بیمه گر در ازای 
انجام تعهدات بیمه گزار متعهد اســت هزینه های بیمه شدگان را 

جبران کند.
در تفاهم نامه مذکور مقرر شــده اســت قرارداد کلیه رشته های 
بیمه ای از تاریخ اول تیر ۱۴۰۱ توســط شــرکت بیمه دانا اجرا 
شود. براساس مفاد قرارداد بیمه درمان تکمیلی فرهنگیان، کلیه 
کارکنان شاغل )رسمی، پیمانی و قراردادی( به همراه افراد تحت 
تکفل آنان می توانند از تاریخ اول تیر ۱۴۰۱ با پرداخت حق بیمه 
ماهانه از مجموع مبلغ ۰۰۰/۷۵۰/۲ ریال )مبلغ ۰۰۰/۹۱۶ ریال 
برای هر نفر ســهم کارمند و مبلغ ۰۰۰/۸۳۴/۱ ریال برای هر نفر 

سهم دستگاه( تحت پوشش قرار می گیرند.
- منظور از افراد تحت تکفل بیمه شــده اصلی عبارت اســت از 
فرزندان، همسر یا همسران دائمی بیمه شده اصلی و والدین تمامی 

کارکنان و همسر و فرزندان کارکنان اناث
لازم به ذکر است حق بیمه ماهانه مربوط به والدین تمامی کارکنان 
و همسر کارکنان اناث شامل سهم دستگاه نمی باشد و حق بیمه 
مربوطه به صورت کامل از حقوق بیمه شده اصلی کسر خواهد شد.

- کارکنان ســازمان های وابســته همچون ســازمان پژوهش و 
برنامه ریزی آموزشــی، نهضت ســواد آموزی، ســازمان توسعه 
مشارکت های مردمی، سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
کشور، دانشگاه شــهید رجایی، کانون پرورش فکری کودکان و 
نوجوانان و... همانند ســنوات گذشته و به شرط تأمین و پرداخت 

صددرصد حق بیمه می توانند تحت پوشش قرار گیرند.
- کارکنان باید بدون حق انتخاب، همسر و فرزندان خود را تحت 
پوشش قرار دهند، در غیر این صورت امکان پوشش افراد گزینشی 

از سوی بیمه گر میسر نخواهد بود.

اگرچه مثل مراجعه به پزشک نیست  ، اما اهدای خون 
می تواند راهی دیگر برای مراقبت از سلامت قلب و عروق 
شما باشد. قبل از گرفتن خون ، یک ارزیابی  فیزیکی از 
همه اهدا کنندگان انجام خواهد شد که  در آن نبض ، 
فشار خون، دمای بدن ، هموگلوبین و سایر موارد را بررسی 
می شود . این امر گاهی اوقات می تواند مسائلی را  در 
مورد سلامتی شما که حتی از آنها بی خبر هستید  روشن 
کند. در طی این معاینه و بررسی که قبل از اهدای خون  
انجام می شود اگرمشخص شود که  شما  دچار فقر آهن 
هستید، کلینیک شما را مطلع می کند   و خون گیری انجام 
نمی شود . آنها همچنین سایر موارد خونی را که مشاهده 
می کنند یا مواردی را که غیر عادی به نظر می رسد ، به شما 
اطلاع می دهند. بررسی گاه به گاه کیفیت خون می تواند 
کلید تشخیص یک مشکل  سلامتی قبل از آن باشد که 
زندگی را تهدید کند.مدیرعامل سازمان انتقال خون ایران 
با بیان اینکه هر واحد خون اهدایی حیات بخش سه انسان 
است، گفت: اهدا کنندگان خون، افراد ایثارگری هستند که 
با قطره قطره خون خود زندگی را با افراد نیازمند به خون به 
اشتراک می گذارند. به گزارش ایسنا، دکتر مصطفی جمالی 
افزود: اهدای خون امری خداپسندانه و سنتی حسنه است 
که موجب اهدای زندگی می شود. وی با بیان اینکه از هر 
یک واحد خون دریافتی که خون کامل است، می توان 
گلبول  قرمز، پلاسما، پلاکت یا کرایو بدست آورد، اظهار 
کرد: هر یک از اینها برای بیماران مختلف قابل استفاده 
است و همین امر موجب می شود هر یک واحد اهدای خون 
حیات بخش جان سه انسان باشد. بنابر اعلام وبدا، مدیر 
عامل سازمان انتقال خون ایران، گفت: در اهدای خون 
مستمر، هر فرد قادر است بیش از دو بار در سال اهدای 
خون داشته باشد.دکتر جمالی در پایان از مردم ایثارگر 
خواست با قطره قطره خون خود، زندگی را با افراد نیازمند 

به خون به اشتراک بگذارند.

مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور بر لزوم صدور 
مجوز شماره گذاری خودروی سمند EF7 برای بهره گیری در 

ناوگان تاکسیرانی تاکید کرد.
مرتضی ضامنی در گفت وگو با ایسنا، درخصوص مشکل ۱۷۰۰ 
رانندگان تاکسی به علت عدم شماره گذاری خودروی سمند 
گفت: رانندگان تاکسی یکی از ضعیف ترین اقشار جامعه هستند 
که با تلاش و فشار بسیار نسبت به تهیه هزینه های مربوط به 
نوسازی تاکسی های فرسوده خود اقدام می کنند. در حال حاضر 
۱۷۰۰ راننده تاکسی در سراسر کشور در فرایند نوسازی تاکسی 
خود نسبت به انتخاب خودروی سمند EF7 و پرداخت کامل 

بهای آن اقدام کرده اند.
وی افزود: اما متاسفانه با اعلام سازمان استاندارد مجوز شماره 
گذاری این ناوگان با مشکل مواجه شده است. از آنجایی که از 
زمان نام نویسی و واریز وجه توسط این افراد حدود پنج ماه می 
گذرد و خودروی فرسوده آنها نیز اسقاط شده و از رده خارج شده 
است، کسب معیشت این افراد با چالش جدی مواجه شده و به 
این دلیل با مشکلات جدی مواجه شده اند.مدیرعامل اتحادیه 
تاکسیرانی های شهری کشور ادامه داد: با توجه به تایید موضوع 
توسط رییس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور برای 
جلوگیری از افزایش مشکلات این رانندگان و برای حمایت از این 
قشر آسیب پذیر جامعه نیاز است که دستوری از سوی سازمان 
استاندارد داده شود و مجوز شماره گذاری ناوگان فوق به تعداد 
اعلام شده با کاربری تاکسی صادر شود.به گزارش ایسنا، پیش تر 
نیز مهدی خطیبی مدیر عامل گروه صنعتی ایران خودرو با بیان 
این که پس از واگذاری تعهدات باقی مانده از تاکسی سمند 
و دریافت مجوزهای لازم برای سورن پلاس، این محصول 
جایگزین سمند و ۴۰۵ خواهد شد، تاکید کرده بود: براساس 
فرامین هشتگانه رییس جمهوری، امسال خط تولید محصولات 
۴۰۵ و سمند متوقف خواهد شد.وی افزوده بود: در حال حاضر 
کم تر از ۱۷۰۰ تعهد تاکسی سمند EF7 باقی مانده که این 
تعداد به تولید رسیده و آماده واگذاری به تاکسی داران است و 
تعهد به جا مانده ای برای تاکسی پژو ۴۰۵ وجود ندارد.خطیبی 
تصریح کرده است: با رفع مشکل شماره گذاری و دریافت مجوز، 
خودروها واگذار و دیگر خودرو سمند از خط تولید برای همیشه 

حذف خواهد شد.

معاون امــور بانوان و خانــواده رئیس 
جمهور گفت: آموزش پیش از ازدواج، 
حین ازدواج و در چهار سال اول ازدواج 
باید تکمیل شــود تا شاهد کاهش آمار 
طلاق باشیم. انسیه خزعلی، اظهار کرد: 
متأسفانه برخی از آســیب ها به سمت 
زنانه شدن حرکت کرده و جامعه بانوان 
را نیز درگیر کرده اســت که نمونه این 
آسیب ها اعتیاد و استفاده از دخانیات 

است. به گزارش ایســنا، وی افزود: هر آنچه برای بانوان این کشور هزینه شود در 
واقع یک نوع ســرمایه گذاری حقیقی برای خود بانــوان و فرزندان تحت تربیت 
آنان است. معاون امور بانوان و خانواده رئیس جمهور با اشــاره به اینکه با توجه 
به بحث اعتیاد باید نســبت به ایجاد کمپ های موضوع ماده ۱۵ و ۱۶ ویژه بانوان 
در خراســان جنوبی اقدام شــود، گفت: طلاق و به تبع آن کاهش آمار ازدواج از 
دیگر آسیب هایی اســت که جامعه بانوان را درگیر کرده اســت. وی اظهار کرد: 
آموزش پیش از ازدواج و آموزش حین ازدواج و آموزش در چهار سال اول ازدواج 
باید تکمیل شود تا شاهد کاهش آمار طلاق باشــیم. معاون امور بانوان و خانواده 
رئیس جمهور با تشکر از اهتمام ویژه مسئولان استانی به موضوع زنان بیان کرد: 
ظرفیت های بسیار خوبی در خراســان جنوبی از نظر معادن، پتانسیل های مادی 
و بیش از آن نیروی انســانی نخبه وجود دارد. خزعلی یادآور شد: در میان جامعه 
زنان نیز افراد نخبه و توانمند کم نیستند که امیدواریم بتوانند استعدادهای خود 

را در بخش های کارآفرینی، علمی، فرهنگی و آموزشی نشان دهند.

بنابر اعلام وزارت بهداشــت، طی شبانه روز 
گذشــته ۱۴۵۳ بیمار کووید ۱۹ در کشور 
شناسایی شدند و متاسفانه پنج بیمار نیز جان 

خود را از دست دادند.
به گزارش ایســنا، از دیــروز تا امــروز ۲۰ 
تیرماه ۱۴۰۱ و بر اســاس معیارهای قطعی 
تشــخیصی، ۱۴۵۳ بیمار جدیــد مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی و ۲۵۴ نفر از آنها 

بستری شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۷ میلیون و ۲۵۱ هزار و ۴۲۹ نفر رسید.

متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۵ بیمار مبتلا به کووید۱۹ در کشور جان خود را از دست 
دادند و مجموع جانباختگان این بیماری، به ۱۴۱ هزار و ۴۴۴ نفر رسید.

خوشبختانه تاکنون ۷ میلیون ۶۵ هزار و ۸۴ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص 
شده اند. ۳۷۱ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های ویژه بیمارستانها 
تحت مراقبت قرار دارند. تا کنون ۵۲ میلیون و ۷۴۷ هزار و ۹۴۴ آزمایش تشخیص کووید۱۹ 

در کشور انجام شده است.
در حال حاضر ۴ شهرستان در وضعیت قرمز، ۱۴ شهرستان در وضعیت نارنجی، ۱۴۲ شهرستان 

در وضعیت زرد و ۲۸۸ شهرستان در وضعیت آبی قرار دارند.
همچنین تا کنون ۶۴ میلیون و ۶۷۹ هزار و ۲۵۵ نفر دُز اول، ۵۸ میلیون و ۳۶ هزار و ۱۴۵ نفر 
دُز دوم و ۲۷ میلیون و ۹۲۸ هزار و ۵۴۴ نفر نیز دُز سوم واکسن کرونا را در کشور تزریق کرده اند.

به این ترتیب مجموع واکسن های تزریق شده در کشور به ۱۵۰ میلیون و ۶۴۳ هزار و ۹۴۴ دُز 
رسید. در شبانه روز گذشته ۴۴ هزار و ۶۲۷ دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شده است.

رئیس مرکز پزشــکی حــج و زیارت 
یزیــت  ز و حمــر ا جمعیــت هلال ا
۲۶۰۰ زائر ایرانــی در مرکز درمانی 
هلال احمــر در منا خبــر داد و گفت: 
مشــکل اکثر بیماران مراجعه کننده، 
گرمازدگــی بوده اســت. ســیدعلی 
مرعشی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره 
به آمار خدمات درمانی ارائه شــده از 
ســوی مرکز پزشــکی جمعیت هلال 

احمر از ســوی درمانگاه این مرکز گفت: تا ظهر روز، یازدهم ذی الحجه، بیش 
از ۲۶۰۰ بیمار در درمانگاه مرکز پزشــکی حج و زیــارت هلال احمر در منا، 

ویزیت شده اند.
 البته این آمار صرفا آمار مرکز درمانــی هلال احمر ایران در منا بوده و زائران 
زیادی نیز به چهار مکتب درمانی هلال احمر در منا مراجعه کرده اند. مرعشی 
گفت: از دیروز ۴۰ مورد بیمار بســتری در مرکز درمانی منا داشــتیم اما تنها 
دو مورد به بیمارستان سعودی منتقل شــدند که حال آنها نیز خوب است. به 
گفته رئیس مرکز پزشــکی حج و زیارت جمعیت هلال احمر مشکل قریب به 
اتفاق بیمارانی که مرخص شدند، ناشی از گرمازدگی بوده که درجات خفیفی 
داشــته و مشــکل جدی در این خصوص گزارش نشده اســت. رئیس مرکز 
پزشکی حج و زیارت جمعیت هلال احمر گفت: خوشــبختانه در حال حاضر، 
بیمار بدحــال نداریم. امیدوارم این روند ادامه پیدا کند و زائران در ســلامت 

کامل منا را ترک کنند و برای ادامه اعمال به مکه مکرمه مشــرف شوند.

معاون امور بانوان رئیس جمهور مطرح کرد:

ضرورت تکمیل آموزش های پیش از ازدواج
۵ فوتی و شناسایی ۱۴۵3 بیمار

 جدید کرونا در کشور
آخرین وضعیت ارائه خدمات درمانی 

به حجاج در منا

 مدیرعامل سازمان انتقال خون ایران :
هر فرد می تواند سالی

 بیش از 2 بار خون اهدا کند

شماره گذاری ۱۷00 سمند 
جایگزین تاکسی  فرسوده در 

انتظار مجوز سازمان استاندارد

خبر

هر
س: م

عک

کاغذ جامعه
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خبرخبر

صدف فروغی با دومین فیلم بلندش »تابستان با 
امید« می تواند خود را به عنوان یکی از متمایزترین 

صداهای سینمای جدید ایران تثبیت کند.
به گزارش ایسنا، »تابســتان با امید« نخستین 
نمایش جهانی خــود را در پنجاه و ششــمین 
جشنواره فیلم کارلووی واری در کشور جمهوری 
چک تجربه کرد و توانست در نهایت جایزه گوی 
بلورین بهترین فیلم این رویداد سینمایی را از آن 

خود کند.
نشریه ورایتی در بخش هایی از مطلبی درباره این 

فیلم نوشته است:
در اواخر فیلم »تابســتان با امید«، در حالی که 
دیوارهای کشمکش و درگیری مختلف فیلم به 
طرز تهدیدآمیزی روی یکدیگر بسته می شوند، 
مادر رنج دیده یِ قهرمان داستان ما خطی را بیان 
می کند که می تواند خلاصه ای از یک میلیون 
فیلم، هیجان انگیز و ملودرامی باشــد که قبلًا 
ساخته شده است؛ او آه می کشد و می گوید: »ما 
به یک دلیل ساده به اینجا آمدیم و اوضاع پیچیده 
شد.« با این حال، از دید تماشاگر، هیچ چیز در 
دومین فیلم صدف فروغی به آن سادگی که برای 
شخصیت ها به نظر می رسد نیست. این فیلم اغلب 
ما را به معنای واقعی کلمه در تاریکی رها می کند 
و رویدادها و شرایط اساســی را در یک داستان 
ظاهراً ســاده در کنار هم قرار می دهد. داستان 
فیلم درباره یک شناگر نوجوان و رقبای هم سن و 
سالش است که روی نتیجه مسابقات انتخابی تیم 
ملی سرمایه گذاری کرده اند اما ماجرا تحت تاثیر 
سیاســت و کدهای اجتماعی تلویحی در ایران 

کنونی وارد پیچیدگی هایی می شود.
به این ترتیب، »تابستان با امید« تماشاگر را وادار 
می کند تا برای افشاگری های نهایی  سخت کار 
کند: فیلم بیشتر نمایش می دهد تا بگوید، هنوز 
بیشتر اشاره می کند تا نشان دهد و گاهی اوقات 
روی ما حساب می کند که فقط به غرایز انسانی مان 
اعتماد کنیم. انتظار می رود »تابستان با امید« 
مانند فیلم »آوا« اولین ســاخته صدف فروغی 
که در سال ۲۰۱۷ جوایزی را در جشنواره تورنتو 
کسب کرد و در آمریکا اکران شد، پس از نمایش 
در بخش مسابقه اصلی جشنواره کارلووی واری، 
عملکردی همتراز با فیلم »آوا« داشــته باشد و 
صدف فروغی فیلمساز ساکن مونترال را به عنوان 
یکی از متمایزترین صداهای سینمای جدید ایران 

تثبیت کند.

اسطوره فوتبال 
استقلال در یک 

مستند تلویزیونی 
معرفی می شود

»آبی روشن« به تهیه کنندگی و کارگردانی 
ابوالفضل توکلی پرتره ای از حســن روشن، 
پیشکسوت باشگاه استقلال، تولید جدید شبکه 
مستند سیما است که سه شنبه، ۲۱ تیر ماه با 
حضور پیشکسوتان فوتبال در فرهنگسرای 

ارسباران رونمایی می شود.
به گزارش ایســنا به نقــل از روابط عمومی 
شبکه مستند، ابوالفضل توکلی درباره مستند 
جدیدش گفت: »آبی روشن« درباره اسطوره 
باشگاه استقلال تهران و تیم ملی ایران است که 

در ۸۰ دقیقه آماده شده است.
وی ادامه داد: در این فیلم ســعی کردم آقای 
حسن روشن که یکی از اسطوره های فوتبال 
ایران است را فارغ از رنگ ها معرفی کنم. بدون 
شک ســاخت مستند از ایشــان می تواند به 
معرفی بخش مهمی از تاریخ فوتبال ایران و تیم 
استقلال منجر شود. نسل جدید باید بدانند که 
بازیکنان این نسل چه افتخاراتی آفریده اند. باید 
بگویم که آقای حسن روشن تنها ایرانی است 
که در تمام تورنمنت های مهم بین المللی موفق 

به گلزنی شده است.
او از گفت وگو با چهره های مشهور فوتبالی در 
این مستند خبر داد و گفت: حسین کلانی، 
بهتاش فریبا، هادی نراقــی، فرهاد مجیدی 
حشمت مهاجرانی، وریا غفوری و ... از جمله 
چهره های مشهور ورزشی اند که به ما افتخار 
داده، در برابر دوربین مــا آمدند و درباره آقای 

حسن روشن صحبت کردند.
توکلی با اشاره به روند تولید این فیلم مستند 
گفت: تصویربرداری این اثر از آذرماه ســال 
۱۴۰۰ آغاز شــد و تا اردیبهشت سال ۱۴۰۱ 
ادامه داشت. این فیلم مستند در لوکیشن های 
مختلفی مثل استادیوم آزادی، استادیوم آرارات 
محل تمرین استقلال، منزل آقای روشن و چند 

لوکیشن دیگر تصویربرداری شده است.
این مستندساز ضمن اعلام مراسم رونمایی از 
مستند »آبی روشن« گفت: تاکنون در شبکه 
مســتند، آثاری را درباره پیشکسوتان صدا و 
دوبله می ساختیم و در قالب این مستندهای 
پرتره آنان را به نسل جوان معرفی می کردیم؛ 
بنده پیشنهادی به شبکه مســتند دادم که 
آثاری را درباره پیشکســوتان ورزشی تولید 
کنیم و این فیلم اولین کار درباره پیشکسوتان 
ورزشی است که بنده کارگردانی کرده ام. فیلم 
مستند »آبی روشن« روز سه شنبه ۲۱ تیرماه با 
حضور جمعی از پیشکسوتان و بازیکنان فوتبال  

رونمایی می شود.

یازدهم ذی الحجه در بین حجاج روز ستیز با شیطان نام گرفته است، 
حجاج باید به هر یک از سه ستون سنگی، هفت عدد سنگ بزنند.

به گزارش ایسنا، مراسم رمی جمرات یا سنگسار نمادین شیطان 
در حج تمتع سه روز طول می کشد. در انتهای سرزمین منا، سه 
ستون بزرگ سنگی وجود دارد که »جمره اوُلی یا کوچک«، »جمره 
وُسطی« و »جمره عُقبی یا عَقَبه یا کبری« نام دارد. ازدحام جمعیت 
در این منطقه برای انجام این بخش از مناسک حج، گاه حادثه آفرین 
می شود. در حج سال ۱۳۹۴ هنگام برگشت زائران از نخستین 
جمرات، جمعیت زیادی از حجاج، بنا بر برخی مستندات تا دو هزار 
و ۵۰۰ نفر و بنا بر اظهارات مقامات حج ایران تا هفت هزار نفر، کشته 

شدند. ایران در همان حادثه ۴۶۴ زائر خود را از دست داد.
رمی جمرات در فاصله طلوع تا غروب آفتاب انجام می شود. حجاج 
ابتدا جمره اولی را هفت مرتبه سنگ می زنند، سپس دیوار وسطی 
و بعد جمره عقبی را سنگسار می کنند. این عمل از آن جهت 
انجام می شود که به اعتقاد مسلمانان در این منطقه و در جایی 
که دیوارهای جمرات ساخته شده،  شیطان سه مرتبه بر حضرت 
ابراهیم )ع( ظاهر شده و او با پرتاب سنگریزه و ابراز انزجار، شیطان 

را رمی کرده است.  
زائران روز دوازدهم ذی الحجه،  منطقه منا را ترک می کنند و به مکه 
بازمی گردند تا آخرین رکن حج ر انجام دهند. هفت دور طواف کعبه، 
سعی صفا و مروه، نماز زیارت و طواف و نماز نساء آخرین مرحله از 

مناسک حج تمتع است. 
پل جمرات، حج ۱۴0۱، سرزمین منا

بازگشت بسیاری از زائران به کشورهایشان از جمله ایرانی ها با پایان 
مناسک حج بلافاصله آغاز می شود. پروازهای برگشت زائران ایرانی 
نیز از ۲۳ تیرماه آغاز می شود و تا هفتم مردادماه ۱۴۰۱ ادامه دارد.

سینمای جدید ایران سنگسار نمادین شیطان !
در راه است؟

روابط عمومی وزارت امور خارجه با انتشار اطلاعیه ای، از لغو 
روادید سفر ایرانیان به قزاقستان خبر داد.

به گزارش ایسنا، براساس این اطلاعیه، در پی توافق سفر ۲۹ 
خرداد ماه "کاسیم جومارت توکایف رئیس جمهور قزاقستان 
به تهران و گفت وگوهای انجام شده درباره لغو روادید سفر 
ایرانیان به قزاقستان، دولت قزاقستان اعلام کرد از تاریخ ۱۷ 
تیر ۱۴۰۱ اتباع ایران برای سفر  به قزاقستان نیازمند روادید 

نخواهند بود.
نند بدون روادید وارد قلمرو  نیان می توا یرا بر این اساس، ا
قزاقستان شوند و در هر بار ورود، حداکثر به مدت ۱۴ روز در 

این کشور اقامت کنند.
براساس این فرمان، ایرانیان می توانند در بازه زمانی ۱۸۰ 
روزه، مجموعا ۴۲ روز )در چند سفر ۱۴ روزه( در قزاقستان 

اقامت داشته باشند.

اطلاعیه وزارت خارجه درباره سفر 
بدون روادید ایرانیان به قزاقستان

سـیدضیاء هاشـمی تهیه کننـده و عضـو شـورای 
صدور پروانه سـاخت سـینمایی، معتقد است سطح 
نـگارش فیلمنامه های سـینمایی از آثـار تلویزیونی 
هـم پایین تـر بـوده و برخـی از آن هـا قضاوت هـای 

یـک سـویه دارند.
سـید ضیـا هاشـمی رئیـس جامعـه صنفـی تهیـه 
کننـدگان سـینمای ایـران و عضـو شـورای پروانـه 
سـاخت سـینمایی در گفتگو با خبرنگار مهـر درباره 
وضعیـت فیلمنامه های سـینمایی گفت: متأسـفانه 
بر اسـاس فیلمنامه هایی که مطالعـه کردم، وضعیت 
خوبـی را در حـوزه فیلمنامـه نویسـی چـه از حیث 
انتخـاب سـوژه و چـه پرداخـت سـینمایی ارزیابـی 
نمی کنم؛ در واقـع بـا فیلمنامه هایی روبرو هسـتیم 
کـه حتـی در سـطح یـک فیلمنامـه تلویزیونی هم 
نیسـتند چه برسـد بـه سـینما؛ برخـی فیلمنامه ها 
حـاوی تحلیل هـا و قضاوت هـای یـک سـویه از 
جامعـه هسـتند کـه متأسـفانه روح حاکـم بـر آنها 

آکنـده از حـس پوچـی و ناامیدی اسـت.
وی ادامـه داد: برخـی فیلمنامه نویس هـای قدیمی 
هـم بـا نـگارش چندیـن فیلمنامـه بطـور همزمان 
عمـلًا آثارشـان از قـوام کافـی برخـوردار نبـوده و 
بـه تبـع منتـج بـه تولیـد اثـر کیفـی درخـوری نیز 
نمی شـوند. در مـواردی فیلمنامـه نویـس هـا حتی 
زحمـت مطالعـه در حوزه ای کـه نقـد آن را کرده اند 

را هـم بـه خـود نمی دهنـد، بـه نظـرم ایـن رخوت 
و خمودگـی در نـگارش فیلمنامه هـا، از یکسـو 
متوجه سـازمان سـینمایی و از سـویی دیگر متوجه 

تهیه کننـدگان و کارگردانـان سـینما اسـت.
ایـن تهیه کننـده سـینما بیان کـرد: بایـد بپذیریم 
منشـأ اصلـی نـزول کیفـی آثـار سـینمایی، بـی 
توجهـی بـه فیلمنامـه اسـت. بطـور مثـال اگـر 
درصـدی از بـرآورد هزینـه تولیـد یـک فیلـم را به 
دسـتمزد نـگارش فیلمنامـه، آن هـم در هیئـت 
یک نـگاه مؤلف گونه بـا پشـتوانه کار گروهـی قرار 
دهیم و یـا حتی در اقتبـاس به جای کپی شـلخته، 
خلاقیت بـه خـرج داده و با خـرده ذوقـی پرداخت 
مضمونـی و سـینمایی داشـته باشـیم، حتمـاً در 
میـان مـدت بـا آثـار سـینمایی درخـوری روبـرو 

خواهیـم شـد.
وی بـا اشـاره بـه اینکـه سـازمان سـینمایی بـه 
عنـوان متولـی سـینما مأموریـت ارتقـا سـطح 
کیفـی فیلمنامه هـا و بـه طـور اولـی فیلم هـای 
تولیـدی سـینمای ایـران را برعهـده دارد، توضیـح 
داد: شایسـته اسـت ایـن سـازمان بـا ایجـاد آرامش 
و امنیـت شـغلی در سـینما، مداخـل آسـیب پذیـر 
این حـوزه را شناسـایی و با سیاسـت های تشـویقی 
و حمایتـی در یـک فرایند راهبـردی میـان مدت و 
بلند مدت ضمـن ایجاد انگیـزه و احیـا ظرفیت های 

خـوب فیلمنامه نویسـان فعلی بـه کشـف و معرفی 
نویسـندگان جدیـد بـا قلـم و نگاهـی نو ممارسـت 

جـدی کنـد.
رئیـس جامعـه صنفـی تهیـه کننـدگان سـینمای 
ایران بیان کـرد: ایـن را هم بایـد بپذیریم کـه نباید 
متصل انتظار شـاهکارهای سـینمایی داشته باشیم؛ 
بـه قـول زنـده یـاد علـی حاتمـی در فیلـم »کمال 
الملـک«: هنـر مزرعه بـلال نیسـت آقا؛ که هرسـال 
محصول بهتـری داشـته باشـد. در کواکب آسـمان 
هـم یکـی می شـود سـتاره رخشـان، الباقـی همـه 

سوسـو می زننـد.
وی در بخـش دیگـری از صحبت هـای خـود بـه 
مسـاله شـرایط فعلی اکران اشـاره کرد و تاکید کرد: 
علل متعـددی بـرای اسـتقبال ضعیـف از فیلم های 
روی پـرده وجود داشـته کـه شـرح هر کـدام بحث 
مطولـی را می طلبـد کـه در حـال حاضـر بـه چنـد 

نکتـه اشـاره می کنـم.
هاشـمی گفت: از جمله این مـوارد، عوامل اقتصادی 
اسـت که شـامل گرانی های افسـار گسـیخته، بنیه 
مالـی ضعیـف خانواده هـا، گرانـی قیمـت بلیـط 
سـینما؛ هزینه هنگفت و ناعادلانه تبلیغـات فیلم ها 
به ویـژه در رسـانه ملی اسـت. مسـاله دیگـر عوامل 
سـینمایی اسـت، در واقـع نبـود فیلم هـای متنـوع 
متناسـب همـه سـلایق؛ تکـراری بـودن مضامیـن 

فیلم هـا؛ پرداخت های شـلخته و کلیشـه ای، نازل و 
ضد گیشـه در فـرم و محتـوای برخی فیلم هـا؛ عدم 
توجـه بـه وجـه سـرگرمی فیلم هـا در عیـن رعایت 
اسـتانداردهای کیفـی از جمله مواردی اسـت که به 

عنـوان عوامل سـینمایی شـناخته می شـود.
وی بـا اشـاره بـه عوامـل مدیریتـی تاکیـد کـرد: 
مداخلـه دولـت در اکـران؛ فقـر برنامه ریـزی مدون 
در اکـران فیلم هـا؛ نبـود سیاسـت های تشـویقی 
بـرای حمایـت از مخاطـب و صاحبـان فیلم هـا؛ 
نباشـت  تعطیلـی سـینماها بـه دلیـل کرونـا و ا
فیلم هـای در انتظـار اکران؛ نبـود یک نظـام تعاملی 
بـا دسـتگاه های دولتـی و عمومـی بـرای جـذب 
مخاطـب و اسـتفاده از ظرفیت هـای بالقـوه آن هـا؛ 
کثـرت گرایش بـه تولیـد فیلم بـا مخاطـب خاص و 
محـدود به جـای تولیـد فیلم بـا مخاطب گسـترده؛ 
عدم توجـه بـه اقتصـاد بخـش خصوصی بـه عنوان 
مهمتریـن مؤلفه صیانـت از خانواده سـینما و برقرار 
کننده امنیـت شـغلی از جمله مواردی اسـت که در 

بخـش عوامـل مدیریتـی وجـود دارد
هاشـمی در پایان گفت: متأسـفانه سیاست حمایت 
از تهیـه کننـده مسـتقل بـه عنـوان رکـن اصلـی 
سـینمای پویـا جـای خـود را به سیاسـت پـرورش 
تهیـه کننـده بـا روحیـه کارمنـدی بـرای تولیـد 

فیلم هـای سفارشـی داده اسـت.

شـاید در طول دهه ها از عمر سـینمای ایـران، تنها 
فیلـم »شـب بیسـت و نهـم« را اثـر جـدی در ژانـر 
وحشـت و ترسـناک بـا موضـوع جـن و آل می شـد 
قلمـداد کرد. حالا امـا با تولیـد دو اثر در چند سـال 
گذشـته، با این موضوع، ایـن نوع از سـینمای ایران 

بـه عرصه هـای بین المللـی هـم راه یافته اسـت.
،فیلـم سـینمایی »شـب بیسـت و نهـم« سـال 
۱۳۶۷ توسـط حمیـد رخشـانی سـاخته شـد و 
نـر، در  یـن ژا سـپس به عنـوان تنهـا محصـول ا
ویدیوکلیپ هـای کرایـه فیلـم، بـه جایـگاه ویژه ای 

در نـزد مخاطبـان دسـت یافـت.
پـس از آن، تلاش هـای جسـته و گریختـه کمرنگی 
در این زمینـه در برخی آثـار صورت گرفـت اما آثار 
ژانـر جنایی دلهـره آور بیشـتر راوی خشـونت هایی 
بودنـد کـه بعضـاً بـا بنیـه سـینمای ایـران در ایـن 
حـوزه، حتـی موقعیت هـای طنـز ناخواسـته بـرای 
مخاطبـان ایجـاد کردنـد. ۳۰ سـال طول کشـید تا 

سـینمای ژانر ترسناک ایران در سـال ۱۳۹۷ شاهد 
ساخته شـدن فیلم »پوست« توسـط بهمن و بهرام 
ارک شـد. ایـن فیلـم بـا توجـه کـردن بـه فرهنگ 
عامـه اقلیـم آذربایجان، به طـور جدی پـای جن ها 

را به سـینمای ایـران بـاز کرد.
پـس از توفیـق هـای نسـبی ایـن فیلـم، دو سـال 
بعـد، »زالاوا« هم بـه کارگردانی ارسـلان امیری به 
موضـوع »جـن« در یک اثـر سـینمایی توجـه کرد.

روسـتای کردنشـین و کوهسـتانی زالاوا محـل 
مراجعـه جن هـا اسـت. حداقـل، ایـن چیزی اسـت 
کـه سـاکنان آن تصـور می کننـد. این تصـور باعث 
می شـود کـه بـدون هیـچ عینیتی، هـر چنـد وقت 
در روسـتا درگیـری هـای خونینـی نسـبت بـه 
کسـانی شـکل گیـرد کـه تصـور می شـود توسـط 

ند. جن هـا تسـخیر شـده ا
یـک گروهبـان ژاندارمـری بـه همین دلیـل تفنگ 
هـای شـکاری اهالـی روسـتا را توقیـف می کنـد و 

فـرد مدعـی جن گیـری را هـم که مـردم روسـتا به 
او بـاور پیـدا کرده انـد، بازداشـت می کنـد. ایـن دو 
اتفاق موجـی از نارضایتـی را در مردم روسـتا ایجاد 
می کنـد کـه در نهایـت بـه تلفاتـی از میـان زنـان 

منجـر می شـود.
ایـن فیلـم کـه پـس از توفیـق در جشـنواره فیلـم 
فجـر، از میانه حضورهـای بین المللی خـود صاحب 
یـک پخش کننـده دانمارکـی شـد، در چنـد مـاه 
ره های فیلـم مختلفـی در  گذشـته بـه جشـنوا
کشـورهای ایتالیـا، آمریـکا، کانـادا، برزیـل، هلند، 
سـوئیس، هنگ کنگ، اسـکاتلند، ترکیـه، رومانی، 
کـره جنوبـی و فرانسـه راه یافتـه و بـه جایزه هایـی 
هـم از جملـه در جشـنواره فیلـم ونیـز )فیپرشـی( 

دسـت یافتـه اسـت.
تازه تریـن نمایـش بین المللـی»زالاوا« در پنجـاه و 
ششـمین دوره جشـنواره فیلـم کارلـووی واری در 
کشـور جمهوری چک بـوده کـه تقریبـا همزمان با 

اکـران آن در ایـران صـورت گرفت.
بنا بـر گـزارش خبرنـگار ایسـنا از کارلـووی واری، 
یـن فیلـم کـه در بخـش غیـر رقابتـی نمایـش  ا
نیمه شـب هـای جشـنواره پذیرفتـه شـده بـود، 
چهـار نمایـش را در سـالن های مختلـف کارلـووی 

واری تجربـه کـرد.
ره کارلـووی واری بـه شـکل  امسـال جشـنوا
کم سـابقه ای میزبـان حضـور برخـی فیلم هـا در 
ژانر وحشـت بود کـه از صحنـه های چنـدش آوری 
برخـوردار بودنـد. بـرای نمونـه، فیلـم »مردهـا« 
محصـول انگلسـتان و فیلـم »تـو تنهـا نخواهـی 
نگلسـتان  ، ا لیا مانـد« محصـول مشـترک اسـترا
و صربسـتان، از زمـره ایـن فیلم هـا بودنـد کـه بـا 
اسـتفاده از جلوه هـای ویـژه و اعمال خشـونت های 
جسـمی، در ردیـف آثـار ژانـر وحشـت قـرار گرفته 
بودنـد. مخصوصـا فیلم دوم بـه صورت مشـخص به 

اجنـه هـای خونخـوار پرداختـه بـود.

برخی فیلمنامه ها قضاوت های یک سویه از جامعه دارند

سینمای ترسناک ایران جان می گیرد؟

جشـنواره چهل و یکم فیلم فجر در حالی در 
بهمن ماه برگزار خواهد شـد که با تغییراتی 

تازه همراه اسـت.
به گـزارش خبرنـگار مهـر، جشـنواره فیلم 
فجـر از اولیـن رویدادهایـی بـود کـه محمد 
خزاعی همزمان بر نشستن بر مسند ریاست 
سـازمان سـینمایی آن را دسـتخوش تغییر 
کرد. ادغـام و انحلال جشـنواره جهانی فیلم 
کلیدواژه اصلی این تحول بود تا سـرانجام در 
گام چهل و یکم نمـود اصلی آن عیان شـود.
حالا با انتشـار فراخوان چهل و یکمین دوره 
آن می تـوان تفاوت هـای ایـن جشـنواره بـا 

دوره قبلـی را دید.
از اولین تغییرات این دوره از جشنواره حذف 
بخش فرهنگـی اسـت؛ موضوعی که سـال 
گذشـته همزمان با الحاق یکبـاره اش به این 
رویداد مورد انتقاد رسـانه ها هم قـرار گرفت. 
تغییر دیگـر افـزوده شـدن یک سـیمرغ به 
جوایز اسـت؛ »سـیمرغ بلورین جایـزه ویژه 
جشـنواره« عنـوان جایزه تـازه ای اسـت که 
جشـنواره چهـل و یکـم بـرای اولین بـار به 

خـود می بیند.
در ترکیـب سـیمرغ های جشـنواره تغییـر 
دیگری نیز به چشـم می آیـد و آن هم حذف 
مجدد سـیمرغ بهترین فیلم نامه اقتباسـی 
اسـت کـه سـال گذشـته در ترکیـب جوایز 
لحاظ شـده بـود ولی بـه هیچ فیلمـی تعلق 
نگرفت، امسـال این سـیمرغ به طـور کامل 

از فراخـوان حذف شـده اسـت.
زمـان فیلـم کوتـاه دیگـر تغییـر ایـن 
فراخـوان اسـت. در حالی که سـال گذشـته 
تنهـا فیلم هایـی بـا سـقف ۱۵ دقیقـه در 
ایـن جشـنواره پذیرفته می شـدند امسـال 
فیلم هایـی بـا زمـان ۲۰ دقیقـه هـم امکان 

رقابـت در ایـن رویـداد را دارنـد.
سـیمرغ مسـتند و پویانمایـی نیـز از دیگـر 
تغییرات ایـن دوره اسـت در حالی که سـال 
گذشته این سیمرغ مشـترکا به تهیه کننده 
و کارگـردان اهـدا می شـد و البتـه دریافـت 
نشـان فیزیکـی ایـن جایـزه مـورد انتقـاد 
کارگردانان بـود چرا که تنها بـه تهیه کننده 
تعلـق می گرفت امسـال اما در تغییـری این 

جایـزه بـه کارگـردان تعلـق می گیرد.
حذف سقف 22 فیلم 
برای سودای سیمرغ

از دیگر موضوعاتی که همـواره در طول چند 
دوره اخیـر جشـنواره بـر آن تاکید می شـد 
حضور ۲۲ فیلـم در بخش رقابتی جشـنواره 
فیلـم فجـر بـود امـا بـر اسـاس فراخـوان 

چهل ویکـم محدودیت معرفـی حداکثر ۲۲ 
فیلم بـرای بخـش سـودای سـیمرغ حذف 

شـده است.
در حالـی کـه در ادوار مختلـف ایـن رویـداد 
سینمایی شـرط زمان تولید از اساسی ترین 
شـروط حضـور فیلم هـا بود امسـال امـا این 

قید حذف شـده اسـت. 
سـال گذشـته نیـز در فراخـوان آمـده بـود 
فقـط فیلم هایی کـه طی یک سـال قبـل از 
جشـنواره تولید شـدند و تا قبل از جشنواره 
اکران نشده باشند امکان بر اسـاس فراخوان 
چهل ویکـم فیلم هـای بلنـد داسـتانی کـه 
دارای پروانـه سـاخت یـا نمایش سـینمایی 
از سـازمان امور سـینمایی و سـمعی بصری 
باشـند و تـا قبـل از بهمـن ۱۴۰۱ اکـران 
عمومـی نشـده و در سـامانه های نمایـش 
درخواسـتی به صـورت آنلاین و رسـانه ملی 
به نمایش درنیامده باشـند، مجـاز به حضور 

در ایـن بخـش خواهنـد بود.
از دیگـر تغییـرات ایـن دوره از جشـنواره 
می تـوان بـه افزایـش مـدت زمـان ثبت نام 
آثـار در سـامانه ایـن رویـداد اشـاره کـرد. بر 
اسـاس فراخـوان دوره چهلـم صاحبـان آثار 
تنها به مـدت ده روز امکان ثبت نام داشـتند 
امـا امسـال ایـن زمـان افزایـش پیـدا کرده 
اسـت و علاقه مندان به مدت یـک ماه امکان 

ثبت نـام دارنـد.
سـال گذشـته شـرط اهـدای سـیمرغ 
پویانمایـی حضور حداقل سـه فیلـم در این 
بخش بود امسـال امـا تعداد ایـن آثـار به دو 

فیلم تقلیـل پیدا کرده و سـیمرغ بـه یکی از 
ایـن دو فیلـم اهـدا می شـود.

در حالی کـه کـه در دوره چهـل بـه حضـور 
هیات انتخاب و داوری مسـتقلی برای بخش 
مسـتند و فیلم کوتاه اشاره شـده بود، امسال 
اما اشـاره ای به این موضوع نشـده اسـت و به 
نظر می رسـد یک هیات انتخـاب و داوری به 

قضاوت همه آثـار بپردازند.
اخذ یک تعهدنامه از صاحبان آثار!

الحاق بنـدی جدید بـه فراخـوان ایـن دوره 
از جشـنواره مبنـی بر گرفتـن تعهدنامـه از 
صاحبان آثار از تغییرات قابـل تامل فراخوان 

جشـنواره چهل ویکم اسـت.
در فراخوان امسـال اشاره شـده است: »پس 
از اعلام نظر هیات انتخـاب و راه یابـی آثار به 
جشنواره ، تهیه کننده با حضور در دبیرخانه، 
فـرم دسـتورالعمل و ضوابـط حضور اثـر در 
جشـنواره را رویت و متعهد به رعایت ضوابط 
و مقررات مندرج در آن می شـود، در غیر این 
صـورت فیلم هـای رزرو جایگزیـن خواهـد 
شـد.« تغییری که پیـش از ایـن در فراخوان 
جشـنواره وجود نداشـت. نکته دیگـر اینکه 
در فراخـوان دوره هـای گذشـته صراحتـاً بر 
عـدم امـکان انصـراف فیلم هـای راه یافته به 
بخش هـای اصلـی تاکید شـده بود کـه این 
بند در فراخوان جشنواره امسـال درج نشده 
اسـت. چهل و یکمیـن جشـنواره فیلم فجر 
بهمن ماه امسـال به دبیـری مجتبی امینی 

برگـزار می شـود.

ه  ر ا کبرشاهی دبیر هشتمین جشنو مجید ا
نمایش  مه  نا بر شهر  فیلم  لمللی  بین ا
فیلم های این دوره از جشنواره را اعلام کرد.
ز ستاد  به گزارش خبرگزاری مهر به نقل ا
لمللی فیلم  ره بین ا خبری هشتمین جشنوا
شهر، همزمان با عید سعید قربان مجید 
تبریک  ضمن  ره  جشنوا دبیر  کبرشاهی  ا
ین عید بزرگ اعلام کرد خوشبختانه یک  ا
ره برنامه  هفته قبل از شروع رسمی جشنوا
نمایش آثار اماده شده است و امیدواریم در 
نند با  ا ن بتو ین فرصت مناسب علاقه  مندا ا
ین دوره  ز نمایش فیلم های ا برنامه ریزی ا

استفاده کنند.
لن پردیس ملت با  ر سا فزود: در چها وی ا
ته ۱۵ سانس  ظرفیت ۷۲۰ صندلی و روزا
و در مجموع ۹۰ سانس آثار سینماگران به 

نمایش گذاشته می شود.
لن های ۱ و  کبرشاهی همچنین گفت: سا ا
ن، فیلم های  یرا بقه ا یژه فیلم های مسا ۲ و
ر  لملل و چها یی و بلند، مستند بین ا سینما

یران، سالن ۳  کران نشده سینمای ا فیلم ا
ویژه فیلم های کوتاه و نیمه بلند داستانی، 
 ۴ لن  سا و  لملل  بین ا نیمیشن  ا و  مستند 
یی و  بقه محله، سینما یژه فیلم های مسا و

ویدیویی است.
در  شهر  فیلم  ه  ر ا جشنو هشتمین  دبیر 

پایان تاکید کرد که نمایش آثار این دوره از 
جشنواره از ساعت ۱۴ الی ۲۴ ادامه خواهد 

داشت.
لمللی فیلم شهر،  ه بین ا ر ا هشتمین جشنو
به دبیری مجید اکبرشاهی ۲۷ تا ۳۱ تیر در 
پردیس سینما گالری ملت برگزار می شود.

اعلام برنامه نمایش فیلم های هشتمین 
جشنواره فیلم شهر

همه تغییرات فراخوان جشنواره فیلم فجر

افزوده شدن یک سیمرغ جدید
گزارش

مهر

هر
س: م

عک هر
س: م

عک

تهیه کننـده برنامـه موسـیقایی »نوترانـه« خبـر داد که فینالیسـت های 
این جشـنواره در شـب عید غدیـر معرفی می شـوند.

ره موسـیقی  ا نـه« جشـنو ا محمـود محمـودی تهیه کننـده »نـو تر
نواحـی کـه از شـبکه شـما روی آنتـن مـی رود دربـاره ایـن برنامـه که 
بـه مرحلـه فینـال رسـیده اسـت بـه خبرنـگار مهـر بیـان کـرد: حدود 
۱۰۰۰ خواننـده متقاضی بـرای برنامه داشـتیم که از میـان آن ها ۱۴۰ 
نفـر بـه راسـتی آزمایـی دعـوت شـدند و در نهایـت ۴۰ خواننـده وارد 

جشـنواره شـدند.
وی ادامـه داد: از ایـن ۴۰ نفـر ۸ نفـر بـه نیمـه نهایـی می رسـند کـه 
نتخـاب  چهـار نفـر بـا رای داورهـا و چهـار نفـر بـا رای مخاطبـان ا
می شـوند و مرحلـه نیمـه نهایـی بـا ایـن ۸ نفـر در پایـان هفتـه برگزار 

خواهـد شـد.
محمودی با اشـاره بـه تنـوع خواننده هـا از سراسـر کشـور توضیح داد: 
گسـتره متقاضیـان از سراسـر کشـور و از خطـه هـای گوناگـون بـوده 
اسـت از خراسـان تا سیسـتان و جنوب و شـمال این تنوع را داشته ایم. 
برخـی مناطق شـاید بیشـتر بودنـد مثـل مازنـدران، لرسـتان و کردی. 
برخـی نقـاط مثـل گیـلان هـم بـود کـه انتظـار داشـتیم خواننده های 
زیادی داشـته باشـد امـا شـرکت کننـده ای نداشـت و این عجیـب بود.
ایـن تهیه کننـده اظهـار کـرد: نکتـه ای کـه بـرای مـا خیلی جالـب بود 

رنـج سـنی شـرکت کننده هـا بود مـا از پسـر ۱۲ 
سـاله داشـتیم تـا مهبـد مکـی مـرد میانسـالی 
کـه ۵۰ سـاله بـود و در حـوزه موسـیقی سـابقه 
پژوهشـگری هـم داشـت و از خطـه سیسـتان و 

بلوچسـتان بـود و دلیلـش بـرای آمـدن هم ایـن بـود کـه تجربیاتش را 
انتقـال دهـد.

محمـودی بـا بیـان اینکـه جـای چنیـن برنامـه ای در تلویزیـون خالی 
بود عنـوان کرد: هوشـنگ جاویـد پژوهشـگر موسـیقی نواحـی عمرش 
را سـال ها صـرف ایـن حـوزه کـرده اسـت و بعـد بـه یـک نوجـوان 
له آمـوزش می دهـد. یـا حمیدرضـا ترکاشـوند کـه سـال ها  ۱۴ سـا
م منظمـی  رد و یـا شـهرا ا دا یی ر مه هـای موسـیقا نا سـردبیری بر
فرزنـد اسـتاد منظمـی و همچنیـن چهره هـای دیگـری مثـل میـلاد 
براهیمـی یـا حمیـد اکبـرزاده آهنگسـاز و تنظیـم کننـده هـر یـک  ا
نکاتـی را در برنامـه دارنـد و مسـیری را بـه شـرکت کنندگان می دهند 
کـه خودشـان سـال ها آن را تجربـه کرده انـد. جمـع شـدن ایـن افـراد 
در برنامـه غنیمـت اسـت و امیدواریـم در ادامـه اتفاقات بهتـری را هم 
شـاهد باشـیم. وی در پایـان گفـت: فینـال ایـن رقابـت هـم در فصـل 
اول همزمـان بـا عیـد غدیـر پخـش می شـود که چهـار نفـر فینالیسـت 

برنامـه مشـخص خواهنـد شـد.

معرفی فینالیست  »نوترانه« در غدیر
خبر
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رئیس پیشــین فدراســیون فوتبال با بیان 
اینکه باید با سرمربی بعدی تیم ملی قرارداد 
بلندمدت امضا شــود، گفت: موافق بازگشت 
کارلوس کی روش یا انتخاب یک مربی شبیه 

به او برای تیم ملی هستم.
به گزارش مهر، با بــالا گرفتن بحث برکناری 
دراگان اسکوچیچ ســرمربی تیم ملی فوتبال 
ایران، اختــلاف نظرها و شــایعات متعددی 
درباره سرنوشت نیمکت تیم کشورمان شکل 
گرفته است. مخالفان و موافقان اسکوچیچ در 
طیف های مختلفی دسته بندی می شوند و هر 
کدام نظرات خاص خودشان را ارائه می دهند.

در این میان، مطرح شــدن نام کارلوس کی 
روش هم حساســیت ها را نسبت به انتخاب 
جانشــین اســکوچیچ افزایش داده است؛ 
به ویژه بــا موضعگیری نفراتــی چون علی 
کریمی و خــداداد عزیزی کــه از مخالفان 
اصلی مربی پرتغالی محســوب می شوند و 
علیه ســرمربی ســابق تیم ملی کشورمان 

اظهار نظر می کنند.
از ســوی دیگر این امکان هم وجود دارد که 
فدراسیون فوتبال نیمکت تیم ملی را به یک 
مربی ایرانی بسپارد تا این وضعیت به سمتی 
پیش برود که ایران بــا یک مربی داخلی جام 

جهانی را پشت سر بگذارد.
خبرنگار مهــر برای بررســی این شــرایط 
گفتگویی را با علی کفاشــیان رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال انجام داد؛ فردی که در زمان 
حضورش در فدراسیون سابقه کار با کارلوس 
کی روش را داشت و دوران پر فراز و نشیبی را 

با این مربی پرتغالی پشت سر گذاشت.
به اعتقاد کفاشیان، برکناری و تغییر سرمربی 
تیــم ملی تــا پیــش از برگــزاری انتخابات 
فدراسیون فوتبال به صلاح نیست و در صورت 
قطعی بودن این تصمیــم، باید با مربی بعدی 
قراردادی چهار ساله امضا بشود. رئیس سابق 
فدراسیون همچنین تاکید کرد که ۹۹ درصد 
مردم ایران به مربی داخلــی اعتقاد ندارند و 
شخصاً موافق بازگشت کی روش یا یک مربی 

شبیه به او است.
مشروح گفتگوی کفاشیان در ادامه می آید:

خبرگزاری مهر - این روزها بحث 
تغییر سرمربی تیم ملی ایران بالا 

گرفته است. آیا موافق برکناری 

دراگان اسکوچیچ و انتخاب سرمربی 
جدید هستید؟

- علی کفاشــیان: تغییر ســرمربی تیم ملی 
تا برگــزاری انتخابات فدراســیون فوتبال به 
صلاح نیســت. باید اجازه بدهیم ابتدا رئیس 
فدراسیون مشخص بشــود و دست آنها برای 
تصمیم گیری باز باشــد. اگر هــم تصمیم به 
تغییر است، باید با مربی بعدی قراردادی چهار 
ساله امضا بشــود. هیچ مربی ای حاضر نیست 

با قرارداد دو، سه ماهه روی نیمکت بنشیند.
 چقدر احتمال می دهید اسکوچیچ به 

کارش در تیم ملی ادامه بدهد؟
- به نظرم این حق اســکوچیچ اســت که در 
جام جهانی مربی ایران باشــد. اگر تصمیم به 
مربی دیگری است، همانطور که گفتم باید تا 

انتخابات فدراسیون صبر کرد.
دراگان اسکوچیچ

شما خودتان در فدراسیون فوتبال 
تجربه فشارهای بیرونی برای گرفتن 

تصمیمات مختلف را داشته اید. 
در حال حاضر هم به نظر می رسد 
این فشارها و دخالت های بیرونی 
بخصوص از سمت وزارت ورزش و 

دولت است که فدراسیون فوتبال را 
در مسیر تغییر سرمربی قرار داده 

است.
- الان فدراســیون رئیس ندارد که فشار روی 
او بیاورند. هیچکس مسئولیت ندارد. ممکن 
است شهریورماه و بعد از انتخابات این فشارها 
ایجاد بشود. هر مربی ای می آید دولت باید نگاه 
حمایتی داشته باشد؛ چیزی که قبلًا هم وجود 
داشت. باید از تصمیم فدراسیون حمایت کنند 

و بودجه بدهند.
 یعنی منکر فشارها و دخالت های 

فراتر از فدراسیون می شوید؟
- نمی دانم این فشــارهای فراتــر و بیرون از 
فدراســیون چه هســتند ولی در حال حاضر 
فدراســیون فوتبال یــک مقــدار وضعیت 

نامشخصی دارد.
 یکی از اسامی مطرح شده برای تیم 

ملی، کارلوس کی روش است. شاید 
در ایران هیچکس به اندازه شما از 

این مربی شناخت نداشته باشد. آیا 
این مربی می تواند به تیم ملی ایران 

کمک کند؟
- تیم فعلی ایران حاصل کار کی روش است. 
او می توانــد کمک کند و بچه هــای تیم ملی 
حساب دیگری می کنند. اگر کی روش می آید 
باید قرارداد بلندمدت با او امضا بشود چرا که 
بعد از جام جهانی قطر، جام ملت های آسیا را 
در پیش داریم و بعــد از آن هم باید برای جام 

جهانی بعدی آماده شویم.
 در مورد کی روش یک دو قطبی 

بسیار شدید وجود دارد. عده ای او را 
به شکل عجیبی حمایت می کنند و 

عده ای هم مثل علی کریمی و خداداد 
عزیزی مخالف سرسختش هستند. 
فکر می کنید علت این مخالفت ها با 

کی روش چیست؟
- به هر حال هرکســی نظری دارد و می تواند 
نظرش را اعلام کند. یک عــده موافق مربی 
داخلی هستند ولی ۹۹ درصد مردم اعتقادی 

به مربی داخلی ندارند و از مربی خوب خارجی 
استقبال می کنند.

 موافق بازگشت کی روش به تیم ملی 
هستید؟

- بلــه. حتی اگر او نشــد، موافــق یک مربی 
توانمندتر از کی روش یا شبیه به او هستم.
 شما ارتباط نزدیک و صمیمانه ای 
با کی روش داشتید و ظاهراً بعد از 
جدایی او از ایران، با او در ارتباط 

بودید. آیا در روزهای اخیر با او بر سر 
بازگشتش به ایران تماسی داشتید؟

- خیر تماسی نداشته ام.
 به عنوان سوال پایانی. انتخابات 

فدراسیون فوتبال را چطور ارزیابی 
می کنید؟ پیش بینی کرده بودید 

مهدی تاج برای انتخابات اقدام نکند 
ولی ظاهراً او امروز ثبت نام خود را 

انجام داده است.
- در جریان ثبت نام او نیســت. اجازه بدهید 
تا فردا همه چیز مشــخص می شود. آن وقت 

می توان درباره انتخابات صحبت کرد.

مربی ایرانی را حمایت کنیم۹۹ درصد مردم به مربی داخلی اعتقاد ندارند
کاپیتان سابق تیم ملی والیبال می گوید جایگاه ایران بین هشت تیم 
برتر جهان است و تیم ملی با بازیکنان جوان و کادر فنی ایرانی خود در 

طول لیگ ملت ها رفته رفته بهتر شد.
به گزارش ایسنا، تیم ملی والیبال ایران پس از کسب هفت برد و پنج 
شکست در مرحله مقدماتی لیگ ملت های والیبال ۲۰۲۲ به عنوان 
هفتمین تیم راهی دور نهایی شد. ملی پوشان ایران در این مرحله که 

به صورت تک حذفی برگزار می شود، به مصاف لهستان می روند.
بهنام محمودی، کارشناس والیبال در گفت وگو با ایسنا به عملکرد تیم 
ملی اشاره و بیان کرد: بابت این صعود به بازیکنان و کادر فنی تبریک 
می گویم. همیشه گفته ام جایگاه والیبال ما بین هشت تیم برتر دنیا 
است و مردم هم این توقع را دارند. خوشبختانه نسل جدید بازیکنان 
کم سن و سال و جوانی هستند که آینده روشنی دارند. یک سری هم 
بازیکن میانسال در تیم هستند که خیلی خوب کار کردند اما به طور 

کلی همه بازیکنان روز به روز بهتر شدند.
او در مورد کادر ایرانی تیم ملی والیبال گفت: تقریبا سه سال است که 
می گویم از مربیان ایرانی استفاده کنید که خوشبختانه الان عملی شده 
است. مربیان ایرانی توانایی بالایی دارند و آقایان عطایی، طلوع کیان 
و جزیده نمونه آنها هستند. مربیان ایرانی از مرحوم حسین معدنی 
گرفته تا عطایی، مومنی مقدم، سعید رضایی و تعدادی دیگر ظرفیت 
فوق العاده ای دارند. فکر می کنم شرایط تیم از این بهتر هم می شود، 
فقط باید هوای مربی داخلی را داشته باشیم و به آنها اعتماد کنیم. از 
طرفی باید یک کمیته فنی متشکل از مربیان لیگ برتری هم تشکیل 
شود تا مشاوره بدهند، عملکرد تیم ملی را در هر تورنمنتی مورد ارزیابی 

قرار دهند و نقاط ضعف و قوت را گوشزد کنند.
محمودی با بیان اینکه تیم ملی ظرفیت قرار گرفتن بین تیم های برتر 
المپیک را دارد، تاکید کرد: معتقدم اگر برنامه درست و کارشناسی 
شده ای داشــته باشــیم، می توانیم در المپیک ۲۰۲۴ بین هشت 
تیم برتر و از المپیک ۲۰۲۸ جزو چهــار تیم برتر قرار بگیریم، چون 
جوانان خوبی داریم و به واسطه علاقه ای که مردم به این رشته دارند 
جوانان و نوجوانان به سمت این رشته می آیند که باید با برنامه ریزی و 

کارشناسی درست آنها را به تیم ملی اضافه کنیم.
او در مورد رویارویی ایران و لهستان در مرحله نهایی لیگ ملت ها گفت: 
ژاپن، برزیل و ایتالیا سرعتی بازی می کنند و جابه جایی خوبی دارند به 
همین دلیل دوست نداشتم به آنها بخوریم. بهترین قرعه برای ما هلند 
و لهستان بود که به لهستان خوردیم. از نظر روحی شرایط خوبی داریم 
و آماده هستیم. از طرفی میلاد عبادی پور یک وزنه است که از این تیم 
شناخت خوبی دارد. از آنجایی که بازیکنان ما یکبار لهستان را در خاک 

خودشان شکست داده اند، از آمادگی روحی خوبی برخودار هستند.
کاپیتان سابق تیم ملی ایران با اشاره به پیروزی ایران مقابل لهستان 
در دور مقدماتی این رقابت ها بیان کرد: در بازی قبلی لهستانی ها ۲۸ 
سرویس خراب کردند چون خودشان را دست بالا گرفته بودند و فکر 
می کردند تیم ایران ضعیف و دست و پا بسته است اما وقتی دیدند 
جوانان ما خیلی خوب بازی کردند، به سد محکمی خوردند. خدا هم 
کمک کرد و به جای آنکه آنها ما را تحت فشار قرار دهند، ما حریف 
را تحت فشار گذاشتیم. استرسی هم که به دلیلی میزبانی داشتند از 
کیفیت کارشــان کم کرد اما علت اصلی آن پیروزی عملکرد خوب 

تیم ما بود.

مدیرعامل باشگاه فولاد می گوید قصدی برای ثبت نام 
در انتخابات فدراسیون فوتبال ندارد. به گزارش ایسنا، 
حمیدرضا گرشاسبی درباره حضورش در فدراسیون 
فوتبال اظهار کرد: برای بحث حقوقی دو بازیکن به فدراسیون آمده 
بودم. او درباره بحث حضور جواد نکونام در تیم ملی هم گفت: تا به 
الان چیزی نگفته اند. جواد نکونام هم از این موضوع بی اطلاع است. 
مدیرعامل باشگاه فولاد درباره اینکه آیا اجازه حضور جواد نکونام روی 
نیمکت تیم ملی را می دهد؟ گفت: بحث موافقت من نیست. همه ما 
بسیج شده ایم که به تیم ملی کمک کنیم و زمانی که بحث ملی باشد 
باید همه کمک کنند. اگر تصمیمی بگیرند و جواد نکونام هم موافق 
باشد، قطعا تیم ملی در اولویت است. همه باشگاه ها جمع شده ایم که 
یک تیم ملی قوی داشته باشیم. وی در پاسخ به این سوال که آیا برای 
انتخابات فدراسیون فوتبال ثبت نام کرده است یا خیر هم گفت: تا 
این لحظه تصمیمی نگرفته ام. الان هم برای انجام کارهای حقوقی به 
فدراسیون آمده ام. گرشاسبی درباره حضور وریا غفوری در فولاد هم 
گفت: اسمش در لیست سرمربی است اما هنوز تصمیمی نگرفته ایم. 
وی در پاسخ به این سوال که آیا به خاطر مخالفت نهادی با حضور 

غفوری، با او مذاکره نشده است هم گفت: خیر!

مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان در واکنش به 
احتمال حضور سرمربی فولاد در تیم ملی، گفت: 
اگر تصمیم بر انتخاب نکونام باشــد و در صورت 
موافقت خود او، اولویت با تیم ملی اســت. به گزارش خبرنگار 
مهر، در حالی که بعضی از خبرها حاکی از کنار گذاشتن دراگان 
اســکوچیچ از هدایت تیم ملی فوتبال ایران و مطرح بودن نام 
گزینه هایی چون جواد نکونام سرمربی تیم فولاد به جای او منتشر 
شده است، امروز حمیدرضا گرشاسبی مدیرعامل باشگاه فولاد به 
فدراسیون فوتبال رفت. گرشاسبی درباره حضورش در فدراسیون 
فوتبال اظهار کرد: برای بحث حقوقی دو بازیکن به فدراسیون آمده 
بودم. مدیر عامل باشگاه فولاد خوزستان درباره بحث حضور جواد 
نکونام در تیم ملی ایران تاکید کرد: تا الان چیزی به ما نگفته اند. 
جواد نکونام هم از این موضوع بی اطلاع است. او در پاسخ به اینکه 
آیا حاضر است نکونام را در اختیار تیم ملی ایران قرار دهد؟ تاکید 
کرد: بحث موافقت من نیست. همه جامعه فوتبال بسیج شده اند 
تا به تیم ملی کمک کنند. زمانی که بحث تیم ملی باشد باید همه 
کمک کنند. اگر تصمیم بر انتخاب نکونام باشد و خودش هم 
موافق باشد، قطعاً تیم ملی در اولویت است. همه باشگاه ها جمع 
شده ایم که یک تیم ملی قوی داشته باشیم. گرشاسبی درباره 
احتمال حضورش در انتخابات فدراسیون فوتبال تاکید کرد: تا این 
لحظه تصمیمی نگرفته ام. الان هم برای انجام کارهای حقوقی به 
فدراسیون آمده ام. مدیرعامل باشگاه فولاد در پایان درباره حضور 
وریا غفوری در لیست خرید فولاد یادآور شد: اسمش در لیست 

سرمربی است اما هنوز تصمیمی نگرفته ایم.

گرشاسبی: اگر نکونام را 
بخواهند، اولویت با تیم ملی است

 استقبال مدیرعامل باشگاه فولاد 
از حضور نکونام در تیم ملی
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اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
فاقد  وساختمانهای  واراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آئین   13 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 
اراضی و  برابر رای شماره 140160319014001404-1401/03/24- هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  سند رسمی 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای حسن گیلانی  
فرزند نصرالله بشماره شناسنامه 27 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب مغازه مشتمل برزمین  به مساحت 295/38متر مربع پلاک 
- فرعی از579- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 13فرعی از 579-اصلی قطعه دو واقع در اراضی رهجردجیرفت بخش 45 کرمان 
خریداری از مالک رسمی آقای نصرالله گیلانی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م 

الف: 159-  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
سند رسمی

آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی و 
اول  شماره1397603190910000962-1397/12/21هیات  برابررای  رسمی  فاقدسند  ساختمانهای 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد 
نارویی  مطر  اقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه  تصرفات  آباد  عنبر  شهر  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی 
فرزند رستم بشماره شناسنامه 3713 درششدانگ  یک باب خانه مشتمل بر باغچه به مساحت 
614/76متر مربع پلاک- فرعی از51- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 51- اصلی قطعه یک  
واقع دراراضی مختارآباد خریداری از مالک رسمی اقای امرالله معناصری محرزگردیده است.لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین 
آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد ./
م الف:3204  مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07
 تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر 
رای شماره 140160319014000690-1401/02/21- هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم شوکت غزلباش  فرزند عنایت اله بشماره شناسنامه 
5 صادره از بافت در ششدانگ یک باب مغازه به مساحت 48 متر مربع پلاک - فرعی از574- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1152فرعی 
از 574-اصلی قطعه دو واقع در اراضی جیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای عنایت قزلباش محرز گردیده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 156
جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی و 
ساختمانهای فاقدسند رسمی برابررای شماره140160319091000100مورخ 1401/01/29هیات اول 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک شهر عنبر آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم صدیقه کوهستانی کریم اباد فرزند عوض 
بشماره شناسنامه 1255صادره از درششدانگ یک باب خانه وزمین به مساحت 404 متر مربع پلاک -فرعی از 
49 - اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک – فرعی از49- اصلی قطعه یک واقع در  بخش 45کرمان  واقع در 
اراضی محمد اباد بی بی شهری عنبراباد خریداری از مالک رسمی اقای محمود کنت محرزگردیده است.لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند 

مالکیت صادر خواهدشد ./م الف:3208-  

مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک 

 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07– تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای 
شماره 140060319014004389-1400/10/11- هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای حسن گیلانی  فرزند عباس بشماره شناسنامه 2046 صادره از جیرفت 
در ششدانگ یک باب خانه وباغچه  به مساحت 986 متر مربع پلاک - فرعی از1502- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 1502-اصلی 
قطعه 6 واقع در اراضی ماغ دلفاردجیرفت بخش 34کرمان خریداری از مالک رسمی آقای عباس گیلانی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 

شد ./م الف: 189
  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک - تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی 
و ساختمانهای فاقدسند رسمی برابررای شماره140160319091000169-1401/02/12هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر 
عنبر آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای رضا کریمی  فرزند دادمراد بشماره شناسنامه 21 صادره 
ازجیرفت در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی به مساحت 11581 متر مربع پلاک - فرعی از42 اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک 42- اصلی  قطعه یک واقع در عنبرآباد اراضی عباس اباد چاه شور خریداری از 
مالک رسمی اقای رضا کریمی )خود متقاضی ( محرزگردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت 
به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی 

است در صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد .
   مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07
 تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی برابر رای 
شماره 139660319014008627-1396/12/21- هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای کامبیزرئیسی کاظمی  فرزند جان اله بشماره شناسنامه 929 صادره از 
مرکزی جیرفت در ششدانگ یک باب خانه به مساحت 200 متر مربع پلاک 49 فرعی از482- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 482-اصلی 
قطعه دو واقع در اراضی حسین اباد دهدارجیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای بختیاررئیسی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 

./م الف: 155-  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد 
سند رسمی برابر رای شماره 140160319014001201-1401/03/17- هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای ذبیح 
اله امیرانی پور فرزند احمد بشماره شناسنامه 404 صادره از جیرفت در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 645/53 متر مربع 
پلاک - فرعی از574- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 1190 فرعی از 574-اصلی قطعه دو واقع در اراضی جیرفت بخش 
45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای احمد امیرانی پور محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به 
فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 160-  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک جیرفت
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی وساختمانهای فاقد 
سند رسمی برابر رای شماره 140160319014001310-1401/03/21- هیات دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جیرفت  تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای خانمیرزا 
خزاعی  فرزند کوچکعلی بشماره شناسنامه 995 صادره از جیرفت در ششدانگ یک قطعه زمین مزروعی مشتمل بر ساختمان گاوداری  
به مساحت 140564 متر مربع پلاک - فرعی از546- اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی از 546-اصلی قطعه دو واقع در 
اراضی پشت لرجیرفت بخش 45 کرمان خریداری از مالک رسمی آقای خان میرزا شریفی محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد ./م الف: 185-  جواد فاریابی  - رئیس ثبت اسناد املاک 
 تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07 – تاریخ انتشار نوبت دوم :1401/04/21

 اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد
هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی و ساختمانهای 
فاقدسند رسمی برابررای شماره140160319091000217-1401/02/21هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای 
کرامت قاعدی فرزندعزیز الله بشماره شناسنامه 262با کد ملی 6069464630 صادره ازعنبراباد در ششدانگ یک باب خانه و 
باغ به مساحت 8463/10 متر مربع پلاک - فرعی از412-  اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 4 فرعی از412- اصلی واقع 
در عنبرآباد روستای سرکندر سفلی روداب سفلی جبالبارزجنوبی بخش 34خریداری از مالک رسمی اقای دادشاه قاعدی فرد 
محرزگردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود را به 
این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد . مصیب 

حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک - تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07– تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/21

اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده3 قانون و ماده 13آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی واراضی و ساختمانهای فاقدسند 
رسمی برابررای شماره140060319091001171-1400/08/27هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقردرواحد ثبتی حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی اقای مجید حیدری لری 
فرزند عوض بشماره شناسنامه 881صادره ازعنبراباد درششدانگ یک باب خانه به مساحت 245/69متر مربع پلاک - فرعی از48- 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3فرعی از48- اصلی  قطعه یک بخش 45کرمان واقع در عنبرآباد عباس اباد خریداری از 
مالک رسمی خانم فرخنده امیری  محرزگردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشاراولین آگهی به مدت 
دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض،دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر 
خواهدشد . مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک - تاریخ انتشار نوبت اول:1401/04/07– تاریخ انتشارنوبت دوم :1401/04/21
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خبرخبر

رئیس پیشین سازمان انرژی اتمی کشور، 
تاکید کرد: طرف های غربی حاضر نیستند 
که به تعهدات برجامی خود عمل کنند اما 
انتظار دارند ما فعالیت های هسته ای خود 
را به قبل از تصویب قانون اقدام راهبردی 
برای لغو تحریم ها کاهــش داده و حتی 
مواردی را بپذیریم کــه در برجام نبوده 

است.
فریدون عباســی در گفت وگو با ایسنا، با 
اشــاره به روند مذاکرات هسته ای، بیان 
کرد: ما شــاهدیم که طرف غربی در یک 
موضعی ایستاده و حاضر نیست چیزی را 
پذیرفته و به تعهدات خود در برجام عمل 
کند ولی انتظار دارد هر آنچه که آنها می 

گویند را ما بپذیریم.
این عضو کمیســیون انــرژی مجلس در 
ادامه اظهار کرد: مشکل ما با طرف مقابل 
این است که آنها به تعهداتی که در برجام 
داده بودند نمی خواهنــد عمل کنند اما 
انتظار دارند که ما به شرایط قبل از تصویب 
قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها 
بازگردیم و تازه موارد دیگری که در برجام 
نبوده اســت را بپذیریم. ایــن قطعا مورد 

پذیرش ملت ما نیست.
رئیس پیشین سازمان انرژی اتمی تصریح 
کرد: اکنون عملا مذاکــره ای انجام نمی 
شود و مطلب جدیدی بر روی میز نیست. 
از ســوی دیگر ما نیز به عنــوان نماینده 
مجلس دسترسی به متن مذاکرات نداریم. 
بنده تقاضا می کنم که متن مذاکرات در 
اختیار ما قرار گیرد. بنده به دیدگاه های 
آقای باقری کنی آشنا هستم و علاقه دارم 
بدانم که اقای باقری در مذاکرات چه می 
گوید و طرف مقابل نیز چه پاســخی می 
دهد. متن مکتوب باید در اختیار ما باشد 
تا بتوانیم بخوانیم و تجزیه و تحلیل کنیم.

عباسی تاکید کرد: تاکنون متن مکتوبی 
در اختیار ما قرار نگرفته است تا ببینیم اگر 
دو ساعت مذاکرات صورت گرفته، نتیجه 
آن چه بوده است. امروز تحلیل ها و حرف 
ها بر مبنای اطلاعات خود افراد یا مطالبی 
که از سوی رسانه های خارجی ارائه شده و 

بعضا اشتباه نیز می باشد، است.

نماینده جنبش حماس در تهران:
بایدن به دنبال 

ائتلاف های منطقه ای 
علیه مقاومت 
فلسطین است

نماینده جنبش حماس در تهــران اظهار 
داشت: منطقه تحت عنوان مقاومت و پایداری 
قادر است به طور متحد و یکپارچه با پروژه 
آمریکایی صهیونیستی مقابله کرده و آن را 
نابود کند و تنها چیزی که لازم است اتخاذ 
چنین تصمیمی در سطح منطقه می باشد.

به گزارش ایســنا، خالد قدومی عضو دفتر 
روابط عربی و اسلامی حماس و نماینده این 
جنبش در ایران طی ســخنانی در دهمین 
کنگره امنیت ملی فلســطین در غزه اظهار 
داشــت: جو بایدن رئیس جمهور آمریکا به 
دنبال ایجاد ائتلاف های منطقه ای برای هدف  
قرار دادن مقاومت فلسطین است، موج اخیر 
عادی سازی روابط با رژیم صهیونیستی یک 
خواسته آمریکایی-اسرائیلی بود و همان گونه 
که ائتلاف ترامپ و نتانیاهو شکست خورد 
ائتلاف بایدن با راست گرایان اسرائیلی هم 
نتیجه ای در پی نخواهد داشت.وی افزود: هم 
اکنون یک نظام جدید جهانی به دور از سلطه 
آمریکا در  حال شکل گیری است و ایران یکی 
از جبهه های اصلی و مهم باقی مانده در منطقه 
در مقابل سلطه صهیونیستی آمریکایی است.

نماینده جنبش حماس در ایران خاطرنشان 
کرد: هدف از ســفر بایدن به منطقه ایجاد 
ائتلافی جدید به دور از مسئله دین، اعتقادات 
و تاریخ مشترک منطقه براساس قاعده برتری 

و پیشگامی اسرائیل در منطقه است.

رئیس قوه قضاییه گفت: امروز برخی از دشمنان قسم خورده 
نظام جمهوری اسلامی و مردم متدینّ ما، به دنبال ترویج ابتذال 
و بی عفتی و بی حیایی در جامعه هستند و پیگیری این موضوع 

نیاز به کار اطلاعاتی دارد.
به گزارش ایسنا به نقل از مرکز رسانه قوه قضاییه، حجت الاسلام 
والمسلمین محسنی اژه ای، طی سخنانی در نشست شورای 
عالی قوه قضاییه، ضمن تبریک و تهنیت اعیاد ماه ذی الحجه 
و در پیش بودن عید غدیر خم، به دیدار اخیر مسئولان قضایی 
با رهبری اشاره کرد و اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب با 
رهنمودها و ارشاداتی که داشتند انرژی مضاعفی را به مسئولان 
و دست اندرکاران قوه قضاییه تزریق کردند و ما امیدواریم 
بتوانیم با مجاهدت و تلاش بیشتر در راستای عملیاتی کردن 
منویات و دستورات صادره از ناحیه معظم له گام برداریم.  رئیس 
دستگاه قضا با اشاره به در دستور کار قرار گرفتن عملیاتی سازی 
فرمایشات و فرامین اخیر مقام معظم رهبری در بخش های 
مختلف قوه قضاییه، بیان داشت: پس از دیدار با مقام معظم 
رهبری و استماع فرمایشات و دستورات ایشان، برنامه ریزی ها 

و اقدامات لازم جهت جامه عمل پوشاندن به فرامین معظم له 
در بخش های مختلف قوه قضاییه بلافاصله در دستور کار قرار 
گرفت؛ لذا در جریان جلسه امروز شورای عالی قوه قضاییه، 
هماهنگی و جمع بندی اقدامات صورت گرفته در راستای 
پیاده سازی منسجم فرمایشات و دستورات مقام معظم رهبری 
انجام خواهد گرفت.  رئیس قوه قضاییه در ادامه از تمامی کارکنان 
و مسئولان دستگاه قضایی که در طول یک سال گذشته در 
راستای عمل به وظایف قانونی خود کوشا بودند تقدیر به عمل 
آورد و تاکید کرد: قاطبه مسئولان و همکاران قضایی ما مقیّد 
و ملتزم به اجرای قوانین و مقررّات کشور هستند و ما در سال 
گذشته شاهد بودیم که مسئولان و همکاران قضایی نسبت به 
اجرای دقیق مصوبات مراجع و نهادهای قانون گذار اعم از مجلس 
شورای اسلامی، ستاد ملی مقابله با کرونا و غیره عنایت و اهتمام 
داشتند.وی همچنین از رئیس و اعضای ستاد بزرگداشت هفته 
قوه قضاییه و بخش های مختلفی که به برگزاری هرچه مطلوب تر 
مراسم هفته قوه قضاییه یاری رساندند  قدردانی کرد.محسنی 
اژه ای در ادامه با اشاره به در پیش بودن روز ۲۱ تیر، روز عفاف و 

حجاب، با تاکید بر اینکه هر انسان پاک سرشتی اعم از مسلمان 
یا غیرمسلمان از حیا و عفت استقبال می کند و از بی حیایی و 
بی عفتی گریزان است، اظهار کرد: در مقوله حجاب و عفاف، همه 
بخش ها و مسئولان ذیربط اعم از دادستان، قاضی و ضابطین 
باید در چارچوب قانون گام بردارند؛ باید توجه داشت که در این 
زمینه نمی خواهیم کار هیجانی و زودگذر انجام دهیم بلکه 
اقدامات ما باید متقن، مدبرانه، قانونی و توأم با آرامش باشد.  
وی افزود: نه صرفاً در مقوله حجاب و عفاف بلکه در هر زمینه 
و موردی، هر بخش و نهادی اعم از نهاد دولتی، نهاد مقننه، قوه 
قضاییه یا سایر افراد و بخش ها، چنانچه اشتباه کرد نباید بر این 
اشتباه اصرار ورزد و از اصلاح اشتباه ابِا داشته باشد؛ نباید بر کار 
اشتباه پافشاری و یا احیاناً آن را توجیه کرد؛ اگر کار اشتباهی در 
جایی صورت گرفت باید در راستای اصلاح گام برداریم و احیاناً 
موضوع را اعلام کنیم.رئیس قوه قضاییه در ادامه با بیان اینکه 
مردم متدینّ ایران اسلامی از دیرباز خود را به رعایت عفاف و 
حجاب مقید و ملتزم می دانستند، به سیر تاریخی این موضوع و 
اقدامات و توطئه های دشمنان در این راستا اشاره کرد و گفت: 
در مقطعی از تاریخ ما، رضاخان قلدر با هدایت بیگانگان تلاش 
داشت نه تنها عفاف و حجاب را از جامعه اسلامی ما بزداید بلکه 
بی عفتی و بی حیایی را در جامعه ترویج کند؛ حال آنکه این 
اعتقاد و التزام در میان مردم ما در همه مقاطع تاریخی وجود 
داشته است که عفاف و حجاب و حیا فی نفسه ارزشمند است 
و به مثابه عامل بازدارنده، نسبت به پلیدی ها و جسارت ها برای 
انسان و جامعه می باشد.رئیس دستگاه قضا افزود: امروز نیز 

برخی از دشمنان قسم خورده نظام جمهوری اسلامی و مردم 
متدینّ ما، به دنبال ترویج ابتذال و بی عفتی و بی حیایی در 
جامعه هستند؛ پیگیری این موضوع نیاز به کار اطلاعاتی دارد، 
لذا دستگاه های مسئول و ذیربط باید مواظبت و عنایت بیشتری 
به این مقوله داشته باشند و نسبت به کشف عوامل و دست های 
پشت پرده و جریانات سازمان یافته ترویج بی حیایی و بی عفتی 
در جامعه اهتمام داشته باشند.وی تاکید کرد: اینکه چه کسی 
به عنوان یک فرد، حجاب دارد یا ندارد؛ حجابش کم رنگ است 
یا پررنگ؛ یک بحث است و توجه به آن در جای خود ضروری 
است؛ اما شناسایی و کشف عوامل و دست های پشت پرده ترویج 
بی عفتی و بی حیایی در جامعه، مقوله مهمی است که نیاز به کار 

اطلاعاتی دارد.
رئیس قوه قضاییه تصریح کرد: انسان به وضوح مشاهده می کند 
و قرائن و شواهد نیز حاکی از آن است که دست هایی گره خورده 
با دست های اجنبی و با اهدافی خاص، برخی موضوعات را در 
راستای بی عفتی در جامعه ما دنبال می کنند.محسنی اژه ای 
تاکید کرد: دادستان ها، ضابطین و سیستم اطلاعاتی با همراهی 
قاطبه مردم متدیّن و عفیف ما، در برابر افراد متجاهر به گناه 
و جرم در انظار عمومی اقدامات قانونی لازم را ترتیب دهند و 
همچنین  نسبت به  امر مهم کشف جریانات سازمان یافته  که از 
جانب سرویس های بیگانه در جهت ترویج بی عفتی در جامعه 
ما هدایت می شوند، کوشا باشند و مجدانه عمل کنند.بخش 
دوم جلسه امروز شورای عالی قوه قضاییه به ارائه دیدگاه ها، 
نقطه  نظرات و راهکارهای پیشنهادی اعضای این شورا در 

راستای اجرای رهنمودهای مقام معظم رهبری در دیدار اخیر با 
مسئولان و کارکنان دستگاه قضا اختصاص داشت. البته اجرای 
فرامین رهبر انقلاب بلافاصله بعد از بیانات مقام معظم رهبری 
در  قوه قضائیه آغاز شده است اما در جریان جلسه امروز شورای 
عالی قوه قضاییه، هماهنگی و جمع بندی اقدامات صورت 
گرفته در راستای پیاده سازی منسجم فرمایشات و دستورات 
مقام معظم رهبری صورت گرفت.  حجت الاسلام  والمسلمین  
محسنی اژه ای در همین زمینه به معاون اول و معاون راهبردی 
قوه قضاییه دستور داد که طی روزهای آتی و پس از دریافت 
راهکارهای پیشنهادی مسئولان عالی قضایی سراسر کشور 
در راستای اجرا و عملیاتی سازی رهنمودهای اخیر مقام معظم 
رهبری خطاب به دستگاه قضا، پیش نویس دستورالعمل اجرای 
این رهنمودها را به صورت محور به محور آماده کنند تا پس از 
بررسی دستورالعمل لازم در این خصوص ابلاغ گردد. رئیس قوه 
قضاییه با بیان اینکه محور فعالیت های دستگاه قضا باید منویات 
رهبر معظم انقلاب، سند تحول قضایی و اسناد بالادستی باشد، 
اظهار کرد: برای اجرای سند تحول قضایی سازوکارهای لازم در 
خود سند در نظر گرفته شده و نیازی به ایجاد تشکیلات جدید 
در این زمینه وجود ندارد و صرفا لازم است که سازوکارهای 
موجود برای اجرای این سند تقویت شوند. رئیس قوه قضاییه 
افزود: همانگونه که در سند تحول قضایی ذکر شده، این سند 
نیازمند اصلاح و ارتقاء است و از سوی دیگر ضرورت دارد که 
معاونت اول و معاونت راهبردی قوه قضاییه اقدامات لازم را 

جهت تقویت سازوکار اجرای سند تحول قضایی انجام دهند.

محسنی اژه ای: دشمن به دنبال 
ترویج بی حیایی در جامعه است

معاون منابع انسانی و امورفرهنگی قوه قضاییه از بومی سازی 
مصاحبه های علمی و روانشناسی اداره کل جذب و گزینش 
قوه قضاییه با حضور توامان تیم حقوقدان و روانشناس خبر داد.

به گزارش ایسنا به نقل از معاونت منابع انسانی قوه قضاییه، 
نشست بررسی آسیب شناسی مصاحبه های روانشناسی اداره 
کل جذب و گزینش قوه قضاییه با حضور معاون منابع انسانی 
و امور فرهنگی قوه قضاییه، مدیر کل جذب و گزینش قضات و 
جمعی از روانشناسان این اداره کل در محل سالن اجتماعات 
ساختمان شهید صدیقیان)ساختمان شماره ۳ قوه قضاییه( 
برگزار شد. محمدباقر الفت معاون منابع انسانی و امور فرهنگی 
قوه قضاییه ضمن تشکر از زحمات متخصصان حوزه روانشناسی 
در زمینه ارتقاء کیفیت جذب نیروی انسانی در قوه قضاییه 
خصوصاً جذب نیروی قضایی بر بررسی آسیب شناسی مصاحبه 
های روانشناسی و ارتقاء آن تاکید کرد.این مقام عالی قضایی 
در ابتدا با اشاره به اینکه ورود به مباحث را به متخصصان این 
علم محول می کنیم، اذعان داشت: متخصصان در بحث ارتقاء 
دانش به جهت نگاه فنی به مسائل مجرب ترند. لذا در این جلسه 
نگاهی می اندازیم بر فرایند مصاحبه ها، برون داد فعالیت ها و 
اینکه تا چه میزان انتظارات دستگاه قضا برآورده شده است. وی 
افزود: بررسی بازخوردهای شماری از پرونده های مصاحبه ها 
در این روند برای آگاهی از میزان تشخیص روانشناسان مجرب 
این حوزه  و آنچه مورد انتظار دستگاه قضا است، موثر خواهد 
بود.معاون رئیس قوه قضاییه با بیان اهمیت نیروی انسانی 
بعنوان سرمایه دستگاه قضا و اشاره به اینکه ابزار دستگاه قضا 
باید بروز باشد، اظهار داشت: بکارگیری روش ها و آزمون های 
تستی سالیان گذشته به منظور جذب نیرو در سال های آتی 
صحیح نیست و باید با بروز رسانی و تولید ابزار علم نقطه بهبود 
را گسترش دهیم.وی با اشاره به اینکه با پیشرفت علم موضوعات 
جدید مطرح می شود، افزود: به لحاظ اینکه هر نظام حقوقی 
خصایص، اعتقادات و باورهای ویژه ای دارد، روش ها و آزمون 
های تستی سرمایه های انسانی هر سازمانی نیز باید مطابق 
آن بومی سازی شود و روش ها مرتب در فرایند کنترلی مرور 

و اصلاح شود.
نسانی و امور فرهنگی قوه قضاییه با اظهار  معاون منابع ا
ز همکاری مشترک این دو گروه در شناسایی  امیدواری ا
شاخص های مورد نظر دستگاه قضا عنوان کرد: این اطمینان 
را می دهیم که در بررسی ها سلیقه شخصی مطرح نخواهد شد 
و بلکه با رعایت استانداردها و تولید گامی جدید با هدف بومی 
سازی مفاهیم و پایش مستمر، گذر معایب از فیلتر ارزیابی ها 

به راحتی میسر نشود.

معاون منابع انسانی و امور فرهنگی قوه قضاییه خبر داد

بومی سازی مصاحبه های علمی 
و روانشناسی اداره کل جذب و 

گزینش قوه قضاییه

عباسی: متن مذاکرات 
در اختیار نمایندگان 

قرار گیرد

شورای  رییس  و  فقیه  ولی  نماینده 
هماهنگی تبلیغات اسلامی گفت: برای 
مقابله با سم پاشی های فضای مجازی باید 
برنامه ریزی کرد، با جوانان و گروه های دارای 
رسانه ارتباط گرفت و شبکه سازی کرد و در 
عین حال محتوای مناسب و کوتاه تولید 
کرد و حضور جدی و فعال در این عرصه 

داشت. به گزارش ایسنا، حجت الاسلام 
والمسلمین محمد حسین موسی پور  صبح 
روز گذشته در اولین گردهمایی مدیران 
استانی شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
در دوره جدید فعالیت خود، گفت : دفاع 
مقدس تابلوی بی نظیر از همه ی ارزش های 
انسانی، اسلامی و معنوی بود.وی افزود: 

خون مطهر شهدای جبهه مقاومت، طراحی 
استکبار جهانی را برای از بین بردن حکومت 
مبتنی بر ولایت و امامت خنثی کرد. یاد و 
نام سردار حاج قاسم سلیمانی هنوز دل ها 
را می لرزاند. وقتی کار برای خدا باشد و 
اخلاص خمیر مایه  اعمال شود، خدا این 

طور فرد را تجلی می دهد.

رئیس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی مطرح کرد
راه مقابله با سم پاشی فضای مجازی حضور فعال در این عرصه است

رییـس کمیسـیون اقتصـادی مجلـس گفت: تـا ماه 
آینـده هیـچ درگاه پرداختـی نبایـد بـدون اتصـال به 
شـبکه مالیات کشـور باشـد و یـک میلیون دسـتگاه 
هـای POS باقـی مانده تـا پایان مـاه جـاری باید به 
شـبکه مالیات کشـور متصل شـوند.دکتر محمدرضا 
پورابراهیمـی در گفـت و گـوی تفصیلـی بـا خبرنگار 
ایسنا درباره فضای اقتصادی کشـور اظهار کرد: مسیر 
حرکتـی کـه در حـوزه اقتصـادی دارد جلـو مـی رود 
مسـیری اسـت که می توانیم کمک کنیم تا وضعیت 
بهتری در آینده نسـبت به گذشته داشـته و امیدواریم 
این موضوع بـا دقت نظر دولـت و کمتر اشـتباه کردن 
ارکان قوه مجریه بتواند با شـرایط بهتری همراه شـود.

وی افزود: یکی از جاهایی که در نظام اقتصادی کشـور 
حائـز اهمیـت اسـت، مدیریـت بـازار ارز اسـت که به 
شـدت اثرگذار بر همـه متغیرهـای اقتصادی اسـت و 
و در هفته هـای اخیـر اقدامات مثبتی صـورت گرفته 
که مورد حمایت مجلس و کمیسیون اقتصادی است.

پورابراهیمـی عنـوان کرد: در سـه سـال گذشـته تراز 
تجاری کشـور منفی بـوده و از نیمـه دوم سـال قبل با 
اسـتقرار دولـت سـیزدهم رونـد تجـاری تغییر جهت 
داده بـه طـوری که در شـش ماهه دوم سـال گذشـته 
وضعیت صـادرات نسـبت بـه مدت مشـابه سـال ۹۹ 
حـدود ۳۵ درصـد رشـد داشـته کـه ایـن به واسـطه 
شرایطی بود که در فضای اقتصادی منطقه و تعاملات 
اقتصـادی دولت ایجاد شـد و طی سـه ماهه اول سـال 
جاری تراز تجـاری حـدود ۲۱ درصد نسـبت به مدت 

مشـابه سـال قبل رشـد را نشـان می دهد.
مثبت شدن تراز تجاری منفی کشور در سه 

ماهه اول سال جاری
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شـورای اسلامی 
بـا بیـان اینکه تـراز تجـاری منفـی در سـه ماهـه اول 
امسال مثبت شـده که خبر بسیار مهمی اسـت افزود: 
اگر این وضعیت در سـه فصل بعـدی ادامه پیـدا کند، 
بعد از سـه سـال به یـک وضعیت بـا ثبـات در تجارت 
کشـور برمی گردیم کـه می توانـد در مدیریـت منابع 
و مصـارف ارزی موثـر باشـد؛ چنانچـه اثراتـش را در 
حوزه سیاسـت هـای ارزی کشـور می توانیـم ببینیم. 
وی با اشـاره به اینکه در سـال هـای قبل بـا روش های 
غیرکارشناسـی تسـویه منابع صادراتی انجام و انگیزه 
صـادرات کم شـده بود، گفـت: در شـرایط قبلـی نرخ 

های متفـاوت را در بـازار صادرات شـاهد بودیـم اما در 
حال حاضـر همزمـان با بهبـود شـرایط تراز تجـاری، 
مدیریت منابـع ارزی هم تقویت شـده و تصمیم اخیر 
بانک مرکزی که کمیسـیون اقتصـادی از آن حمایت 
می کند درخصـوص بـازار توافقی ارز اسـت که کمک 
می کند هـم انگیزه بـرای صادرات بیشـتر شـده و هم 
محدودیـت هـای ناشـی از تسـویه ارزی را بـه حداقل 
رسـانده و ظرفیتی ایجاد مـی کند کـه ازطریق منابع، 
کالاهای مورنیاز کشـور تامین شـود و رویکـرد جدی 
اسـت که بخشـی از التهابات بـازار ارز را تا حـد زیادی 
مدیریـت کند.رییس کمیسـیون اقتصـادی مجلس 
شـورای اسـلامی اظهار کرد: جذب منابـع ارزی خارج 
از شـبکه رسـمی مبادلات، یکـی از موضوعات مهمی 
اسـت که پیشـنهاد دادیم از طریق بانک هـای دولتی 
و غیردولتـی به صـورت عاملیـات برای بانـک مرکزی 
منابع ارزی را جمع آوری کنند.وی ادامه داد: پیشنهاد 
این اسـت تضامین بانک مرکزی برای تسـویه سپرده 
هـای ارزی با ارز ارائه شـود زیـرا تجربه تلخـی از دولت 
نهم و دهم داریم که تسـویه تعهـدات ارزی با نرخ های 
ریالی بود و به شـدت اثـر منفی گذاشـت زیرا تصمیم 
غیرکارشناسـی بـود و بـه شـدت بـه اعتمـاد عمومی 

آسـیب زد.
20 میلیارد دلار منابع ارزی 

در دست مردم است
پورابراهیمـی افـزود: بـرآورد ایـن اسـت بیـش از ۲۰ 
میلیـارد دلار منابـع ارزی در دسـت مـردم باشـد کـه 
اگر بـه چرخـه جریـان اقتصـادی کشـور برگـردد، به 
مدیریت نـرخ ارز در اقتصاد کشـور کمک زیـادی می 
کند.وی تصریح کرد: باید تضمین سـپرده هـای ارزی 
را توسط بانک مرکزی شاهد باشیم و مقدار و نوع ارزی 
که سـپرده می شـود، همان در زمان تعدیـه در اختیار 
مردم قـرار گیـرد و نرخ سـود جذابیت ویژه ای داشـته 
باشـد که بـازار ارز از این جهـت می تواند تقویت شـود. 
نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شـورای اسلامی 
با بیـان اینکه بخشـی از مدیریـت بـازار ارز مربـوط به 
اجـرای قانون جدید مبـارزه با قاچـاق کالا و ارز اسـت، 
گفت: بخـش عمـده ای از کالاهـای مورد نیاز کشـور 
از مجـاری غیـر رسـمی تامین می شـود که قسـمت 
زیـادی قاچـاق کالا اسـت و اجـرای قانـون جدیـد که 
اخیرا ابلاغ شـده، در مدیریت بازار بسـیار حائز اهمیت 

اسـت. وی اظهار کـرد: قانون جدیـد مبارزه بـا قاچاق 
کالا و ارز نزدیـک بـه چهار سـال در کمیسـیون زمان 
بـرد و تمامـی اشـکالات پوشـش داده شـده و اجرای 
این قانـون مـی توانـد یکـی از عوامل بسـیار مهـم در 
جلوگیـری از اختصـاص ارز به بـازار غیر رسـمی برای 
قاچاق کالا به کشـور باشـد و اگر جامع و کامـل قانون 
را اجـرا کنیـم، در شـبکه رسـمی در اختیـار رویکـرد 
تصمیم گیری حاکمیت قرار می گیـرد. پورابراهیمی 
در بخش دیگـری از سـخنانش اظهـار کـرد: در بحث 
دسترسی به منابع ارزی کشـور خبرهای خوبی داریم 
و نزدیک بـه دو میلیارد دلار منابع ارزی در کشـورهای 
همسـایه بابت مطالبـات آزاد شـده و در اختیـار بانک 
مرکزی قـرار گرفتـه و با پیگیری هـای دولـت و بانک 
مرکـزی قـرار اسـت بخـش دیگـری از منابـع بلوکـه 
شـده ایران آزاد شـود و در راسـتای نگاه تعاملی دولت 
با کشـورهای اطراف، عرضـه منابـع در حـوزه ارز دارد 

تقویـت می شـود.
ایران دارد به جایگاه خود

 در فروش نفت برمی گردد
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس با اشـاره به فروش 
نفت و پایـان اثر تحریم ها بـر فروش آن گفـت: ایران با 
تحریم و بـدون تحریـم دارد به جایگاه خـود در فروش 
نفت برمی گردد و بسـیاری از کشـورها در تحریم ها از 
آمریکایی ها تبعیت نمی کنند.پورابراهیمـی در ادامه 
عنوان کـرد: بـا توجه بـه شـرایط کشـور، نـگاه دولت 

سـیزدهم نگاه به حل مشـکلات اقتصادی بـا رویکرد 
توانمندسـازی داخلی است اما از سـوی دیگر نیز قطعا 
پیگیر مذاکـرات هسـته ای به جـد هسـتیم و ذره ای 
از منافـع ملی کوتـاه نخواهیـم آمـد و این پیگیـری با 
تلاش مجدانه و توانمندسـازی داخلی منافاتـی ندارد.

مالیات را اضافه نکرده ایم 
اما از فرارها جلوگیری کرده ایم

نماینده مردم کرمان و راور در مجلس شـورای اسلامی 
با اشـاره به اینکه یک راه حل مشـکلات اقتصادی، اتکا 
به درآمدهای مالیاتی اسـت، گفـت: یکـی از اقداماتی 
کـه در طـول مـاه هـای اخیـر شـاهد بودیـم، اهتمام 
مجلس به ویژه کمیسـیون اقتصادی مجلس شـورای 
اسـلامی در اجرای قوانین و مقـررات ازجمله سـامانه 
مودیـان مالیاتی و شـفاف سـازی اطلاعـت اقتصادی 
و سـامانه جامع پایانـه هاسـت.وی با اشـاره بـه اینکه 
فرار مالیاتی در کشـور عـدد بالایی اسـت و بایـد آن را 
به حداقل برسـانیم، افزود: تقریبا از میـزان مالیات مد 
نظر برای فصل اول امسـال بـا مقداری اغمـاض، ۱۰۰ 
درصد تحقق یافته و اگـر با همین روش پیـش برویم، 
مالیـات را اضافـه نکـرده ایـم امـا از فرارهـا جلوگیری 
کـرده ایم.پورابراهیمی تاکید کـرد: تا مـاه آینده هیچ 
درگاه پرداختـی نباید بـدون اتصال به شـبکه مالیات 
کشور باشـد و یک میلیون دسـتگاه های POS باقی 
مانده تا پایـان ماه جاری باید به شـبکه مالیات کشـور 

متصل شـوند.

۲0 میلیارد دلار منابع ارزی در دست مردم
رییس کمیسیون اقتصادی مجلس عنوان کرد
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اداره کل ثبت اسناد واملاک استان کرمان
اداره ثبت اسناد واملاک حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد

سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
رسمی

ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  13آئین  ماده  و  قانون  ماده3  موضوع  آگهی 
اول  برابررای شماره140060319091000955-1400/07/27هیات  واراضی و ساختمانهای فاقدسند رسمی 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقردرواحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک شهر عنبر آباد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم مهین خالصی فرزند رحمت 
اله بشماره شناسنامه 1630صادره ازدوساری در یک باب خانه به مساحت 566/15متر مربع پلاک فرعی 
از اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک –فرعی از77- اصلی بخش 45کرمان  قطعه یک واقع درحوزه 
ثبتی عنبرآباد اراضی شهر دوساری خریداری از مالک رسمی خانم بی بی فرخنده مهیمی محرزگردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب دردو نوبت به فاصله 15روزآگهی می شود در صورتی که اشخاص 
آگهی  انتشاراولین  تاریخ  از  توانند  باشند می  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  به صدور سند  نسبت 
به مدت دوماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
انقضای  در صورت  است  بدیهی   . نمایند  تقدیم  مراجع قضایی  به  را  اعتراض،دادخواست خود  تسلیم 

مدت مذکوروعدم وصول اعتراض طبق مقررا ت سند مالکیت صادر خواهدشد ./م الف:3202-

  مصیب حیدریان - رئیس ثبت اسناد املاک -
 تاریخ انتشار نوبت اول:14۰1/۰4/۰7
 تاریخ انتشارنوبت دوم :14۰1/۰4/21

آگهی فقدان سند مالکیت
نظر به اینکه آقای داد محمد سهرابی فرزند 
 3160189463 شناسنامه   شماره  به  چراغ 
سند  ششدانگ  مالک  کهنوج  از  صادره 
مالکیت پلاک 261 فرعی از 200 اصلی  واقع 
تسلیم  و  صادر  روستای سردی جمولی  جنوب   رودبار  در 
گردیده ضمن تسلیم  دو برگ استشهادیه محلی تصدیق 
امضاء شده اعلام نموده که سند مالکیت پلاک فوق مفقود  
گردیده و درخواست سند المثنی را نموده است. لذا باستناد 
تبصره یک اصلاحی ماده 120 آیین نامه قانون ثبت مراتب 
انجام  مدعی  چنانچه کسی  تا  میشود  آگهی  نوبت  یک  
معامله نسبت به ملک فوق الذکر با وجود سند مالکیت نزد 
خود می باشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی به 
اداره ثبت شهرستان رودبار جنوب مراجعه و اعتراض خود را 
ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید و 
الا پس از مدت مذکور نسبت به صدور سند مالکیت المثنی 

اقدام خواهد گردید.
محمد کردستانی –رئیس اداره ثبت اسناد واملاک 
شهرستان رودبار جنوب –م الف :127

آگهی فقدان سند مالکیت 
فرزند  سهرابی  محمد  داد  آقای  اینکه  به  نظر 
 3160189463 شناسنامه   شماره  به  چراغ 
صادره از کهنوج مالک ششدانگ سند مالکیت 
پلاک 260 فرعی از 200 اصلی  واقع در رودبار 
تسلیم گردیده  و  صادر  جمولی   سردی  روستای  جنوب  
امضاء  تصدیق  محلی  استشهادیه  برگ  دو  تسلیم   ضمن 
شده اعلام نموده که سند مالکیت پلاک فوق مفقود  گردیده 
و درخواست سند المثنی را نموده است. لذا باستناد تبصره 
یک   مراتب  ثبت  قانون  نامه  آیین   120 ماده  اصلاحی  یک 
معامله  انجام  مدعی  چنانچه کسی  تا  میشود  آگهی  نوبت 
نسبت به ملک فوق الذکر با وجود سند مالکیت نزد خود می 
باشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار آگهی به اداره ثبت 
ضمن  را  خود  اعتراض  و  مراجعه  جنوب  رودبار  شهرستان 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله تسلیم نماید و الا 
المثنی  به صدور سند مالکیت  از مدت مذکور نسبت  پس 

اقدام خواهد گردید.
محمد کردستانی –رئیس اداره ثبت اسناد واملاک 
شهرستان رودبار جنوب –م الف :128

  اداره كل ثبت اسناد و املاك استان كرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملك منطقه دو كرمان

هيات موضوع قانون تعيين تكليف وضعيت ثبتي اراضي و 
ساختمانهاي فاقد سند رسمي

قانون  نامه  آئين  و ماده 13  قانون  آگهي موضوع ماده 3 
تعيين تكليف وضعيت ثبتي و اراضي و ساختمانهاي فاقد 
سند رسمی برابر راي شماره 139960319078012617مورخه 
تكليف  تعيين  قانون  موضوع  دوم  1399/12/13هيات 
رسمي  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضي  ثبتي  وضعيت 
دو كرمان  منطقه  ملك  ثبت  حوزه  ثبتي  واحد  در  مستقر 

تصرفات مالكانه بلامعارض متقاضي آقاي محمد بخشائي 
گوكي فرزند ماشاالله بشماره شناسنامه 5861 صادره ازگلباف 
درششدانگ يك باب خانه  به مساحت253.70 مترمربع 
پلاك12 فرعي از75 اصلي  واقع در بخش6 کرمان آدرس  
اول سمت  فرعی  بهشت کوچه 16  کرمان شهرک هشت 
چپ قطعه 330خريداري از مالك رسمي آقاي سید جواد 
به منظور اطلاع  حسینی گوهری  محرز گرديده است.لذا 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در 

صورتي كه اشخاص نسبت به صدور سند مالكيت متقاضي 
اعتراضي داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس 
از اخذ رسيد، ظرف مدت يك ماه از تاريخ تسليم اعتراض، 
دادخواست خود را به مراجع قضايي تقديم نمايند.بديهي 
است در صورت انقضاي مدت مذكور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالكيت صادر خواهد شد.

انتشار نوبت اول 14۰1/۰4/21
تاريخ انتشار نوبت دوم :14۰1/۰۵/۰۵

محمودمهدی زاده رییس ثبت اسناد و املاک منطقه 2کرمان
شناسه آگهی: 1۳4924۳

اداره کل ثبت اسناد و املاك استان کرمان
اداره ثبت اسناد و املاك حوزه ثبت ملک زرند

تکلیف  تعیین  قانون  موضوع  هیات 
سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت 

رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه 
و  اراضی  و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون 

ساختمانهاي فاقد سند رسمی
هیات   140160319008000381 شماره  راي  برابر 
ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین  قانون  دوم موضوع 
مستقر  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهاي  و  اراضی 
تصرفات  زرند  ملک  ثبت  حوزه  ثبتی  واحد  در 
زمانی  احمد  آقای  متقاضی  بلامعارض  مالکانه 
از زرند  فرزند محمد بشماره شناسنامه 7 صادره 
در یک باب خانه به مساحت  336.05 مترمربع 
از پلاک 6351 اصلی واقع در زرند بلوار فردوس 
کوچه 21 خریداري از مالک رسمی آقایان محمد 

اکبرزاده  و حبیب الله  و علی شفیعی  پناه  یزدان 
عموم  اطلاع  منظور  به  لذا  است  گردیده  محرز 
می  آگهی  روز   15 فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
دو  مدت  به  آگهی  اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
تاریخ تسلیم  از  اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه 
تقدیم  قضایی  به  را  خود  دادخواست  اعتراض، 
مدت  انقضاي  صورت  در  است  بدیهی  نمایند 
اعتراض طبق مقررات سند  و عدم وصول  مذکور 

مالکیت صادر خواهد شد.

21/ ۰4/ 14۰1: انتشار تاریخ نوبت اول
۰۵/ ۰۵/ 14۰1 : انتشار تاریخ نوبت دوم

حسين توحيدي نیا- رئيس ثبت اسناد و املاك زرند
شناسه آگهی: 1۳4786۰
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روزنامه اقتصادی استان کرمان

اجرای طرح »نهضت اشتغال آفرینی 
شهید سلیمانی« در شهرستان بافت

طرح »نهضت اشتغال آفرینی شهید سلیمانی« همراه با برگزاری نمایشگاه و بازارچه 
صنایع دستی و کسب و کار در شهرستان های بافت، ارزوئیه و رابر با همکاری مؤسسه 

تاک و با رویکرد بانکداری پیوندی به مرحله اجرا درآمد.
در مراسم افتتاحیه این طرح که با حضور مدیر پروژه سرمایه گذاری وزارت کار،رفاه 
و امور اجتماعی، مشاور معاون توسعه وزارت کار، دستیار معاونت توسعه کارآفرینی 
این وزارتخانه،محمدی نماینده شهرستان های بافت ارزوئیه و رابر در مجلس شورای 
اسلامی، معاون مشارکت های مردمی اداره کل بهزیستی استان کرمان و جمعی از 
مسئولان محلی برگزار شد، میز خدمت از سوی ادارات بهزیستی هر شهرستان مستقر 
و رؤسای بهزیستی شهرستان ها با همراهی کارشناسان تخصصی به صورت مستقیم 

و چهره به چهره با مردم و جامعه هدف بهزیستی گفت وگو کردند.
 در این نمایشگاه غرفه عرضه محصولات و صنایع دستی جامعه هدف برپا شد که با 

استقبال خوب مردم و بازدیدکنندگان همراه بود.

خبر

ارز دیچیتال

خبر

خبرخبر

خبر

اینفوگرافیک

پیش بینی می شود ۱۱ هزار تن زردآلو از باغ های استان کرمان برداشت شود که 
علاوه بر مصرف داخل استان به استان های همجوار نیز ارسال شود.

لطفعلی زاده  گفت: سطح زیر کشت زردآلو در استان ۳۲۶۰ هکتار شامل ۲۹۶۰ 
هکتار بارور و ۳۰۰ هکتار غیرقابل باور است.

به گفته او برداشت محصول زردآلو از اوایل خردادماه شروع و تا اواخر تیرماه 
ادامه دارد.

لطفعلی زاده می گوید: بیشترین سطح زیر کشت مربوط به شهرستان کرمان با 
سطحی حدود ۷۷۸ هکتار وکم ترین سطح زیر کشت مربوط به شهرستان ارزوئیه 

با سطحی حدود ۳۰ هکتار می باشد.
او گفت: پیش بینی می شود حدود ۱۱۰۰۰ تن محصول برداشت شود و در داخل 

استان به مصرف می رسد و مقادیری به استان های همجوار ارسال می شود.
لطفعلی زاده  گفت: طی برداشت محصول حدود ۴۴۰۰۰ نفر روز ایجاد اشتغال 
می شود البته امسال سرمازدگی خسارت زیادی به محصول زردآلو وارد کرده 

است.

مدیر میراث فرهنگی زرند از برگزاری جشنواره گیاهان دارویی و سبزیجات 
معطر در روز جمعه ۲۴ تیرماه امسال در روستای گرگاک خبر داد.

محمد اسلامی گفت: این روستا به دلیل داشتن سابقه طولانی در کاشت 
سبزیجات معطر و رویش خدادادی گیاهان دارویی و همچنین داشتن آب و 

هوای مطبوع همواره میزبان جمعیت عظیمی از گردشگران بوده است.
مدیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی شهرستان زرند می گوید: 
تاکنون دو جشنواره گیاهان دارویی و سبزیجات معطر و همچنین جشنواره 
قنات در روستای گرگاک برگزار شده است که در تقویم جشنواره های 

شهرستان نیز آمده است.
او با اشاره به اینکه شهرستان زرند دارای محصولات کشاورزی و منابع 
طبیعی فراوانی است افزود: برگزاری جشنواره ها به نوعی جشن شکرگزاری از 
نعمت های خداوند به شمار می رود که در طول سال به بهترین شکل ممکن 
برگزار می شود. به گفته اسلامی چهار جشنواره تا قبل از فرا رسیدن ماه 

محرم الحرام،در نقاط مختلف شهرستان زرند برگزار خواهد شد.

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی کرمان از اختصاص زمین برای 
سرمایه گذاران در زمینه انرژی های نو و تجدید پذیر خبر داد.

میجانی گفت: از ابتدای سال ۱۴۰۱ شرکت شهرک های صنعتی استان اقدام 
به واگذاری زمین به صورت ۱۰ساله برای احداث نیروگاه های خورشیدی کرده 
است. به گفته او واگذاری زمین به صورت ده ساله و با قیمت بسیار کم است و در 
نواحی صنعتی انجام می شود و سرمایه گذاران با قیمت ناچیز در دریافت زمین 

بهترین بهره وری را از این نواحی خواهند داشت.
مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی کرمان اضافه کرد: متقاضیان در زمینه 
سرمایه.گذاری در نیروگاه های خورشیدی در نواحی از جمله راور، بردسیر و 

مناطق جنوبی زمینه سرمایه گذاری را دارند.
او تصریح کرد: برای احداث هر نیروگاهی ۱۲۰۰ تا ۲هزار متر مربع زمین 
اختصاص می یابد و متقاضیان می توانند برای دریافت و ثبت نام به آدرس 
kasme.ir وب سایت شرکت شهرک های صنعتی مراجعه و درخواست 

خود را ثبت کنند.

اختصاص زمین برای سرمایه گذاران انرژی های نوبرگزاری جشنواره گیاهان دارویی در زرندبرداشت ۱۱ هزار تن زردآلو از باغ های کرمان

عکس نوشت

فرماندارجیرفت با اشاره به وضعیت قرمز 
کرونا در این شهرستان از مردم خواست برای 
تزریق واکسن به ۱۰ پایگاه واکسیناسیون 

شهر جیرفت مراجعه کنند.
احمد بلندنظر در خصوص آخرین وضعیت 
شیوع کرونا در جیرفت تاکید کرد: در زمینه 
شیوع کرونا و قرمز شدن وضعیت شهرستان 
جلسه ستاد مقابله با کرونا با حضور مدیران 
دستگاه های مختلف تشکیل و تمهیدات 
لازم اندیشیده شده است. او اظهار داشت: آمار 
دقیق تعداد بیماری و موارد مرتبط از مراکز 
بهداشتی دریافت شده و در حال برنامه ریزی 

برای کنترل کرونا هستیم.
فرماندار جیرفت بیان کرد: حدود ۲۰نفر با 
علائم بیماری های تنفسی به مراکز درمانی 
مراجعه کرده اند که ۱۰ نفر مشکوک به 

بیماری کووید ۱۹ هستند.
او تصریح کرد: در حال حاضر ۱۰ پایگاه 
شهری برای واکسیناسیون مستقر شده و 
در روستاها ۱۱۶ برای غربالگری این بیماری 

ایجاد شده است.
او از مردم خواست برای کنترل شیوع کرونا 
همکاری لازم را با مسئولان داشته باشند و 

تمهیدات بهداشتی را رعایت کنند.

فرمانده انتظامی شهرستان انار از شناسایی یک باند 
بزرگ هک حساب های بانکی با برداشت غیرمجاز 
بیش از ۵ میلیارد ریال از حساب شهروندان خبر داد.

سرهنگ خلیلی نژاد گفت: کارشناسان پلیس فتا این 
شهرستان با انجام اقدامات تخصصی یک باند هک 
حساب های بانکی را شناسایی و در همان مراحل اولیه 
موفق به مسدودسازی حساب های مرتبط به آن ها و 
بازگشت بیش از ۳ میلیارد و ۳۰۰ میلیون ریال وجه 

از این حساب ها شدند.

او می گوید: با پیجوئی های تخصصی ماموران ۶ عضو 
این باند در تبریز شناسایی شدند و این پرونده جهت 
دستگیری آنان به استان آذربایجان شرقی ارجاع و در 
بازجوئی های بعدی مشخص شد این افراد با تشکیل 
درگاه های بانکی جعلی ابتدا به حساب بانکی افراد از 
طریق پیامک های مختلف اعم از ابلاغیه قوه قضاییه، 
واریز یارانه، برنده شدن در قرعه کشی های کذایی و 
دیگر موارد فریبنده دسترسی پیدا کرده و نسبت به 

برداشت از حسابشان اقدام می کردند.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: 
تعداد بیماران بستری مبتلا به کرونا در استان کرمان 
در هفته گذشته نسبت به هفته قبل از آن ۶۲ درصد 
افزایش پیدا کرده است. دکتر محسن بارونی در 
جلسه ستاد استانی مدیریت کرونا درباره آخرین 
وضعیت بیماری کووید ۱۹ در استان اظهار کرد: 
۲۴۸ هزار نفر در استان کرمان واکسن کرونا نزده 
اند که گروه سنی این افراد مشخص است اما عمده 
آنها دانش آموزان هستند و حدود ۴۰ هزار نفر افرادی 

هستند که حساسیت دارند. 
او با اشاره به اینکه همچنین در هفته گذشته چهار 
مورد فوتی ناشی از کرونا در استان داشته ایم، افزود: 
هفته اول تیرماه در استان کرمان فوتی ناشی از کرونا 

نداشتیم.

بارونی با اشاره به سویه جدید کرونا تصریح کرد: روند 
مراجعات روزانه مبتلایان به کرونا در سطح استان 
کرمان افزایشی است و تقریبا مراجعات روزانه ۲۷ 

درصد افزایش یافته است.
معاون دانشگاه علوم پزشکی کرمان در ادامه با اشاره 
به وضعیت واکسیناسیون کرونا در استان گفت: در 
گروه افراد بالای ۱۲ سال؛ ۹۱ درصد دوز اول واکسن، 
۸۰ درصد دوز دوم و ۵۴ درصد دوز سوم را دریافت 

کرده اند.
این مقام مسئول در دانشگاه علوم پزشکی کرمان 
اظهار کرد: ۲۴۸ هزار نفر در استان کرمان واکسن 
کرونا نزده اند که گروه سنی این افراد مشخص است 
اما عمده آنها دانش آموزان هستند و حدود ۴۰ هزار 

نفر افرادی هستند که حساسیت دارند.

سرپرست معاونت حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمان از 
صدور بیش از ۳۸۵ هزار برگ بارنامه برای ناوگان حمل ونقل کالا از مبادی استان کرمان 

طی سه ماهه نخست سال جاری خبر داد.
مسلم سمندری گفت:طی سه ماهه اول ۱۴۰۱ بیش از ۸ میلیون و ۵۰۰ هزار تن کالا 
با صدور ۳۸۵ هزار برگ بارنامه از مبادی شهرستان های سراسر استان به نقاط مختلف 
کشور حمل شده است که شهرستان های سیرجان، زرند،رفسنجان و کرمان بیشترین 

سهم را در این جابجایی داشته اند.
سمندری با اشاره به این مطلب که بارنامه ها به عنوان شناسنامه کالاهای حمل شده 
محسوب می شوند افزود: عمده کالاهای جابجا شده ازمبدأ استان سیمان، انواع سنگ، 

زغالسنگ، خاک معدنی، انواع کاشی و سرامیک، مصالح ساختمانی و ... بوده است.
او تصریح کرد: با توجه به الزامات قانونی مندرج در قوانین و مقررات مبارزه با قاچاق کالا و 
ارز پیرامون حذف فیزیکی بارنامه و الکترونیکی شدن اسناد حمل کالا به وسیله ناوگان 
حمل و نقل عمومی جاده ای، شرکت های حمل و نقل سراسری موظف به صدور بارنامه 

الکترونیکی شده اند.
سرپرست معاونت حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان کرمان 
در ادامه گفت: از بیستم فروردین ماه سال جاری بارنامه الکترونیکی صادر شده 
وشرکت های حمل و نقل پس از اتمام بارنامه های فیزیکی تحویلی،فرآیند صدور بارنامه 

با فرآیند الکترونیکی را اجرا می کنند.
او یادآور شد: با حذف بارنامه کاغذی ، بارنامه الکترونیک تنها سندی است که در جابجایی 
کالا مورد استفاده قرار گرفته و مرجع مورد تایید برای تمامی دستگاه ها از جمله سازمان 

امور مالیاتی، دستگاه های نظارتی، صاحبان کالا، وزارت صمت و.... خواهد بود.
سمندری افزود: مهم ترین دستاوردهای حذف فیزیک بارنامه، جلوگیری از جعل بارنامه، 
صرفه جویی در چاپ و توزیع بارنامه، تعیین مرجع واحد برای تایید اصالت بارنامه و 

جلوگیری از مراجعات مکرر شرکت ها به بانک برای اخذ کاغذ بارنامه است.
مسلم سمندری یادآور شد: ۱۹۶ شرکت و موسسه حمل و نقل کالا به وسیله ۱۶ 
هزارو ۳۰۰ دستگاه ناوگان باری و به همت ۱۷ هزارو ۷۳۳ نفر راننده حرفه ای بخش 

حمل و نقل کالای استان در حمل ونقل کالای استان سهیم هستند.

وضعیت قرمز دریاچه ارومیه
 

سـطح تراز دریاچـه ارومیه در دهـم تیرماه 
سـال جـاری ، ۶2/۱2۷0 متـر اسـت کـه 
نسبت به زمان مشـابه در سـال گذشته ۴8 

سـانتی متر کاهـش وجـود دارد.
 بر اسـاس تصاویر ماهواره ای سـطح عرصه 
آبی دریاچه ارومیه نسـبت به سـال گذشته 

3۱ درصد کاهش یافته اسـت.
 دریاچـه ارومیـه در قالـب طرح های سـتاد 
احیا ، قـرار بـود از سـال ۱3۹۴، در مـدت ۱0 
سـال به تـراز اکولوژیـک خود برسـد، حال 
بعـد از گذشـت ۷ سـال و اجـرای طرح های 
متفـاوت .بحرانی تریـن روزهـای خـود را 

سـپری مـی کند.

فرماندار جیرفت:

۱0 پایگاه واکسیناسیون 
شهری در جیرفت 

فعال است

اعضای باند هک حساب شهروندان در انار شناسایی شدند

معاون دانشگاه علوم پزشکی کرمان خبر داد

افزایش ۶2 درصدی شمار مبتلایان موارد بستری کرونا در کرمان

طی سه ماهه نخست امسال
بیش از 38۵ هزار برگ بارنامه

 در استان کرمان صادر شد

خبر

معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی 
ثر به دبیرخانه نخستین  رفسنجان از ارسال ۴۸۴ ا
ره ملی »عصر کرونایی« در رفسنجان خبر  جشنوا

داد.
اختتامیه  آیین  در  ده  حاجی زا محمدرضا  دکتر 
ره ملی عصر کرونایی در رفسنجان  ولین جشنوا ا
اظهار کرد: نمایش ایثار و مجاهدت و بررسی ایده ها 
نش  تبادل تجربیات و دا نه، و نوآوری های خلاقا
یی و صرفه جویی و کاهش  فزا مدیریت جهت هم ا
هزینه های سازمانی از اهداف برگزاری این جشنواره 

است.
ره عصر کرونایی در سه محور  فزود: جشنوا و ا ا

فرهنگی شامل ادبی، فیلم،نقاشی و طراحی، علمی 
نا  شامل پیشگیری درمان و تشخیص بیماری کرو
ئه تجربه های موفق در  ا ر و در محور مدیریتی ا
ره  و بیان کرد: جشنوا ا ر شد. مدیریت بحران برگزا
در خردادماه سال گذشته شروع شد و آثار تا ۳۰ 
مهر جمع آوری و تا اردیبهشت ۱۴۰۱ داوری طول 
کشید. در برگزاری جشنواره، مجتمع مس سرچشمه 
نشجویی وزارت  رفسنجان و معاونت فرهنگی دا

بهداشت همکاری خوبی داشتند.
معاون توسعه مدیریت و منابع دانشگاه علوم پزشکی 
رفسنجان ادامه داد:استان های زیادی از سراسر کشور 
ز استان کرمان،  ر ا ثا شرکت کردند که بیشترین آ

تهران، خراسان رضوی، کرمانشاه، فارس و دیگر 
د شرکت کننده  استان ها در رتبه های بعدی تعدا
حضور داشتند. حاجی زاده افزود: در محور فرهنگی 
۳۸۱ اثر و در محور علمی ۷۷ اثر دریافت شد و در 
محور مدیریتی هم ۲۶ اثر به دبیرخانه ارسال و در 

مجموع ۴۸۴ اثر ثبت شد و به داوری رسیدند.
او همچنین تصریح کرد: ویروس کرونا صدمات زیادی 
منیتی، اجتماعی و بهداشتی  قتصادی، ا بعاد ا در ا
ما در کشورمان صحنه های  جامعه تحمیل کرد، ا
بسیار زیبایی از ایثار و فداکاری مردم خلق شد که 
لازم بود به نوعی هدفمند و مستندسازی شود که 

برای بحران های پیش رو مورد استفاده قرار گیرد.

معاون دانشگاه علوم پزشکی اعلام کرد:

ارسال ۴8۴ اثر به دبیرخانه جشنواره ملی »عصر کرونایی« در رفسنجان

نام کتاب: کتاب داستان دو شهر
نویسنده: چارلز دیکنز
مترجم: ابراهیم یونسی

ناشر چاپی: انتشارات نگاه
ماجرای کتاب داستان دو شهر اثر چارلز دیکنز، در لندن و پاریس، 
قبل و در طول انقلاب فرانسه رخ می دهد. این رمان با فروش ۲۰۰ 
میلیون نسخه در جهان، پرفروش ترین کتاب تک جلدی انگلیسی 
 زبان دنیا و یکی از مشهورترین رمان ها در ادبیات داستانی جهان 

محسوب می شود.
رمان داستان دو شهر )A Tale Of Cities(، به شرح حال 
و  دارنه  آن ها چارلز  متفاوت می پردازد که مهم ترین  نفر  چند 

سیدنی کارتن هستند.

نمایش  عکاسی  مسابقه  فراخوان 
»روشنای شب تار« منتشر شد.

مهلت ثبت نام: ۲۲ تیر ۱۴۰۱
شرایط : جشنواره عکس روشنای شب تار از همه عکاسان آماتور و 

حرفه ای جهت شرکت در این فراخوان دعوت می کند.
لازم است عکاسان با دوربین حرفه ای به عکاسی از نمایش بپردازند 
زیرا امکان عکاسی با موبایل وجود ندارد. ویرایش عکس ها تا حدی 
مجاز است که به جنبه ی اسنادی عکس خدشه وارد نکند. در این 
فراخوان رقابت میان تک عکس صورت می گیرد. هنرمند محدودیتی 
در تعداد اشتراک گذاری عکس ها ندارد. شرکت در جشنواره تنها از 
طریق انتشار عکس در اینستاگرام صورت می گیرد. عکاسان پس از 
اتمام عکس برداری از نمایش و جهت شرکت در جشنواره میبایست 
آثارشان را از طریق صفحه ی اینستاگرام خود و با هشتگ #عکس 
_ نمایش _ روشنای _ شب _ تار و منشن پیج نمایش با آی دی 
roshanaye_shabe_tar منتشر نمایند عکس ها باید فاقد 

هرگونه واترمارک، قاب و یا پاسپارتو باشند.
راه های ارتباطی

واتساپ: ۰۹۱۸۹۱۲۲۶۳۵
Instagram.com/roshanaye_shabe_tar :اینستاگرام

تلفن تماس: ۰۹۱۸۹۱۲۲۶۳۵
مکان برگزاری: تهران، بوستان ولایت

کتاب

فراخوان 


